
استاندار اصفهان درخصوص دلیل تشکیل زیر کمیته پیشگیری 
از اعتیاد در بین زنان گفت: نرخ رشد ابتلای زنان به اعتیاد در 
استان نسبت به متوسط کش��وری بالاتر و نگران کننده است.

استاندار اصفهان در نشست خبری با خبرنگاران که  همزمان 
با س��الروز جهانی مبارزه با مواد مخدر در استانداری تشکیل 
ش��د، درخصوص اهمیت مبارزه ب��ا مواد مخدر گف��ت: ایران 
به دلیل هم مرزی با کش��ور افغانس��تان، کریدور اصلی انتقال 
مواد مخدر به کش��ورهای اروپایی اس��ت. زرگرپور با اش��اره 
به اینکه میزان مص��رف مواد مخدر در اس��تان اصفهان کمتر 

از میزان متوسط کش��وری است، خاطرنش��ان کرد: با تلاش 
های صورت گرفته توس��ط  ش��ورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر استان، اصفهان جزء س��ه اس��تان برتر در امر مبارزه با 
مواد مخدر در سطح کشور شناخته می ش��ود. وی با اشاره به 
اینکه در دولت یازدهم رویکرد مبارزه اجتماعی با مواد مخدر 
و پیشگیری از اعتیاد در دس��تور کار قرار گرفته، اظهار داشت: 
 برای مبارزه با ش��یوع اعتیاد باید به  هم��ه بخش های جامعه 
آگاهی های لازم را انتقال داد.اس��تاندار در ادامه افزود: بعد از 

انقلاب و در دولت های پیشین رویکرد اصلی بیشتر بر روی...
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نرخ رشد ابتلای زنان به اعتیاد در 
استان بالاتر از متوسط کشوری است

در آن بحبوب��ه دوران جنگ و  درس��ت ش��ش روز پس 
از عزل بنی صدر از ریاس��ت جمهوری و ت��رور ناموفق آیت 
الله خامن��ه ای، ام��ام جمعه وق��ت تهران، وق��وع حادثه  
هفت تیر دور از ذهن بود؛ چ��را که تمامی فکرها معطوف 
ترورهای فردی مسوولان کشور می شد و هیچ کس برای 
حزب جمهوری اسلامی نقشه ای نداش��ت. سه روز پس 
از ت��رور آیت الله خامن��ه ای، محمد ج��واد قدیری، عضو 
کادر مرکزی س��ازمان مجاهدین خلق و طراح اصلی این 
انفجار با اطمینان خاصی به دوس��تان خود خبر داده بود 

که در روز » هفتم تیر« کار را یکسره خواهد کرد...

معاون بین الملل مجلس شورای اسلامی:

8

9

یک جنگ همه جانبه روی 
میز مذاکره برقرار  است

عروج یاران امام)ره( در حادثه هفتم تیر

روایت این پنج نفر 

8

] حمیدرض�ا نیکوم�رام/ اصفه�ان زیب�ا[

در مراسم امحاي شش تن انواع مواد مخدر در اصفهان عنوان شد؛

 رتبه دوم استان 
درمبارزه با مواد مخدر

 ریی�س کمیته مقابله ش�وراي هماهنگ�ي مبارزه با م�واد مخدر اس�تان اصفهان از کس�ب رتبه 
دوم کشوري این اس�تان در مبارزه و کش�ف مواد مخدر در س�ال 94 خبر داد.  س�ردار آقاخانی، 
با اش�اره به کش�ف بیش از 10 تن انواع مواد مخدر در سه ماهه امس�ال گفت: این میزان کشفیات 
در این م�دت کم از س�ال ج�اري نش�ان مي ده�د که دش�من با نقش�ه ه�اي پیچی�ده و کاملا 
برنامه ریزي ش�ده درص�دد برهم زدن امنیت کش�ور اس�ت و در ای�ن زمینه برنامه ج�دي دارد.

 فرمان�ده انتظام�ی اس�تان، در مراس�م امحاي ش�ش تن ان�واع مواد مخ�در  در 
10ج���ام���ع���همنطقه حصه اصفهان گفت: مراس�م امروز گوش�ه اي از فعالیت یک�ي از کمیته...

وی���������ژه ن���ام���ه
ح��������م��������ل��������ه

 شریعت، رهبری و مردم 3 رکن اصلی 
در نظام اسلامی است

استانی شدن انتخابات هزینه های انتخاباتی 
را پایین می آورد

بخش صنعت و معدن عامل مولد اشتغال 
4پایدار است   28

استاندار اصفهان در نشست خبری مطرح کرد:

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی، توافق 
هس��ته ای با 1+5 را پله اول برای رس��یدن به بام تعامل 
سازنده با جهان دانست و اظهارداش��ت: ما اهل فریب و 
دورویی نیس��تیم؛ اگر وعده ای در چارچ��وب مصالح و 
منافع ملی داده ایم، به آن عمل خواهیم کرد، مش��روط 
بر اینکه طرف مقابل هم به وع��ده های خود عمل کند. 

 اگر طرف مقابل به وعده هایش عم��ل کند، ایران نیز به 
وعده هایش عمل خواهد کرد. رییس جمهور با قدردانی 
از رهنمودهای رهبر معظم انقلاب اس��لامی، پشتیبانی 
م��ردم و همدلی مس��وولان، تاکید ک��رد: حفظ حقوق 
هسته ای، رفع تحریم ها و تعامل سازنده با جهان مبنای 

مذاکرات بوده و خواهد بود...
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رییس جمهور در گفت وگوی تلویزیونی با مردم :

رهنمود های رهبری،
همدلی مسوولان و حمایت مردم، 

کلید موفقیت است

بازار میوه نوروز امس��ال، حال و هوای خوشی نداشت. با 
وجود بیانات مسوولان در اواخر سال ۹۳ در رابطه با عدم 
کمبود میوه و قیمت مناسب آن برای ایام عید، با گذشت 
چند روز از سال جدید، شاهد کمبود میوه های باکیفیت 
 و گرانی این محصولات بودیم، به گونه ای که گرانی میوه
به ویژه پرتقال و نارنگی باعث نارضایتی خریداران ش��د 

و این بار نی��ز اعتماد مردم نس��بت ب��ه وعده های 
مسوولان مبني بر تنظیم بازار، جلوگیري .... 

دکتر سقائیان نژاد، شهردار اصفهان:

5

همین صفحه

4

گزارش از مهمانان نوروزی در باغ پرندگان

زندگی در اصفهان لذت بخش است

باید برای جذب گردشگر 
برنامه ریزی کنیم

ویژه نامه 
سبک زندگی
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پیشنهادات و مشکلات خود را با ما در میان بگذارید
3000483088

یازدهم

قابل توجه مودیان محترم مالیاتی: 

روابط عمومی اداره امور مالیاتی استان اصفهان 

مهلت ارایه الکترونیکی اظهارنامه مالیاتی از 
طریق سامانه www.TAX.gov.ir تیرماه سال 

جاری می باشد. 
به منظور ارایه الکترونیکی اظهارنامه مالیاتی، 

تکمیل مراحل ثبت نام شماره اقتصادی از 
طریق سامانه مذکور ضروری است. 



نماینده ولی فقیه در سپاه شریعت، رهبری و 
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مردم را سه رکن اصلی و مهم در نظام اسلامی 
دانست و گفت: نقش مردم به فعلیت رسیدن 
رهبری الهی است، همانطور که فعلیت امامت 
نیز به پشتوانه و حضور مردم مربوط می شود. 
به گزارش اصفهان زیبا به نق��ل از خبرگزاری مهر، 
حجت الاسلام علی س��عیدی، نماینده ولی فقیه در 
سپاه در مراس��م سی و چهارمین س��الگرد شهدای 
هفتم تیر اظهار داشت: حادثه هفتم تیر به اختلافات 
سلیقه ای، قومی و قبیله ای مربوط نبود، بلکه تقابل 
میان دو جریان فکری و اعتق��ادی بوده که هرکدام 
جهان بین��ی، ایدئول��وژی، س��ازوکار و راهکارهای 

متفاوت با دیگری داش��ته اس��ت.وی با بیان اینکه 
حادثه هفتم تیر یک فاجعه کم سابقه و بسیار مهم در 
تاریخ انقلاب بود، تصریح کرد: حادثه هفتم تیر نشان 
از بروز نفاق در عرصه حاکمیت و تلاش جریان نفاق 
برای حذف جریان ولایت مداری و ولایت فقیه بود. 
رویکرد قرآن کریم به پدیده نفاق رویکردی مبسوط 
و گسترده اس��ت به طوری که از مجموع یک هزار و 
۵۰۰ آیه که در زمینه دشمن شناسی در قرآن آمده 
۳۰۰ آیه به طور ویژه به پدیده نفاق پرداخته است.

حجت الاسلام سعیدی به پیش��ینه نفاق در عوامل 
ایجادکننده حادثه هفتم تیر نیز اشاره کرد و اظهار 
داشت: تفکر جبهه مقابل ش��هید بهشتی و یارانش، 

بنی صدر و منافقین بودند. ای��ن چنین تقابل هایی 
ریشه در تاریخ اسلام دارد به طوری که این تقابل در 
ماجرای نهضت مشروطیت نیز دیده می شود.وی با 
بیان اینکه عوامل ایجادکننده در فاجعه هفتم تیر به 
تقابل دو جبهه علوی و اموی مربوط است، ادامه داد: 
حض��رت امیرالمومنی��ن )ع( تبل��ور تفک��ر الهی و 
توحیدی اس��ت و در جبهه مقابل جری��ان انحرافی 
اموی تبلور جبهه ش��یطان و کف��ر و نفاق در عرصه 
تاریخ است. پیش��ینه جریان علوی به حضور پیامبر 
اعظم )ص( به عنوان سمبل و محور اندیشه توحیدی 
و حاکمیت الهی شناخته می شود و جریان مقابل بر 
محور ابوس��فیان و ابوجهل ب��ه نمایندگی از عناصر 

ش��رک و نفاق قرار داش��ته اس��ت.  حجت الاسلام 
س��عیدی در ادام��ه ب��ه عوام��ل و 
ریش��ه های اختلاف می��ان دو جبهه 
پرداخت و تصریح کرد: در این زمینه 
سه پرسش اساس��ی مطرح می شود، 
مبن��ی بر اینک��ه ملاک مش��روعیت 
چیس��ت و آیا مش��روعیت رهبری و 
قانون از سوی ذات باری تعالی نشأت 
گرفته و رهبری جامعه متصل به ذات 
حض��رت ح��ق اس��ت و ی��ا منش��أ 
مش��روعیت صن��دوق رای م��ردم 
محسوب می شود که با داشتن میزان 
۱+۵۰ رای از س��وی م��ردم ای��ن 
مش��روعیت به دس��ت می آید.  وی 
تاکید ک��رد: مش��روعیت رهبری در 
جامعه اسلامی ۱۰۰ درصد الهی بوده 
که با مقبولیت ۱۰۰ درصدی مردمی 
همراه می شود.  وی شریعت، رهبری 

و مردم را ۳ رکن اصلی و مهم در نظام اسلامی دانست 
و گفت: نقش مردم به فعلیت رسیدن رهبری الهی 
اس��ت و همانطور که فعلیت امامت نیز به پشتوانه و 
حضور مردم مربوط می ش��ود. نماینده ولی فقیه در 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با طرح این سوال که 
ملاک مشروعیت و قانون چیست، تصریح کرد: قلمرو 
ماموریت پیامبر اعظم و ائمه اطهار )ع( و در ادامه راه 
ایشان محدوده اختیارات ولی فقیه برای تشخیص 
مرزهای دو جبهه باید تعیین شود.  حجت الاسلام 
س��عیدی افزود: عمده اختلاف��ات دو جبهه اموی و 
علوی، یزیدی و حس��ینی، جریان ام��ام خمینی و 
مقابل ایش��ان، جریان ش��هید بهش��تی و یارانش و 
جریان نفاق و بنی صدر و در نهایت جریان رهبری و 
جریان س��کولار و دی��ن حداقلی، در پاس��خ به این 

پرسش های مهم مطرح می شود.  وی ادامه داد: اولین 
محور تقابل ملاک مشروعیت است به 
طوری که ولایت در روز عید غدیر به 
ط��ور ت��ام در اختی��ار حض��رت 
امیرالمومنین )ع( قرار گرفت و مردم 
ش��رط کافی برای تحق��ق حاکمیت 
دینی محسوب می شوند.  نماینده ولی 
فقی��ه در س��پاه پاس��داران انقلاب 
اسلامی تصریح کرد: ولایت به طور تام 
انش��ا ش��ده و آنچ��ه معل��ق اس��ت 
پش��تیبانی مردم بوده که برای تحقق 
 ولای��ت ض��رورت پی��دا می کن��د.  
حجت الاسلام سعیدی با بیان اینکه امام 
خمینی )ره( ب��ه مش��روعیت الهی و 
مقبولیت مردمی باور داشت، تصریح 
کرد: هر شخصی که مشروعیت الهی 
را بپذیرد باید به همس��انی در حجت 
نیز باور داشته باش��د، به این معنا که 
اگر امضای امام صادق )ع( معتبر است امضای مقام 
معظم رهب��ری نی��ز معتب��ر اس��ت.  وی اعتقاد به 
پیوس��تگی میان ولایت فقیه و ولایت ائمه اطهار و 
پیامبر اعظم )ص( را یکی از شرایط اصلی در پذیرش 
مش��روعیت الهی دانس��ت و افزود: باید هم طرازی 
اختیارات ول��ی فقیه با ام��ام معص��وم در جامعه را 
بپذیریم همانطور که هم طرازی در ماموریت ها نیز 
برقرار است و همسانی در تبعیت نیز ضرورت دارد.  
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
در پایان از ولایت پذیری و بینش اس��لامی ش��هید 
بهشتی یاد کرد و اظهار داشت: شهید بهشتی در تمام 
شرایط و بحران های سیاسی، اجتماعی و فرهنگی از 
امام خمینی )ره( پیروی کرده و در شرایط گوناگون 

از ایشان کسب تکلیف می کرد.  

سخنگوی هیات  رییس��ه مجلس طرح الزام دولت به حفظ دستاوردهای هسته ای 
را مانعی ب��رای تاخت وتاز غربی ها دانس��ت و گف��ت: مصوبه مجل��س حمایت از 

مذاکره کنندگان در برابر دخالت آمریکا بود.
عبدالرضا مصری دی��روز در گفت وگو با خبرگزاری فارس اظه��ار کرد: طرح الزام 
دولت به صیانت از دستاوردهای هسته ای خواست ملت ایران بود، چرا که آنان برای 
برخورداری از انرژی هسته ای مقاومت جانانه ای داشته اند.وی بیان کرد: ملت ایران 
اسلامی در این سال ها سختی های بسیاری کشیده و هزینه هایی را پرداخته اند و به 
جهان ثابت کرده اند که توانایی دستیابی به علوم روز را داشته و مرعوب تهدیدات 

دشمن نخواهند شد.
سخنگوی هیات  رییسه مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: این حقی که به سادگی 

به دست نیامده را مردم اجازه نمی دهند به سادگی از دستشان برود؛ چراکه پای این 
دستاوردهای هسته ای خون داده و دانش��مندانی را تقدیم کرده اند.مصری با بیان 
اینکه همواره گفته ایم که بنا به فرمایش مقام معظم رهبری به تیم مذاکره کننده 
هسته ای ایرانی اعتماد داریم که اخیرا مورد لطف و عنایت معظم له نیز قرار گرفتند، 
اضافه کرد: اما به طرف مقابل بی اعتمادیم و چون بی اعتمادیم باید تمهیداتی داشته 
باش��یم.وی با تصریح تایید مصوبه الزام دولت به حفظ دس��تاوردهای هسته ای از 

سوی شورای نگهبان، گفت: این مصوبه مشخص می کند که باید به فرمایش های 
رهبر معظم انقلاب پایبند باش��یم و خط قرمزهایی که ایشان فرمودند باید کاملا 
رعایت شود.نماینده مردم کرمانش��اه در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: 
از این لحاظ این مصوبه را یک مصوبه خوب می بینم و این مصوبه از سوی دیگر به 
تیم مذاکره کننده ایرانی کمک می کند که وقتی پای میز مذاکره با محدودیت هایی 
می نش��یند، طرف مقابل بداند که با هر س��رعتی و هر نوع رفت��اری نمی تواند در 

این مس��یر حرکت کند.وی تاکید کرد: با این مصوبه طرف مقابل می داند که تیم 
مذاکره کننده ایرانی هم یک سری باید و نبایدها و محدودیت هایی داشته و اختیار 

کاملی ندارد که هرچه آنها می خواهند تحمیل کنند.
مصری مصوبه مذکور را قوت و پشتیبان مضاعفی برای تیم مذاکره کننده هسته ای 
دانس��ت و گفت: این مصوبه به آنان کمک می کند که با قدرت بیشتری به مذاکره 
ادامه دهند. وی الزام دولت به حفظ دس��تاوردهای هس��ته ای را پاسخی در برابر 
دخالت طرف آمریکایی در روند مذاکرات عنوان و بیان کرد: کنگره آمریکا با مصوبه 
خود برای تیم مذاکره کننده آمریکایی عملا در روند مذاکرات دخالت کرد، اما از این 
طرف ایران برعکس عمل کرده و مصوبه مجلس قوتی برای تیم ایرانی است که در 

آنجا بیشتر از منافع ملی دفاع کند.

طرف مقابل آمادگی پذیرش حقوق ایران 
را داشته باشد، حتما به توافق می رسیم

وزیر خارجه ایران گفت: مطمئن هستیم که اگر طرف مقابل آمادگی 
این را داش��ته باش��د که حقوق مردم ایران را به رسمیت بشناسد، 
اقدامات خودش را انجام دهد و زیاده خواه��ی نکند، حتما به یک 
توافقی می رس��یم که به نفع همه خواه��د بود.محمد جواد ظریف 
وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران بعد از ورود به وین درجمع 
خبرنگاران گفت:با هدف رس��یدن به یک توافق که منافع و حقوق 
مردم ایران در آن رعایت شده و برای همه دنیا توافق خوبی باشد، به 
وین آمده ایم.ظریف در گفت وگو با خبرگزاری صداو سیما در وین 
افزود: مطمئن هستیم که اگر طرف مقابل آمادگی این را داشته باشد 
که حقوق مردم ایران را به رسمیت بشناسد، وظایف خودش را انجام 
دهد؛ یعنی تحریم ها را بردارد و همزمان با اقدامات ایران، اقدامات 
خودش را انجام ده��د و زیاده خواهی نکند، حتم��ا به یک توافقی 
می رسیم که به نفع همه خواهد بود.وی با بیان اینکه ما با این دید به 
وین آمده ایم، گفت: البته زمان مهم نیست و تنها رسیدن به توافق 

خوب مهم است و اینکه به یک نتیجه مناسب برسیم.

عراقچی: فعلا تمدید مذاکرات 
در دستورکار نیست 

سید عباس عراقچی، معاون وزیر خارجه و عضو ارشد تیم مذاکره کننده 
هسته ای کشورمان گفت: فعلا تمدید در دستورکار ما نیست بنای ما 
این است که در تاریخ تعیین شده به یک جمع بندی برسیم و اگر مقدور 
نشود، ممکن است کار ما چند روزی ادامه پیدا کند تا بشود جمع بندی 
کرد. عراقچی خاطرنشان کرد: به دنبال رسیدن به جمع بندی هستیم 
و در این دوره بنای تمدید به صورت ادوار قبلی را نداریم که چندین 
ماه تمدید بشود، ولی ممکن است چند روزی نیاز باشد که کار ادامه 
پیدا کند . معاون وزیر خارجه در گفت وگو با العالم در خصوص میزان 
پیشرفت مذاکرات گفت: فکر می کنم در موقعیتی نیستم که از درصد 
پیشرفت خاص صحبت کنم به خصوص که کار در بعضی قسمت ها 
کمی جلو رفته و در بعضی قسمت ها کیفی جلو رفته است . وی در ادامه 
تاکید کرد: ما یک متن اصلی توافق داریم و چندین متن ضمیمه و در 
هر کدام از اینها یک مقداری کار جلو رفته است و نمی شود در مجموع 
الان جمع بندی کرد که چقدر کار جلو رفته است، ولی بخش نسبتا 
خوبی از کارها انجام شده است. قسمت زیادی از متنها نهایی شده است. 
البته آن قسمت هایی که باقی مانده ارزش کیفی و محتوایی خودش را 

دارد که باید در خصوص آنها توافق شود. 

اخبار کوتاه
حجت الاسلام سعیدی در مراسم سی و چهارمین سالگرد شهدای هفتم تیر:گروه ایران

شریعت، رهبری و مردم 3 رکن اصلی در نظام اسلامی است

مصوبه مجلس حمایت از مذاکره کنندگان در برابر دخالت آمریکا بود 

رییس جمه��ور در پیامی به همای��ش روز جهانی 
مبارزه با مواد مخدر و با گرامیداش��ت یاد و خاطره 
بی��ش از ۳۷۰۰ ش��هید و ۱۲۰۰۰ جانب��از دلاور 
کشورمان در این پیکار خطیر، با ارائه راهکارهایی 
خواهان برداشتن گام های اساسی تری برای داشتن 

جهانی عاری از مواد مخدر شد.
متن پیام حجت الاس��لام والمس��لمین دکتر حسن 
روحانی که توسط وزیر کش��ور در این همایش قرائت 

شد، به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

روز جهانی مب��ارزه با مواد مخ��در، فرصتی مغتنم 
برای گسترش آگاهی و جلب حمایت عمومی علیه 
آس��یب های ویرانگر مواد مخ��در و همچنین ارائه 
راهکارهای کارساز در پیکار بی امان و همه جانبه با 

این معضل بزرگ اجتماعی است.
متاسفانه جوانان که نیروی مولد و پشتوانه توسعه 

آینده به ش��مار می آین��د، از اولی��ن قربانیان این 
س��وداگری مرگبار هس��تند. کش��ور ما به واسطه 
همجواری با کش��وری که اصلی ترین منشأ کشت 
و تولید و به تبع آن فعالیت مجرمان جرایم سازمان 
یافته و فرامرزی است، در معرض بیشترین خسارات 
انس��انی و عواقب مخرب ناش��ی از قاچاق و اعتیاد 

قرار دارد.
هم اکنون جمهوری اسلامی ایران به موازات اقدامات 
و تدابیر مقابله ای، با بهره گیری از ظرفیت های علمی 
بومی و جلب مشارکت حداکثری سازمان های مردم 
نهاد، برنامه های فراگیر پیشگیری، درمان و کاهش 
این آسیب  را در دست اجرا دارد. بیش از ۸۵ درصد 
اقدامات توسط این س��ازمان ها انجام می گیرد که 

می تواند الگوی مناسب برای دیگر کشورها باشد.
ش��عار روز جهانی مب��ارزه با مواد مخدر در س��ال 
۲۰۱۵ این اس��ت که »بیایید با هم زندگی، جامعه 

و هویتمان را عاری از مواد مخدر سازیم«. 
امید است با عنایت به این شعار و همسو با سیاست 
و رویکرد اجتماعی شدن مبارزه با مواد مخدر که از 
سوی جمهوری اس��لامی ایران در حال اجراست، 
با همت عمومی بتوانیم گام های اساسی تری برای 

داشتن جهانی عاری از مواد مخدر برداریم.
ضرورت دارد ت��ا جامعه جهانی به وی��ژه نهادهای 
بین المللی در تعیین سیاست ها و تنظیم برنامه ها 

موارد ذیل را مدنظر قرار دهند:
۱- توجه به معیش��ت جایگزی��ن در مناطق اصلی 

کشت و تولید با حمایت جامعه جهانی
۲- همکاری مس��تمر جه��ت جلوگی��ری از ورود 
درآمدهای نامشروع حاصل از قاچاق مواد مخدر به 

سیستم های مالی بین المللی
۳- تحقق اصل مسوولیت مشترک با مساعدت های 
فنی و تجهیزاتی به کشورهای در مسیر ترانزیت و 

مبادله اطلاعات عملیاتی
۴- انتقال تجارب جمعی در زمینه کاهش تقاضا و 

کاهش آسیب مواد مخدر
با گرامیداش��ت یاد و خاطره بیش از ۳۷۰۰ شهید 
و ۱۲۰۰۰ جانب��از دلاور کش��ورمان در این پیکار 
خطیر و ادای احترام به تمامی کسانی که در سراسر 

جهان در این مس��یر جان خود را ف��دا کرده اند، از 
برگزارکنندگان این مراسم و تمامی دست اندرکارانی 
که با همتی بلند در این نهضت انسان دوس��تانه در 

تلاش هستند، تشکر و قدردانی می کنم.
حسن روحانی
رییس جمهور اسلامی ایران

دکتر روحانی در پیامی به همایش روز جهانی مبارزه با مواد مخدرتاکید کرد؛

ضرورت برداشتن گام های اساسی تر برای جهانی عاری از موادمخدر
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سخنگوی هیات  رییسه مجلس:

 شهید بهشتی 
در تمام شرایط 
و بحران های 

سیاسی، 
اجتماعی و 
فرهنگی از 

امام خمینی )ره( 
پیروی کرده و در 
شرایط گوناگون 
از ایشان کسب 
تکلیف می کرد

آمیز قلمدون درجرگه سیاست

آمیزقلمدون ، ما و آمریکا ؛ از والیبال تا مذاکرات هسته ای
هفته گذش��ته افطاری را منزل یکی از اقوام 

واه
کخ

لا نی
ی��

ل

مهمان بودیم...همزمان والیبال ایران و آمریکا 
هم در حال پخش بود و با هر امتیاز ایران نیمی 
از س��فره هوا می رفت و با هر سرویس خراب 
بازیکن��ان تیم ملی هم چهار پن��ج تا بامیه از 
سفره حذف می شد. فامیل فشارشان می افتاد بس 

که جوش می زدند...
ش��کر خدا تیم ملی م��ا ب��ازی را ب��رد و به محض 
اینکه ب��ازی تمام ش��د تحلیل گروه کارشناس��ان 
آغاز ش��د،الحمد الله ملت ما همه کارشناسند.حالا 
هم که مهمان ها افطاری خورده و س��یر ش��ده  بود 
و فضا برای ش��روع ی��ک بحث کارشناس��ی با ابعاد 
ورزشی،بهداشتی،سیاس��ی ،اقتصادی و اجتماعی 
فراهم شد.نظر اول را آقا محمود داد: به این می گن 

بازی برد – برد؟ نه اونی که بعضیا .... 
نوید خان که به تازگی س��ری در س��رها درآورده و 
موهای پشت لبش از حالت تنک درآمده جواب داد: 

شما نگران بعضیا نباش ...حالا مونده تا ... نوید داشت 
جمله اش را کامل می کرد که اصغر آقا پرید وس��ط 
حرفش که : حالا مونده تا چی؟ تا اینکه بیان پستوی 
خونه ها مان رو هم بگردند مبادا هسته ای مسته ای 

چیزی میزی قایم کرده باشیم؟
شهره خانم سینی چایی را تعارف کرد و گفت : دیدین 
 چی ش��د؟ طفلکی ظریف رو از تیم ح��ذف کردن! 
می گن گفته می خوام به خانم بچه ها م برسم.خدا 

شانس بده ...طفلی!
آقا محمود پرسید:کدوم ظریفو حذف کردن ؟ جواد 

جونو؟ نوید گفت : نه فرهاد جونو
اصغر آقا یکهو گفت: اصلا خوب کاری کردن،خفت 
کردن آمریکا که ظرافت  مرافت بر می داره .دو متر و 
نیم قد می خواد و دو تا دست آهنی و یه کف گرگی 

مشتی.

سارا خانم که همیشه پست های آقای دکتر را چک 
می کند پرسید: منظورتون چیه؟ یعنی چی که کار با 

آمریکا ظرافت بردار نیست؟
 ننه س��کینه که گوش��ه ای نشس��ته بود و تسبیح 
می گرداند جواب داد: ننه جان  راست می گه ....ببین 

وزیر خارجکیشون چقدر قد بلنده؟
س��ارا خانم خنده ای ک��رد و گفت:عوضش مال ما 
نصفش تو زمینه ...س��ارا حرفش را تمام نکرده بود 
که مادرش قدس��ی خان��م از اون طرف ص��دا کرد 
:هیس ...حالا گفت��ی اگه ندیدی جاسوس��ا حرف 
 تورو به آمریکاییا نگفتن. همینمون مونده که بیان 

زیر زمینامونم بگردن.
نیما که اخبار ورزشی تماشا می کرد گفت:آمریکاییا 
نگذاشتن هیچ کس تمرین هاشونو ببینه.تمام درها 

رو بستن.

آقا محمود گفت:بیا نوید خ��ان ...اینا نمی گذارند ما 
تمریناشونو ببینیم اونوقت می خوان بیان تاسیسات 

نظامی ما رو ببینن.
اصغر آقا گفت:تازه می خوان ب��ا آدمای ما مصاحبه 

هم بکنن.
نوی��د ج��واب داد: حالا مث��لا مصاحب��ه کنن چی 
میشه؟الان اوضاع طوری شده که خواستگاری هم 
میری طوری س��وال پیچت می کنن که انگار داری 

مصاحبه میکنی!
ننه سکینه یهو کیل کشید و گفت:مبارکه ننه جان، 
ظریف رفته خواستگاری؟ من از اول هم می گفتم این 

دوتا به هم میان ها!
ش��هره خانم گفت : ول��ی خیلی بافرهن��گ بودن! 
پرسیدم :کیا؟ کری اینا؟ ش��هره خانم پشت چشم 
نازک کرد و گف��ت: وای نه خدا ب��ه دور ...این کری 

که ش��یش س��اعت آقای دکتر رو با اون حالش دور 
رودخونه تابونده دریغ از یه اس��تکان چایی که بده 

دستش.
قدسی خانم پرسید : پس کیا رو می گی؟ شهره گفت: 
همین بازیکناشونو می گم...یکی از یکی آقا تر.می گم 

بد نیست اینا رو ببریم بچرخونیم تو شهرهامون ...
اصغر آقا گفت: که چی بشه؟

ننه سکینه گفت: یه وقت سرشون گیج نره ننه جان!
شهره که احس��اس می کرد در بین کارشناس های 
حاضر بهترین پیش��نهاد را داده گفت: تا با فرهنگ 
ما آش��نا بش��ن...برن با اوباما حرف بزنن بلکه از خر 

شیطون بیاد پایین.
ننه سکینه گفت: ننه جان اوباما خودش خر شیطونه 

...نمی تونه که از خودش بیاد پایین ...هان؟
ای��ن نظر ب��ه ح��دی کارشناس��انه بود ک��ه جمع 
کارشناس��ان را وادار به اعلام تنف��س همراه با میل 

باقی بامیه ها کرد.

؟؟؟؟

؟؟؟

؟؟
؟؟

؟؟

؟؟
؟؟

اخبار کوتاه
؟؟گروه ایران

؟؟؟

؟؟
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؟؟؟

؟؟؟

ان�د؟ ک�رده  آغ�از  خ�ود  دوس�تان  جم�ع  در  ب�ار  نخس�تین  را  م�واد  مص�رف  معت�ادان  اغل�ب 
روابط عمومی  شهرداری و شورای اسلامی  فولادشهر 

آیا می دانید: 

مجمع عموم��ی مرحله اول ش��رکت تعاونی س��هام عدالت 
شهرس��تان اردس��تان به ش��رح ذیل تش��کیل م��ی گردد. 
بدینوسیله از کلیه اعضاء شرکت دعوت می گردد با در دست 
داشتن اوراق س��هامداری به همراه کارت ملی و شناسنامه 
راس س��اعت و روز مقرر در محل حوزه مربوط��ه حضور به 
هم رسانند و یا وکلای خود را حداقل تا دو روز قبل از تا ریخ 

جلسه معرفی نمایند. 

دستور جلسه: 
 گزارش هیات مدی��ره و بازرس انتخ��اب نمایندگان اصلی و

 علی البدل جهت شرکت در جلسات مجمع عمومی عادی و 
فوق العاده مرحله دوم به مدت دو سال 

1- حوزه اردستان روز پنجشنبه مورخ 94/4/25 راس ساعت 
11 در محل ش��رکت تعاونی به آدرس اردستان پشت دفتر 

امام جمعه 
2- ح��وزه زواره روز جمعه مورخ 94/4/26 راس س��اعت 9 

سالن جنب مسکن مهر 
سهامدارانی که قصد کاندیداتوری به عنوان نماینده را دارند 
حداقل 5 روز قبل از برگزاری جلس��ه در محل دفتر تعاونی 

مراجعه و ثبت نام نمایند. 

آگهی دعوت سهامداران ش��رکت پویندگان عصر اطلاعات سپاهان سهامی 
خاص ثبت شده به ش��ماره 25069و شناسه ملی10260458443  جهت 

تشکیل مجمع عمومی عادی سالیانه.
بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت می ش��ود تا در جلسه مجمع 
عمومی عادی سالیانه که در ساعت 8 صبح مورخ 1394/04/21 در آدرس 
اصفهان خیابان مصلی جنب اورژانس اجتماعی س��ازمان بهزیستی استان 
کدپستی 8164913779 تلفن03136644655 تشکیل می گردد حضور 

بهمراه رسانند. 

دستور جلسه: 
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هیات مدیره شرکت 

آگهی دعوت 

دعوت سهامداران به تشکیل مجمع عمومی عادی سالیانه  
در شرکتهای سهامی خاص



حمل و نق��ل و مؤلفه هاي تاثيرگ��ذار بر آن 

�ی
دان�

 یز
�ا

همانند بس��ياري دیگر از حوزه هاي زندگي لي�
انس��ان ها در طول زمان از روند ش��تاب آلود 
تحولات در امان نبوده اند و در گذر س��ال ها 
دچار تغييرات بسياري شده  اند، به گونه اي 
كه امروزه حم��ل و نقل ف��ارغ از ارزش ها و تاثيرات 
هميش��گي خود، به یكي از مهم ترین دغدغه هاي 
ساكنان شهرها و پيچيده ترین مسائل مدیریت كان 
آنها تبدیل شده و تصور زندگي در شهرها بدون آن 

تقریباً دور از ذهن است. 
 در عص��ر حاضر، حم��ل و نقل ب��ه عن��وان یكي از

مؤلفه هاي بس��يار تاثيرگذار هم��ه زوایاي زندگي 
شهري را در برگرفته است و به عنوان یكي از ابزارهاي 
بس��يار مهم توس��عه نقش و جایگاه خاصي یافته، 
با كارایي مدیریت ش��هري و رش��د اقتصاد شهرها 
عجين ش��ده و با ناكارآمدي آن بس��ياري از اركان 
مدیریت و فعاليت هاي ش��هري با مش��كل مواجه 
مي ش��وند. به جرات مي توان گفت سيستم امروزه 
حمل و نقل همانند رگ هاي بدن انس��ان حيات و 
زندگي را به شهرها مي بخشد. امروزه حمل و نقل و 
ترافيک همچون شبكه ای به هم تنيده تار عنكبوتی 
و هزارتو، روزانه ميليون ها سا عت از وقت شهروندان 
را هدرمی دهد، بنا بر این اهميت بسيارحمل و نقل 
و تاثيرگذاري آن بر بسياري از حوزه هاي اقتصادي، 
اجتماعي، توسعه راهبردي، سياست گذاري، محيط 
زیست و ...، سبب شده در تمام دنيا، مدیران شهرها 
تاش كنند ساماندهي روند حمل ونقل را در قالب 
مدیریت جامع حمل و نقل، با استفاده از جدیدترین 
روش هاي طراحي و برنامه ری��زي مورد تو جه قرار 
دهند  و با در اختيار گرفتن هم��ه ابزارهاي ممكن 
راه را براي رس��يدن به یک راه حل پایدار و متعادل 
 در زمينه مسائل حمل و نقل ش��هري هموار كنند. 
صلواتی ،مع��اون حمل و نقل و ترافيک ش��هرداری 
اصفهان در گفت وگو با ما از 5 محوری كه حوزه حمل 
و نقل و ترافيک شهرداری اصفهان برای بهبود عبور 
و مرور شهری بر آن متمركز شده است سخن گفت. 

 حوزه حمل و نقل و ترافیک ش�هرداری 
اصفهان برای روان سازی ترافیک بر چه 

محورهایی متمرکز شده است؟
حوزه حمل و نق��ل و ترافيک ش��هرداری اصفهان 
برای كاهش مش��كات موجود كانش��هر اصفهان 
در این حوزه بر 5 محور متمركز شده است. كاهش 
آلودگی هوا، بهب��ود حمل و نقل عموم��ی، ارتقای 
فرهنگ ش��هروندی و آموزش ترافيک، حمل و نقل 
 هوشمند و حمل و نقل پاک و غير موتوری محورهای 
پنج گانه ای اس��ت كه در اصفه��ان در اولویت قرار 

گرفته تا عبور و مرور شهروندان در شهر بهبود یابد.

اتوبوس�رانی یكی از مهم ترین سیس�تم 
های حمل و نقل عمومی شهری است که 
نقش مهمی را در سفرهای درون شهری 
و روزانه شهروندان ایفا می کند. با توجه 
به فقدان سیس�تم های پیشرفته حمل 
و نق�ل نظیر مت�رو، تراموا، قطار س�بک 
ش�هری در ش�هر اصفهان، اتوبوسرانی 
وظیفه س�نگینی را بر عهده دارد. برای 
افزایش سهم اتوبوس�رانی در سفرهای 
 ش�هر اصفه�ان ک�ه یك�ی از محورهای 
 پنج گان�ه اس�ت چ�ه اقدامات�ی انجام 

می شود ؟
نيمی از 1400 اتوبوس ناوگان اتوبوسرانی اصفهان 
عمری بيش از10 س��ال دارند و فرس��وده هستند و 
در ش��رایطی كه در زمانی نه چن��دان دور ميانگين 
عمر ناوگان اتوبوس��رانی اصفهان زیر سه سال بود، 
اكنون ميانگي��ن عمر ناوگان اتوبوس��رانی اصفهان  

 بيش از 8 س��ال اس��ت ك��ه تبع��ات منف��ی برای 
شهر دارد.

فرس��وده و دودزا بودن این اتوبوس ها و سهمی كه 
در آلودگی هوای اصفهان دارن��د در كاهش تمایل 
اصفهانی ها به استفاده از اتوبوس در سفرهای درون 
شهری نقش تعيين كننده دارند. امسال  برای بهبود 
ناوگان اتو بو سرانی  100ميليارد تو مان برای خرید 
اتوبوس اختصاص یافته و 10 ميلياردتومان نيز برای 
بازسازی ناوگان اتوبوسرانی اصفهان پيش بينی شده 
و از ابتدای س��ال خرید اتوبوس و بازس��ازی ناوگان 

شروع شده است.

 ن�اوگان اتوب�و س�رانی اصفهان امس�ال 
جوان تر می شود؟ 

به دنبال خرید 100 دستگاه اتوبوس دو كابين برای 
بی آر تی و 100 دستگاه اتوبوس تک كابين هستيم 
 و اميدوارم با تاش های انجام شده تعداد اتوبوس هایی

 كه ب��ه اصفه��ان وارد می ش��ود، بيش��تر ش��ود. با 
برنامه ریز ی های انجام ش��ده  برای توسعه ناوگان 
اتوبوسرانی اصفهان، هر روز یک اتوبوس به اصفهان 

وارد می شود.

یكی از مواردی که همواره شهروندان از 
آن گلایه دارن�د دودزابودن اتوبوس هایی 
اس�ت که در ش�هر تردد م�ی کنند.چه 
 زمان�ی اصفهان�ی ه�ا از دود اتوبو س ها

 رها می شوند؟ 
دودزا بودن اتوبوس های ناوگان اتوبوسرانی اصفهان 
همواره یكی از دغدغه های مدیریت استان، مدیریت 
شهر و ش��هروندان بوده اس��ت. با برنامه ریزی های 
 انجام ش��ده تا 6 م��اه آین��ده مش��كل دودزا بودن 
اتوبوس ها برطرف می ش��ود. ش��ركت اتوبوسرانی 
اصفهان قول داده تا 6 ماه آین��ده اتوبوس دودزا در 

اصفهان نخواهيم داشت. 
شهروندان بسیاری مععتقدند دسترسی 
به بسیاری از خطوط اتوبوسرانی اصفهان 
برای سالمندان دشوار اس�ت. در زمینه 
تسهیل دسترسی به خطوط در اصفهان 

چه اقدامی انجام می شود؟
در 10 سال گذش��ته خيابان های جدیدی در بافت 
مركزی و پيرامونی ش��هر احداث ش��ده ك��ه ایجاد 
خطوط اتوبوس��رانی جدی��د در این خياب��ان ها از 

درخواست های شهروندان است.

تنها خیابان های جدی�د الاحداث با این 
 مشكل مواجه نیس�تند. در خیابان های
 قدیم�ی نی�ز گاه�ی دسترس�ی ب�ه
ایستگاه ها به سادگی امكان پذیر نیست. 
در ای�ن خیابان ه�ا چگونه دسترس�ی 

تسهیل می شود ؟
ش��هروندان باید بتوانند با 400 متر پي��اده روی به 
اولين ایستگاه برسند و تسهيل دسترسی شهروندان 
به ایس��تگاه های  اتو بوس در ط��رح جامع حمل و 
نق��ل و ترافي��ک پي��ش بينی می ش��ود. بررس��ی 
خطوط اتوبوس��رانی اصفه��ان برای س��اماندهی با 
همكاری دانش��گاه صنعتی اصفهان در حال انجام 
 است و خطوط اتوبوس��رانی اصفهان از نو بازطراحی 

می شود تا مشكات موجود حل شود. 

نامناس�ب بودن ایس�تگاه های اتوبوس 
نیز همواره از گلایه های شهروندان بوده 
است. وقت س�اماندهی ایس�تگاه های 

اتوبوس فرا نرسیده است؟
 امس��ال 550ميلي��ون توم��ان ب��رای س��اماندهی 
ایستگاه های بدون سرپناه در مناطق 15 گانه پيش بينی 
شده و ایستگاه های فاقد سر پناه تجهيز می شوند و 

كمبودهای آنها بر طرف می شود.

ایس�تگاه های اتوبوس با هویت تاریخی 
اصفه�ان همخوانی ندارن�د. در طراحی 
 ایس�تگاه ه�ای اتوب�وس تجدیدنظ�ر

نمی شود؟
ایس��تگاه های اتوبوس از المان های شهری هستند 
 كه نقش تعيي��ن كننده ای در زیبایی ش��هر دارند، 
بنا بر این به دنبال باز طراحی ایستگاه های اتوبوس 
هستيم و با همكاری سازمان زیبا سازی شهرداری 
طراحی ایستگاه های شفاف آغاز شده است و اولين 
ایستگاه  اتوبوس با طراحی جدید در حاشيه زاینده رود 

نصب می شود.

 سرانجام تابلو های LED در ایستگاه های 
اتو بوس چه شد؟

تجهيز ایس��تگاه  ه��ا ب��ه تابلوه��ای LED نقش 
موثری در افزایش اعتماد شهروندان دارد.  تا كنون 
 25ایس��تگاه اتوبوس ب��ه تابلوه��ای LED تحهيز 
شده اند و تعداد ایستگاه های اتوبوس تجهيز شده به 
تابلوهای LED تا پایان سال به 50 ایستگاه می رسد.

 
پس از خط یک بی آرتی راه اندازی خطوط 
بیش�تر بی آرتی در اصفه�ان  از اولویت 

هاست ؟
حلقه كامل بی آرتی برای اصفهان پيش بينی شده 
 و پ��س از خط یک، خ��ط دوم بی آرت��ی راه اندازی 
می ش��ود و این خط از ميدان جمه��وری، آیت الله 
كاشانی، ش��هيد بهش��تی و پل فلزی می گذرد و به 
خيابان حكيم نظامی و مي��دان آزادی می آید. خط 
شرقی غربی اصفهان از پایانه ارغوانيه آغاز می شود 
و از خيابان جی و ميدان امام علی )ع( می گذرد و در 
فاز اول به ميدان امام علی )ع(منتهی می شود و در فاز 

دوم به پایانه صمدیه می رسد.  
خط 6  بی آرتی اصفهان از ميدان قدس آغاز شده و از 
خيابان های آیت الله ادیب، ميدان 25 آبان و خيابان 
شهيد باهنر و رباط می گذرد و به ميدان جمهوری 
اسامی می رس��د. خطوط یک ، دو و شش بی آرتی 
اصفهان حلقه ای ایجاد می كند وخط س��وم یا خط 
شرقی و غربی از وس��ط حلقه عبور می كند. ميدان 
احمدآباد نقطه تب��ادل بين خطوط یک و س��ه بی 
آرتی اس��ت و ميدان 25 آبان نقطه تبادل بين خط 
 یک قطار ش��هری كه تاپایان تابس��تان راه اندازی 

می شود و خط بی آرتی است.

ب�رای بهب�ود ن�او گان تاکس�یرانی چه 
اقداماتی انجام می شود؟

تجهيز تاكس��ی های شهر به س��امانه هوشمند در 
اولویت قرار گرفته است تا اعتماد شهروندان افزایش 
یابد و نرخ كرایه دقيق تر و عادلانه تر محاسبه شود. 
در حال حاضر 10 هزار و 353 تاكسی پاک قرمزو 
12 هزار و 71 تاكسی پاک سفيد در شهر اصفهان 
فعالي��ت می كنند  كه  6600 تاكس��ی  به س��امانه 

هوشمند تاكسی مجهز هستند.

سامانه هوشمندی که نیمی از تاکسی های 
شهر به آن مجهز هستند از مواردی است 
که هم ش�هروندان و هم تاکسیرانان به 
اس�تفاده از آن انتقاد دارند. این سامانه 
عملكرد ناوگان را ار تقا می دهد؟ به نفع 

شهروند است یا به نفع تاکسیران؟
  استفاده از این سامانه هم به نفع تاكسيران است و 
هم به نفع شهروند. تاكسيرانان باید برای افزایش رفاه 
خود و رعایت حقوق شهروندان از سامانه هوشمند 
تاكسی استفاده كنند. مركز كنترل سامانه هوشمند 
تاكسی فعاليت ناوگان تاكسيرانی در اصفهان رصد 

می كند. این مركز همه تاكسی های مجهز به سامانه 
هوشمند را در ش��هر كنترل می كنند و اگر سامانه 
هوشمند تاكس��ی خاموش باش��د در مركز كنترل 

ترافيک مشخص است.

 بر خی از تاکسیرانان در توجیه استفاده 
 نكردن از س�امانه ب�ه خرابی آن اش�اره 
می کنن�د. اینكه س�امانه هوش�مند در 
ابتدای مس�یر غیرقابل اس�تفاده است 

دلیل قابل قبولی است؟
دو مركز خدمات تعمي��رات در اصفهان پيش بينی 
ش��ده و در صورت وجود مش��كل در این س��امانه، 
تاكس��يرانان می توانند به این مراكز مراجعه كنند، 
بنابراین  طرح خراب بودن سامانه هوشمند تاكسی 

از سوی تاكسيرانان قابل پذیرش نيست.

 س�رانجام قط�ار ش�هری ب�ه جم�ع 
سیستم های حمل و نقل عمومی اصفهان 

اضافه می شود؟
اولين رام از س��ه رام واگن متروی خریداری ش��ده 
به صورت مس��تقيم توسط ش��هرداری به اصفهان 
رس��يد تا مس��ير راه اندازی فاز یک خط یک قطار 
 شهری اصفهان هموارتر شود. اولين رام از واگن هاي

قطارش��هري ش��امل 5 واگن اس��ت و درنيمه اول 
مردادماه نيز 10 واگن دیگر وارداصفهان مي ش��ود. 
اميد است در تابستان شاهد راه اندازي فاز اول قطار 

شهري باشيم.

 تراموا به خیابان های اصفهان می آید؟
برای ش��هر اصفهان 50 كيلومتر تراموآپيش بينی 
ش��ده كه بر خطوط بی آرتی شهر منطبق هستند و 
جوابگوی نيازهای حمل و نقل ش��هری خواهد بود. 
خط اول ب��ی آر تی در زی��ر بزر گ��راه دو طبقه امام 
خمينی راه اندازی می ش��ود  و قرارداد آن با بخش 

خصو صی منعقد شده است.  

گس�ترش حم�ل و نق�ل پ�اک یك�ی از 
محورهای پن�چ گانه حوزه حم�ل و نقل 
و ترافی�ک ش�هرداری اصفهان اس�ت، 
افزای�ش س�هم دوچرخه در س�فرهای 
شهری از مواردی است که در این محور 
باید مورد توجه قرار بگیرد. امس�ال چه 
اقداماتی برای افزایش س�هم دوچرخه 
 در س�فرهای ش�هری اصفه�ان انج�ام 

می شود ؟
امس��ال برای افزایش س��هم دوچرخه در سفرهای 
ش��هری اصفه��ا ن چند اق��دام م��ورد توج��ه قرار 
گرفته اس��ت. ایجاد مس��يرهای ویژه دوچرخه در 
ش��هر اصفهان به ش��دت دنبال می ش��ود. در سال 
گذش��ته تاش ش��د موانع موجود در مس��يرهای 
ویژه دوچرخه در اصفه��ان رفع ش��ود و رفع موانع 
مس��يرهای ویژه دوچرخه در اصفهان 75 تا كنون 
درصد پيشرفت فيزیكی داشته است. امسال نيز رفع 
 موانع از مسيرهای ویژه دوچرخه در اصفهان پيگيری 
می شود تا همه موانع مسيرهای موجود برطرف شود. 

مسیرهای ویژه دوچرخه در چه بخش هایی از 
شهر اصفهان گسترش می یابد؟

مسيرهای ویژه دوچرخه در محدوده مركزی اصفهان 
گسترش می یابد. پيوس��ته كردن مسيرهای ویژه 

دوچرخه در اصفهان ا ز دیگر بر نامه هاست. 

 در زمینه ایس�تگاه ه�ای دوچرخه چه 
اقداماتی انجام می شود ؟

تعداد ایس��تگاه های دوچرخه ش��هر اصفهان باید 
تا پایان برنامه ا صفهان 95 به 60 ایس��تگاه برس��د. 

اكنون 6 ایستگاه دوچرخه در اصفهان مكانيزه شده 
و آرام آرام همه ایستگاه های دوچرخه شهر اصفهان 

مكانيزه می شود. 

 محل ه�ای اس�تقرار دوچرخ�ه هم در 
فضاهای شهری پیش بینی می شو د؟

20 دبيرستان پس��رانه در اصفهان نيز به محل های 
استقرار دوچرخه مجهز می شوند تا زمينه استفاده از 

دوچرخه برای دانش آموزان فراهم شود.

در کنار ایجاد مسیرهای دوچرخه پیاده راه 
ها نیز مورد تو جه قرار می گیرند؟

 در ایجاد پي��اده راه ها در اصفهان اولي��ن گام پياده راه 
كردن ميدان امام)ره( بود و پ��س ازتكميل خيابان 
حاج آقا نورالله نجفی، بخش��ی از  خياب��ان حافظ و 
خيابان س��په نيز پياده راه می شوند. پس از تكميل 
 ایس��تگاه های قطار ش��هری، چهار باغ عباسی نيز 

پياده راه می شود.

پس از چهارباغ ایج�اد پیاده راه  درکدام 
یک از خیابان ها مورد توجه قرار دارد ؟

پياده راه كردن چند نقطه ش��هر در دستور كار قرار 
دارد. با همكاری دانش��گاه عل��م و صنعت مطالعات 
پياده راه كردن برخی از نقاط شهر كه امكان آن فراهم 
است، در جریان است و امكان پياده راه كردن خيابان 

آمادگاه بررسی می شود.

 ارتقای فرهن�گ ش�هروندی و آموزش 
 ترافی�ک نیز یك�ی دیگ�ر از محورهای 
پن�ج گانه ب�ود، ب�رای ارتق�ای فرهنگ 
شهروندی و آموزش ترافیک چه اقداماتی 

انجام شده است؟
 برگزاری مانور شهری عابرپياده در اصفهان با شعار 
»من ب��ه حقوق عابر پي��اده احترام می گ��ذارم « از 
اقداماتی اس��ت كه برای ارتقای فرهنگ شهروندی 
انجام ش��ده اس��ت. در این مانور همياران ترافيک و 
سفيران شهروندی با لباس های قرمز و سبز كه نماد 
آدمک های چراغ عابر پياده است ، عبورو مرور عابران 
پياده و رانندگان را س��اماندهی كردند و به آموزش 

آنها پرداختند. 
پارک ترافيک س��يار ني��ز از دیگر بر نام��ه ها برای 
آموزش ترافيک است كه بر اس��اس آن، گروه ها به 
درون مدارس می روند و ترافيک را به دانش آموزان 
آموزش می دهند. زن��گ ترافيک نيز ب��ا همكاری 
آموزش و پرورش در م��دارس به صدا در می آید و تا 
كنون كتاب پيش دبس��تانی و كتاب كاس اول آن 
 تدوین شده اس��ت.  گروه های تئاتر شهروندی نيز 

60 اجرا برای آموزش ترافيک داشته اند. 

توسعه پارک های ترافیک نیز در دستور 
کار قرار دارد؟

در اصفهان 5 پار ک ترافيک وجود  دارد و سه پارک 
ترافي��ک در مناط��ق 10،9،15احداث می ش��ود و 
شهرک ترافيک اصفهان در شهرک شهيد كشوری 

احداث می شود.

ب�رای ایج�اد تمای�ل در ش�هروندان به 
استفاده از پارکینگ در شهر اصفهان چه 

اقداماتی انجام می شود ؟
 هزینه تملک و احداث پاركينگ از شهروندان گرفته 
نمی ش��ود و بر عهده ش��هرداری اس��ت، اما هزینه 
نگهداری پاركينگ از ش��هروندان دریافت می شود 
و وقتی هزین��ه بهره برداری و س��اخت پاركينگ را 
محاسبه كنيم، هزینه پاركينگ زیاد نيست. امسال 
پاركينگ ب��ه پاركينگ می رویم ت��ا پاركينگ های 

اصفهان  را از بعد كيفی ارتقا دهيم.

اوای�ل مهرم�اه 15 پروژه ش�اخص منطق�ه 2 به

منــطقـه
بهره برداری می رسد

 مدی��ر منطق��ه 2 ش��هرداري اصفهان اظهار داش��ت: 
15 پروژه شاخص عمراني فرهنگي اوایل مهرماه به بهره برداری 

می رسد.
محمدحسين جعفري فشاركي گفت: عمليات اجرایی 15 پروژه 
شاخص فرهنگي عمراني و خدماتي در منطقه 2 اصفهان تا اوایل 

مهرماه تكميل و در اختيار شهروندان قرار می گيرد.
 وي با اش��اره به پروژه هاي فرهنگي این منطقه اف��زود: فاز دوم 
ولي عصر دهنو به طول 500 متر، بهره ب��رداري از فاز دوم ملت 
واقع محله ولدان، تكميل فاز دوم پياده روس��ازي خيابان شهيد 
 اشرفي اصفهاني حدفاصل آیت الله برزاني تا صمدیه لباف از جمله 
طرح هاي عمراني این منطقه است كه به زودی تكميل می شود.

مدیر منطقه 2 شهرداري اصفهان تصریح كرد: فرهنگسراي دهنو 
و مجموعه مذهبي فرهنگي كوي پرتو واقع در بختياردشت ظرف 

دو ماه آینده تكميل و تجهيز می شود.
جعفري فشاركي خاطرنش��ان كرد: بهره برداري از توسعه پارک 
قلمس��تان، احداث پاركينگ قلمس��تان، پل عابر پياده مكانيزه 

مقابل محله دهنو نيز از دیگر طرح هاي این منطقه است.

50 درصد از بافت منطقه فرسوده است

منــطقـه
مدیر منطقه 3 ش��هرداری اصفهان با اش��اره به اینكه 
50 درصد از بافت منطقه فرس��وده است، تصریح كرد: 

در سال جاری بودجه بازگشایی گلوگاه ها سه برابر شده است.
منصور نجفی گف��ت: 300 هكتار از بافت فرس��وده منطقه 3 در 

شورای عالی شهرسازی كشور مصوب شده است.
وی افزود: شهرداری به دنبال تصویب 200 هكتار دیگر از بافت 

فرسوده این منطقه در شورای عالی شهرسازی كشور است.
مدیر منطقه 3 ش��هرداری اصفهان با اشاره به اینكه50 درصد از 
بافت منطقه فرسوده است، تصریح كرد: امسال با حمایت شورای 
شهر بودجه بازگشایی گلوگاه ها سه برابر شده است تا بتوانيم در 

جهت نوسازی بافت فرسوده اقدام كنيم.
نجفی خاطرنشان كرد: در سال جاری تاكنون بيش از 30 گلوگاه 

در معابر منطقه بازگشایی شده است.

پارک محلی گورت با اعتباری بالغ بر 400 میلیون 

منــطقـه
ریال ساماندهی شد 

مدیر منطقه 15 شهرداری اصفهان با بيان اینكه برخی 
از پارک های منطقه 15 ساماندهی ش��دند، گفت: پارک محلی 

گورت با اعتباری بالغ بر 400 ميليون ریال ساماندهی شد.
اصغر كش��اورز در گفت و گو با خبرن��گار اصفهان زیب��ا با بيان 
این مطلب اف��زود: دو ميليارد ریال برای احداث پارک ش��هرک 
 مروارید اعتبار در نظر گرفته ش��ده و اميد است در سال آینده به

بهره برداری برسد.
وی با بيان اینكه ساماندهی آب نماها یكی دیگر از فعاليت هایی 
است كه در این منطقه انجام شده، تصریح كرد: 500 ميليون ریال 
برای احداث آب نم��ای ورودی نبش خيابان توحيد و جی غربی 

اعتبار در نظر گرفته شده است. 
كشاورز از اصاح هندسی روبروی امامزاده اسحاق واقع در خيابان 
مسجدعلی جنوبی سخن گفت و افزود: 500 ميليون ریال در این 

زمينه اعتبارات اختصاص داده شده است.
 مدیر شهرداری منطقه 15 گفت:  400 ميليون ریال اعتبار برای

پياده رو سازی و س��اماندهی خيابان بهارس��تان در نظر گرفته 
شده است.

كشاورز در بخشی دیگر از س��خنان خود از لكه گيری و آسفالت 
معابر فرعی و اصلی این منطقه خبر داد و افزود: 3 ميليارد ریال 
اعتبار برای این موضوعات اختصاص داده شده است. همچنين 
روكش آس��فالت معابر فرعی با اعتباری بالغ بر 40 ميليارد ریال 
به بهره برداری رسيده اس��ت. مدیر شهرداری منطقه 15 گفت: 
دو ميليارد و 500 ميليون ریال برای پياده روسازی خيابان فجر 
حد فاصل ميدان علوی تا خيابان شریعتی پيش بينی شده است.

8 پروژه مشارکتی در منطقه 7 در حال اجراست
مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان تصریح كرد: در حال 

منــطقـه
حاضر حدود 8 پروژه مش��اركتی در منطقه 7 در حال 
اجراست كه ش��امل 416 واحد مس��كونی ، 48 واحد 
تجاری و 8 واحد دفتر كار است و عمليات اجرایی بعضی از آنها به 

اتمام رسيده و برخی دیگر تا 30 درصد رشد داشته است.
وی با اشاره به اینكه سال گذش��ته پاركينگ طبقاتی چمران در 
مجاورت ش��هرداری راه اندازی شد، گفت: امس��ال نيز 5 پروژه 
 جدید دیگر در دستور كار قرار گرفته كه شهروندان ثمرات آن در 

سال های آتی خواهند دید.
مصور مه��م ترین این پروژه ه��ا را پاركين��گ طبقاتی قدس به 
صورت مشاركتی با بخش خصوصی، مجموعه ورزشی و استخر 
12 فروردین در خيابان چمران، استخر ورزشی ارغوان به صورت 

مشاكتی و 2 پروژه مسكونی – تجاری دیگر برشمرد.
وی تاكيد كرد: منطقه 7 به لحاظ قيمت های مناسب زمين نسبت 
به سایر مناطق ، وسعت اراضی دس��ت نخورده و دسترسی های 

مناسب  چشم اندازهای خوبی برای جذب سرمایه گذاران دارد.
مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان ادامه داد: این منطقه رتبه سوم 
س��رانه فضای س��بز و رتبه اول را به لحاظ وجود معابر و افزایش 

خيابان ها در سطح مناطق 15 گانه شهرداری اصفهان دارد.
وی با بيان اینكه سعی می كنيم توس��عه متوازن را در محله ها 
برقرار و به نوعی در همه محله ها پروژه های مشاركتی را احداث 
كنيم، اظهارداشت: روند مشاركت و سرمایه گذاری در شهرداری 

اصفهان جا افتاده است.
 مصور خاطرنشان كرد: ما به سرمایه گذاران به چشم یاورانی نگاه 
می كنيم كه ب��رای اجرای هر چه س��ریع تر ط��رح ها به كمک 

شهرداری آمده اند.

مناطق

بهبود عبور و مرور شهری  در گفت وگو با معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان:

عبور و مرور اصفهانی ها در شهر بهبود می یابد
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به زودي از فاز اول طرح شناس��نامه فرهنگي اجتماعي محات رونمایي مي ش��ود. 
 به گزارش روابط عموم��ي معاونت فرهنگي اجتماعي ش��هرداري اصفهان، مصطفي 
نباتي نژاد با بيان این مطلب گفت: طرح شناسنامه فرهنگي اجتماعي به عنوان طرح 
كان مطالعاتي در معاونت فرهنگي اجتماعي تعریف شده است. وي با اشاره به اینكه 
طرح شناسنامه فرهنگي اجتماعي در  چهار فاز پيش بيني شده، افزود: این طرح شامل 
اطاعات فرهنگي اجتماعي در ابعاد كالبدي، انساني، اجتماعي، تاریخي و جغرافيایي در 

لایه هاي محله ، منطقه و شهري اصفهان است.

مس��وول طرح و برنامه معاونت فرهنگي اجتماعي ش��هرداري اصفهان تصریح كرد: 
اطاعات توصيفي و تحليلي تهيه شده در فاز اول این طرح شامل 16 جلد متشكل از 
شناسنامه مناطق 15 گانه شهري  و شناسنامه  شهر اصفهان است كه به زودي رونمایي 

مي شود.
 نباتي نژاد با بيان اینكه فاز دوم این طرح ش��امل اطاعات س��ایر گروه ه��ا، نهادها و 
سازمان هاي ذي نفع است، خاطرنشان كرد: گردآوري، تحليل و انتشار داده هاي محلي 

و منطقه اي بر اساس مشاهده و مطالعه پهنانگر در فاز سوم این طرح قرار دارد.

وي اظهار داشت: فاز چهارم طرح نيز شامل گردآوري، تحليل و انتشار داده هاي محلي و 
منطقه اي بر اساس مشاهده و مطالعه عميق توسط پژوهشگران محلي است.

مسوول طرح و برنامه معاونت فرهنگي اجتماعي ش��هرداري اصفهان با اشاره به تهيه 
فاز اول طرح بر اس��اس پنج بخش ادامه داد: اطاعات 16 جلد در قالب فاز اول شامل 
ویژگي جغرافيایي محات، اطاعات جمعيت شناختي، اطاعات كالبدي نگاه فرهنگي 
اجتماعي، تحليل آم��اري و تحليل اجتماعي از طریق بررس��ي 100 پژوهش و یافته 

مرتبط است.

نباتي نژاد اضافه كرد: به منظور دقيق سازي اطاعات در این فاز ضمن استعام از مدیران 
مناطق 15 گانه و معاونت هاي تخصصي، روایي محتوایي و صوري از طریق سلس��له 
نشست هاي تخصصي و با 600 نفرساعت كاركارشناسي با حضور خبرگان دانشگاهي و 

افراد مطلع و بومي  مورد بررسي و تایيد قرار گرفت.
وي بيان كرد: فاز اول شناس��نامه فرهنگي اجتماعي از طریق فض��اي مجازي نيز در 
دسترس عموم مردم قرار مي گيرد و اكنون آماده سازي زیرساخت هاي انتشار آن در 

حال انجام است.

رونمایي از فاز اول طرح شناسنامه فرهنگي اجتماعي محلات

گروه شهر
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بايد به مهم ترين موتور محرکه اقتصاد، يعنی 
بخش صنعت و معدن نگاهی انديشمندانه شود؛ 
زيرا اين بخ��ش به عنوان عامل مولد اش��تغال 
پايدار در افزايش تولی��د ناخالص ملی و درآمد 

سرانه نقش بسزايی دارد.
مهندس رضا امیني در نود و دومین  جلسه علني روز 
گذشته شوراي اسلامي شهر اصفهان با  گرامیداشت 
ولادت امام حسن مجتبی)ع( و  روز اکرام، گفت: روز 
تولد امام حسن مجتبي)ع( به اين علت روز اکرام نام 
گذاری شده اس��ت تا مس��لمانان و پیروان واقعی آن 
حضرت با الهام از مقتدای خود که الگويی از کرامت و 
بخشندگی بود، دست نیاز ايتام و نیازمندان را گرفته و 
در حد وسع و توان خود به کمک فقرا بشتابند.ريیس 
شوراي اسلامي شهر اصفهان تصريح کرد: سنت حسنه ای 
که در چند سال اخیر در اصفهان شکل گرفته اطعام از 

طريق سفره های کرم امام حسن مجتبی )ع( است که 
هرساله هم با تلاش و مشارکت خیران  و مردم مومن 
بر شکوه و عظمت اين سنت پسنديده افزوده می شود.  
مهندس امیني به شهادت دکتر بهش��تی و 72 تن از 

يارانش و روز قوه قضائیه اشاره کرد.
وی به بخش��ي از بیانات رهبر معظم انقلاب در ديدار 
مس��وولان، قضات و کارکنان قوه قضايیه در سال 82 
اش��اره کرد و گفت: نقش حفظ قانون و رعايت قانون 
در کشور بسیار اساسی اس��ت و حفظ و رعايت قانون 
چگونه تضمین می شود؟ يک راه تضمین وجود دارد و 
آن، قدرت قوه قضايیه است. کسانی که اقتدار قوه قضايیه 
 را آم��اج حملات خود ق��رار می دهن��د، بدانند که به 
بی قانونی و هرج و مرج و ابطال و تضییع حقوق ضعفا 
کمک می کنند؛ چون قوه قضايیه بازو و پنجه قدرتمند 
نظام است. ريیس شوراي اسلامي شهر اصفهان با بیان 
اينکه اجرای عدالت يکی از آرمان ها و آرزوهای ديرين 

جامعه  بشری است، گفت که هدف از اجرای عدالت، 
حل اختلافات و منازعات افراد با يکديگر يا افراد با دولت 
بر طبق قوانین مصوب اس��ت و اين وظیفه خطیر بر 
عهده قوه قضايیه که قوه  ای مستقل و پشتیبان حقوق 

فردی و اجتماعی است، گذاشته شده است.
مهندس امین��ي در بخش ديگر س��خنان خود وفات 
حضرت خديجه )س( همس��ر وف��ادار پیامبر گرامی 
اسلام را تسلیت گفت و خاطرنشان کرد: رحلت حضرت 
خديجه)س( برای پیغمبر)ص( مصیبتی بزرگ بود؛ 
زيرا خديجه )س( ياور پیغمبر خ��دا )ص( بود. وي با 
اشاره به سالروز آزادسازی ش��هر مهران عنوان کرد: با 
گذشت مدت کوتاهي از اشغال شهر مهران، نیروهاي 
ايراني موفق شدند طي عملیاتي تحت عنوان کربلاي 
يک، ارتش عراق را شکست داده و شهر مهران را آزاد 
کنند. وی  در بخش ديگر سخنان خود با اشاره به روز 
صنعت و معدن گفت: دهم تیرماه بر اس��اس مصوبه 

ش��ورای عالی انقلاب فرهنگی روز صنع��ت و معدن 
نامیده شده است که اختصاص اين روز فرصت مناسبی 
اس��ت که به مهم ترين موتور محرک��ه اقتصاد، يعنی 
بخش صنعت و معدن نگاهی انديشمندانه شود؛ زيرا 
اين بخش به عنوان عامل مولد اشتغال پايدار در افزايش 
تولید ناخالص ملی و درآمد سرانه نقش موثری دارد. 
ريیس شوراي اسلامي شهر اصفهان به ديدار مسوولان 
نظام با رهبر انقلاب اش��اره کرد و ادام��ه داد: حضرت 
آيت الله خامنه ای، رهبر معظم انقلاب اسلامی در ديدار 
ماه رمضان سران قوا و مسوولان و مديران ارشد نظام، 
ضمن »تبیین پیامدهای مثبت، چالش ها و راهکارهای 
تحقق اقتصاد مقاومتی درباره روند مذاکرات هسته ای« 
نکات تعیین کننده ای را بیان و خطوط قرمز هسته ای 

ايران  را اعلام کردند.
وي با اش��اره به بیان��ات حضرت آي��ت الله خامنه ای 
در خص��وص ظرفیت های ف��راوان کش��ور در اجرای 
سیاست های اقتصاد مقاومتی، ادامه داد: نیروی جوان 
تحصیلکرده  متخصص و دارای اعتماد به نفس اولین 
ظرفیتی بود که رهبر انقلاب اس��لامی به آن اش��اره 
کردن��د و گفتند که وج��ود اين تعداد نی��روی جوان 
تحصیلکرده در کشور از برکات انقلاب است، به شرط 
آنکه سیاس��ت های غلط موجب پیر ش��دن جامعه و 

کاهش نیروی جوان نشود.
ريیس شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان با اش��اره به 
فرمايش��ات مقام معظم رهب��ري در خصوص وجود 
۱۰میلی��ون فارغ التحصی��ل دانش��گاهی و بیش از 
چهار میلیون دانش��جوی در حال تحصیل در کش��ور 
که 2۵برابر اول انقلاب اس��ت، گفت: طبق فرمايشات 
رهبر انقلاب، اين تعداد نی��روی تحصیلکرده جوان و 
متخصص از افتخارات نظام اسلامی و يک فرصت بسیار 
بزرگ است. وي گفت که  رهبر انقلاب اسلامی شرط 
اصلی برای تحقق اقتصاد مقاومتی را عزم راسخ و جدی 
و پرهیز از سهل انگاری و راحت طلبی و تکیه بر مديريت 
جهادی برش��مردند و تاکید کردند: مديريت جهادی 
عبارت است از توکل بر خداوند و اس��تفاده از تدبیر و 
عقلانیت و در عین حال پیش بردن کارها با عزم راسخ 

و بدون هراس از جوانب.  

قوه قضایيه مباحث مربوط به دفتر 
شهردار پيشين را براي مردم روشن كند

نايب ريیس شوراي اسلامي شهر اصفهان اعلام کرد: به عنوان نماينده 
مردم، از قوه قضايیه مي خواهیم نتیجه مباحث مربوط به ش��هردار 

پیشین اصفهان )دفتر شهردار( را براي مردم روشن کند.
احمد شريعتي در جلسه علني ديروز شوراي اسلامي شهر اصفهان 
ضمن گرامیداش��ت ياد و خاطره ش��هداي هفتم تیر، از فعالیت ها و 
زحمات پرس��نل و قضات قوه قضايیه تش��کر کرد و گفت: سخناني 
در گوش��ه و کنار ش��هر اصفهان از زبان مردم در خصوص پیگیري 
دادگستري اصفهان در زمینه مشکلات مربوط به شهردار و حوزه دفتر 
شهردار اصفهان و همچنین موضوع ضمانت آزادشدن برخي از افراد 
شنیده مي شود. بر اساس اين حس وظیفه که نماينده مردم هستیم 
و مرتب در گوشه و کنار شهر مورد سوال مردم قرار مي گیريم و برای 
روشن شدن اذهان عمومي مردم، از قوه قضايیه مي خواهیم موضوع 
را پیگیري و نتیجه را به مردم اعلام کنند. شريعتي با تاکید بر اينکه 
به يقین سیستم قضايي بدون ملاحظه موارد را پیگیري مي کنند، 
خاطرنشان کرد: اعضاي ش��ورا در اين مدت که از طرف مردم مورد 
پرسش قرار گرفته اند، سکوت کرده اند؛ چرا که معتقد هستیم اين 

موضوع بايد توسط سیستم قضايي کشور پیگیري شود.

 در آبياری فضای سبز 
دقت لازم صورت نمی گيرد

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان  در جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان گفت: با توجه به شرايط ويژه کمبود آب در شهر اصفهان 
تبلیغات وسیعی در زمینه  صرفه جويی در مصرف آب در سطح شهر 
انجام شده، اما متاسفانه در کنار اين تبلیغات شاهديم که در بعضی از 
نقاط شهر در آبیاری فضای سبز دقت لازم صورت نمی گیرد و سرازير 
ش��دن آب در خیابان ها و پیاده روها ديده می شود که اين وضعیت 
علاوه بر اسراف آب، باعث عدم اثرگذاری تبلیغات شهری در خصوص 
صرفه جويی آب می شود، لذا از شهرداری درخواست می شود در اين 
خصوص اقدام لازم صورت پذيرد. صادقیان خواستار برطرف شدن 
اختلال در روشنايی پل چمران شد و عنوان کرد: چند ماه پیش در اثر 
برخورد يک کامیون با يکی از دکل های روشنايی پل چمران روشنايی 
اين پل دچار اختلاف شده و مطلوب نیست و متاسفانه بعد از اين سانحه 

اقدامی در خصوص برطرف کردن اين اختلال صورت نگرفته است.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

 جایگاه اصناف در اقتصاد شهری 
مورد توجه قرار گيرد 

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان ۱۰ تیر، روز صنعت و معدن را 
به فعالان اين عرص��ه تبريک گفت و اظهار کرد: ضروری اس��ت در 
مباحث مديريت ش��هری جايگاه اصناف را در اقتصاد شهری مورد 

توجه قرار دهیم. 
رسول جهانگیری گفت: اصناف زينت ش��هرها هستند و در اقتصاد 
ش��هری تاثیرگذارند، بنابر اين بايد مس��ائل و مش��کلات آنها مورد 

توجه قرار گیرد.  

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

 سيستم های برودتی 
وسایل نقليه عمومی فعال شود 

عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان عنوان کرد: اينک که با لطف 
خداوند بزرگ پ��س از يک ماه تلاش و کوش��ش فراين��د انتخاب 
شهردار اصفهان با اهتمام قابل تقديرکلی اعضای محترم در فضايی 
اخلاق مدارانه، مشفقانه و خیرخواهانه و همدلانه به سرانجام رسید 
و بارقه های امید به کار و تلاش ش��بانه روزی در خدمت به ش��هر 
و ش��هروندان بارور ش��د، بايد همگان فرصت را مغتنم شمرده و با 
همدلی و همزبانی و با اس��تفاده از تمامی پتانسیل های موجود در 
شهر اعم از معنوی مالی مادی و انسانی و به کارگیری همه  ظرفیت های 
 ممکن و در جهت افزايش اعتماد و رشد و تعالی شهر در عرصه های

عمرانی، فرهنگ��ی، اجتماعی و ورزش��ی گام برداريم. علیرضا نصر 
اصفهانی گفت:  ش��ورای اسلامی نماد مردم س��الاری دينی است 
که هم��واره به حرم��ت و نقش مردم باي��د مورد توج��ه و التفاوت 
مسوولان استانی، شهرس��تانی و مديريت شهری باشد و با تعامل و 
ارتباط موثر با آنها امور مردم پیگیری و در کوتاه ترين زمان ممکن 
 حل ش��ود. وی تاکید کرد: همه به قانون احت��رام بگذاريم و آن را 
فصل الخطاب مباحث خود بدانیم و از هرگونه تفس��یر برای ايجاد 
مش��کل و س��د برای مردم پرهیز کنیم. نصر اصفهانی افزود:  آنچه 
نیاز قطعی و انکارناپذير شوراس��ت، وحدت در نظر و عمل اس��ت؛ 
هرچند معتقديم تضارب آرا و انديشه ها می تواند به غنای مباحث 
کارشناسی منتهی  ش��ود. به گفته وی، مطبوعات و رسانه ها نقش 
بس��یار موثری در ايجاد وحدت و هماهنگی و وفاق و همدلی دارند 
که بايد تلاش کنند با استفاده از پتانسیل های موجود و رفتارهای 
حرفه ای به اين مهم بپردازند و اجازه ندهند س��یاحان حرفه ای به 
نام آنها و به کام خودشان با نوشته های سخیف و جهت دار و بعضا 
مغرضانه در روزنامه ها و هفته نامه ها خدمات و تلاش های ارزشمند 
آنها را مخدوش کنند. عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد: 
با توجه به گرمای شديد موجود، سیستم های برودتی وسايل نقلیه 
عمومی به ويژه در اين ايام فعال ش��ده و نس��بت به خدمت رسانی 

مطلوب به شهروندان اقدام شود. 

اخبار کوتاه
رییس شوراي اسلامي شهر اصفهان:

 عضو شو رای اسلامی شهر اصفهان:بخش صنعت و معدن عامل مولد اشتغال پایدار است  
 عمليات اجرایی اندیشکده

شهيد دكتر بهشتی آغاز شود 
  عضو شو رای اس��لامی ش��هر اصفهان عنوان کرد :يکی از 
طرح های مهم فرهنگی ش��هر اصفهان که در س��ال های 
گذشته در دستور کار شهرداری بوده، احیای منزل شهید 
مظلوم دکتر بهشتی و اجرای انديش��کده ای به نام ايشان 
بوده است. اصغر آذر بايجانی گفت: با واگذاری منزل شهید 
مظلوم در سال های 84 و 8۵ توسط خانواده شهید بهشتی به 
شهرداری، انتظار می رفت که اين طرح مهم فرهنگی هم در 
اولويت های کاری شهرداری اصفهان در سال های گذشته 
قرار بگیرد و مانند احیای خانه مش��روطیت و خانه انقلاب 
اسلامی و ولايت اين پروژه فرهنگی هم در سال های گذشته 
به  بهره برداری برسد؛  زيرا شهید مظلوم يکی از ستون های 
اصلی نظام مقدس جمهوری اسلامی بوده است و ضرورت 
دارد گفتمان و تفکرات شهید دکتر بهشتی به نسل های بعد 

از پیروزی انقلاب اسلامی انتقال پیدا کند . 
وی با بیان اينکه گلايه مندی خانواده شهید مظلوم دکتر 
بهشتی بايد  مورد توجه شورا و شهرداری قرار گیرد، عنوان 
کرد: ما  بايد شاهد بهره برداری هرچه سريع تر از اين پروژه 
مهم فرهنگی و  احیای منزل و انديشکده شهید مظلوم دکتر 

بهشتی در مساحتی با 2۵۰۰ متر مربع باشیم.
عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان تاکید کرد: با توجه به 
بازديد اعضای کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی از 
منزل شهید مظلوم با حضور خانواده شهید و همه  مديران 
اجرايی شهرداری مواردی بايد  در دس��تور کار شهرداری 
برای  تس��ريع در اجرای اين پروژه قرار گیرد. آذر بايجانی 
تاکید کرد: بايد در آزادسازی منازل و مغازه های اطراف اين 
منزل با توجه به بودجه که در رديف های اعتباری منطقه 
يک شهرداری برای س��ال 94 تصويب شده است، تسريع 
شود. عضو شو رای اسلامی شهر اصفهان گفت که  فازبندی 
عملیات اجرايی اين طرح بزرگ فرهنگی بايد توسط شورای 
سیاست گذاری طرح ها تهیه شود  تا بتوان در سال 94 شاهد 

آغاز عملیات اجرايی اين انديشکده باشیم. 
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در جلسه مشترک اعضای شورای اسلامی 
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ش��هر و ريیس س��ازمان صنعت، معدن و 
تجارت اس��تان اصفهان در ن��ود و دومین 
جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان 
مسائل و مش��کلات حوزه صنعت، معدن و 
تجارت بررس��ی و بر تش��کیل کارگروه بررس��ی 
معضلات زيس��ت محیط��ی ، رون��ق اقتصادی و 
 اش��تغال در ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان

 تاکید شد.
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان در اين جلس��ه، ۱۰ تی��ر، روز صنعت و 
معدن را به همه فعالان در اين حوزه تبريک گفت 
و عنوان کرد: استان اصفهان از نظر صنعتی اولین 
استان کشور است و از نظر معادن سومین استان 

کشور شناخته می شود.  
احمديه گفت که استان اصفهان باتوجه به ۱6۰ 
 هزار واحد صنعتی در بخش تج��ارت از برترين ها

به شمار می رود. 
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان ب��ا بیان اينک��ه در ح��ال حاضر 87۰۰ 
پروانه بهره برداری داريم ک��ه ۱۵۵هزار میلیارد 
تومان س��رمايه گذاری شده اس��ت، عنوان کرد: 
23۵ هزار شغل نیز بر اساس اين سر مايه گذاری 

ايجاد شده است. 
وی با اش��اره به ا ينکه پنج هزار و۱۰۰ واحد تازه 
 تا س��یس در اس��تان اصفهان وجود دارد، افزود:

پیش بینی می شود براين اساس،  يک هزار و949 
میلیارد ريال س��رمايه گذاری و 2۵9 هزار شغل 

ايجاد شود.  
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان از ۱4رسته مش��اغلی گفت که از سوی 
سازمان محیط زيست فعالیت آنها در شهر ممنوع 
ش��ده اس��ت و افزود: ريخته گری، قالب سازی، 
طلاس��ازی، موزايیک س��ازی، تیرچ��ه و بلوک، 
سنگبری، سنگتراشی، شن و ماس��ه، آجرپزی، 
تولید موادپلاستیکی و فايبرگلاس، رنگ آمیزی 
منسوجات، دامداری، کشتارگاه، شرکت های گاز 
و نقاشی ماشین آلات سنگین از مشاغلی هستند 

که فعالیت آنها با آلايند گی همراه است. 
احمدي��ه تاکید کرد: س��اماندهی اين مش��اغل 

آلاينده در شهر از اهمیت برخوردار است. 
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان با بیان اينکه 42۰ واحد صنف ريخته گری 
در اصفهان وجود دارد که تعداد اين واحدها با 8۰ 
واحد بدون پروانه به ۵۰۰ واحد می رسد، گفت: 

بیش از 89 واحد ريخته گری به شهرک صنعتی 
شمال اصفهان  انتقال يافته اند. 

به گفته وی، برای انتقال به شهرک صنعتی شمال 
اصفهان مشکلاتی وجود دارد که سبب می شود  
مالکان اين واحدها تمايلی برای انتقال نداش��ته 
باش��ند و بايد به فعالان اين صنوف برای انتقال 

کمک شود. 
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان تاکید کرد: صنوف مزاحم و آلاينده بايد 
به خارج از شهر منتقل شوند تا آلايندگی هوای 

شهر کمتر شود. 
احمديه گفت: استقرار بخش عمده ای از کوره های 
آجرپزی و گچ و شن و ماس��ه در شرق اصفهان، 
تهديدی برای محیط زيست اصفهان هستند که 

بايد ساماندهی شوند. 
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان با بیان اينکه ساماندهی آنها در سال 88 
در شورای برنامه ريزی استان تصويب شد، عنوان 
کرد: ولی کار چندان پیش نرفت، اما در يک سال 
و نیم اخیر در س��اماندهی اين مشاغل پیشرفت 

حاصل شد.
 

   مبح�ث توليد بای�د در اولوی�ت كاری 
قرار گيرد

عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید بر 
اينک��ه بايد ارائه راه��کاری ب��رای افزايش تولید 
در ش��هر اصفهان را پیگیری کنیم، عنوان کرد: 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان 
باي��د کمک کن��د مش��کلات تولید، اش��تغال و 

مشکلات زيست محیطی حل شود. 
سردار کريم نصر اصفهانی يکی از مباحث روز را 
مبحث تولید دانس��ت و گفت: مبحث تولید بايد 
در اولويت قرار گیرد و ساخت و ساز در محدوده 
 ش��هری به عنوان مه��م ترين صنعت ش��ناخته 
شود و ساخت و س��از و نیاز به مسکن در شهر در 

اولويت قرار دارد.
وی به بنگاه ه��ای زودبازده که چند س��ال قبل 
مطرح شد و موفق نبود اش��اره کرد و گفت: فعال 
ش��دن بنگاه های زودبازده در شهر اصفهان بايد 

مورد توجه قرار گیرد. 

   بای�د زمينه انتقال مش�اغل آلاینده از 
شهر فراهم شود

عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید بر 
 اينکه از پتانسیل بالقوه اصناف استفاده نکرده ايم،

گفت: اصناف پتانس��یل ويژه ای دارند که بايد به 
آن توجه کرد. 

غلامحس��ین صادقی��ان قاچ��اق کالا را يکی از 
تهديدات اقتصاد مقاومتی دانست و عنوان کرد: با 
سیاست گذاری و ارائه نقشه راه می توان عارضه های 

اين پديده را کاهش داد.
وی گفت که س��ازمان صنعت، مع��دن و تجارت 
استان اصفهان می تواند در مبارزه با قاچاق کالا و 
جلوگیری از عرضه کالاهای فاسد بدون استاندارد 

که سلامت مردم را تهديد می کند، موثر باشد. 
عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفه��ان تاکید 
 کرد: بايد زمینه انتقال مش��اغل آلاينده از شهر 

فراهم شود.

   ارزش افزوده صنعت در هر اس�تان در 
همان استان هزینه شود

عض��و ش��ورای اس��لامی ش��هر 
اصفه��ان با تاکی��د ب��ر اينکه در 
اص��ل يکص��دم قانون اساس��ی 
آمده است که شوراهای اسلامی 
ش��هر م��ی توانن��د در مباح��ث 
اقتصادی ش��هر ورود پیدا کنند، 
عنوان ک��رد: اکنون م��ی توانیم 
ادعا کنی��م در مباحث ش��هری 
 خودکفا هس��تیم و توانس��ته ايم

با وجود تحريم ها ش��هر را اداره 
کنیم. عب��اس حاج رس��ولیها با 
اش��اره به اينکه استان اصفهان از 
نظر صنايع رتبه اول را در کش��ور 
 دارد،گفت: شورای عالی استان ها

بايد پیگیری کن��د ارزش افزوده 
صنع��ت در هر اس��تان در همان 
استان هزينه شود تا با کمک آن 
چرخ صنايعی که خوابیده است، 

بچرخد و مشکلات حل شود.  

   كارخانه قند در منطقه 15
مشکلات زیست محيطی  ایجاد كرده است 

نايب ريیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
در برخی از مناطق ش��هر کارخانه هايی فعالیت 
دارد که برای شهروندان مشکل ايجاد می کند و 
کارخانه قند و کارخانه روغن نباتی از مهم ترين 

اين کارخانه هاست. 
احمد ش��ريعتی به مش��کلاتی که کارخانه قند 
برای ش��هروندان س��اکن در منطق��ه ۱۵ ايجاد 

کرده اس��ت اش��اره کرد و گفت: فیلترينگ اين 
کارخان��ه از بین رفت��ه و مش��کلاتی ايجاد کرده 
 که س��اکنان اين  منطقه درخواست رسیدگی به 

مشکل دارند. 
وی با اش��اره به اهمیت انتقال مشاغل آلاينده به 
خارج از اصفهان عنوان کرد: بايد تمهیدات لازم 
برای انتقال اين مش��اغل را از قبل فراهم کرد تا 
معیشت فعالان اين مشاغل با مشکل مواجه نشود 
و مکان و امکانات ش��هرک هايی که مشاغل بايد 
به آن منتقل ش��ود نیز بايد به صورت ويژه مورد 

توجه قرار بگیرد.
 

   باید از سرمایه گذاران و تو ليدكنندگان 
حمایت كرد

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اينکه 
ما در يک نگاه نکات منف��ی را می بینیم و بزرگ 
می کنیم، گفت: صنايع و کارخانه 
های تولیدی از افتخارات اصفهان 
هس��تند که منافع اقتص��ادی را 
برای اين شهر به ارمغان می آورند 
و نبايد به بهانه مش��کلات جزئی 

فعالیت آنها را سیاه نمايی کرد. 
کريم داوودی  ب��ا تاکید بر اينکه 
باي��د از س��رمايه گ��ذاران و ت��و 
لیدکنندگان حمايت کرد، ادامه 
داد: بايد با برنامه ريزی و همکاری 
زمینه انتقال مش��اغل آلاينده از 

شهر را فراهم کرد. 
به گفته وی، بايد در داخل ش��هر 
صنايع پاک و کارگاه های سبک 
 ک��ه آلودگ��ی ايجاد نم��ی کند،

پیش بینی شود. 

    تس�هيلات در اختي�ار 
توليدكنندگان قرار گيرد

عض��و ش��ورای اس��لامی ش��هر 
اصفه��ان عنوان ک��رد: در بخش 
تولی��د باي��د از تولیدکنندگان حمايت ش��ود و 

تسهیلات در اختیار آنان قرار گیرد. 
وحید فولادگر گفت: در حال حاضر تس��هیلات 
بانکی که در اختیار تولیدکنندگان قرار می گیرد 

مناسب نیست. 
به گفته وی، بايد تس��هیلات لازم ب��رای انتقال 
 مش��اغل آلاينده به خارج از ش��هر پی��ش بینی

 شود.

   باید انگيزه انتقال را در فعالان مشاغل 
آلاینده ایجاد كنيم 

پس از صحبت های ش��ش عضو شورای اسلامی 
ش��هر اصفهان و بیان نظرات و ديدگاه هايشان، 
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان با تاکید بر اينکه با کمک مديريت ش��هر 
و شورای اسلامی ش��هر اصفهان معضلات شهر 
راحل می کنی��م، عنوان کرد: يک��ی از معضلات 
کنونی ش��هر اصفهان مش��اغل مزاحم است که 
با م��کان يابی ش��هرک های صنعتی متناس��ب 
 با مشاغل، س��اماندهی آنها در دس��تور کار قرار 

می گیرد. 
احمديه گفت که ابتدا بايد تاسیس��ات زيربنايی، 
تسهیلات لازم را فراهم کنیم تا انگیزه انتقال را در 
فعالان اين مشاغل افزايش دهیم و بتوانیم راهکار 

انتقال مشاغل آلاينده را عملیاتی کنیم.  
وی از ش��هردار اصفهان و ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان خواس��ت ب��رای اختصاص م��کان های 
مناسب برای اين مشاغل برنامه ريزی کنند؛ زيرا 
شهرک صنعتی شمال اصفهان فاصله بسیاری تا 
اصفهان دارد و صاحبان مشاغل آلاينده علاقه ای 

به انتقال به اين شهرک ندارند. 
ريیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفه��ان تاکی��د ک��رد: در اصفهان باي��د به فاز 
فراصنعتی ق��دم بگذاريم و ب��رای صنايعی که به 
 آب کمی نی��از دارن��د و آلايندگی کم��ی دارند 

سرمايه گذاری کنیم.
وی با بیان اينکه کارخانه قند بايد منتقل ش��ود، 
از اعلام آمادگی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان برای تجهیزکارخانه های صنعتی  

برای کاهش آلايندگی گفت.  

   تش�کيل  كارگ�روه بررس�ی معضلات 
زیست محيطی، رونق اقتصادی و اشتغال  

ريیس ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان در پايان 
اين جلسه تاکید کرد:کارگروه بررسی معضلات 
زيس��ت محیطی، رونق اقتصادی و اش��تغال در 
شورای اسلامی شهر اصفهان ايجاد و با همکاری 
با سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان 
و س��ازمان محیط زيس��ت اصفهان ب��رای حل 

مشکلات اقدام شود. 
مهن��دس امینی گف��ت ک��ه در اي��ن کارگروه 
باي��د محدوديت های س��ازمان ها و ش��هرداری 
 اصفه��ان درزمین��ه  انتق��ال مش��اغل آلاينده

 مشخص شود.

مشاغل آلاینده باید به خارج از شهر منتقل شوند 
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در جلسه مشترک اعضای شورای اسلامی شهر و رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان عنوان شد ؛

سید احمد عاملي در نطق پیش از دستور  نود و د ومین جلسه علني شوراي اسلامي 
شهر اصفهان با تبريک ولادت حضرت امام حسن)ع( و گرامیداشت ياد شهداي هفتم 
تیر ۱36۰ با اشاره به وضعیت جديد شهر وانتخاب ش��هردار، گفت: عملکرد شهردار 
جديد اعم از شکست يا پیروزي، در واقع عملکرد شوراس��ت. وي با بیان اينکه تغییر 
شهردار در هر شهري هزينه هاي بس��یاري را به دنبال دارد، افزود: با تغییر مديريت و 
تا استقرار و شروع به کار ش��هردار جديد و همکارانش، زمان بسیاری براي خدمت به 
مردم از دست مي رود. آنچه شورا را بر آن داشت تا اين هزينه را بپذيرد، نگرش هزينه- 
منفعت بود. عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان تصريح کرد: شورا دريافته بود که اين 
هزينه کرد، به منافعي در آينده خواهد انجامید که به قول معروف ارزش��ش را خواهد 
داشت، بنابراين ضروري است که ش��هردار جديد با تلاشي مجدانه و دلسوزانه منافع 

مورد نظر شهروندان و ش��ورا را محقق کنند. عاملي با بیان اينکه موافقان و مخالفان 
خیرانديش شورا و دکتر جمالي نژاد، موفقیت شهردار جديد را خواستارند، خاطرنشان 
کرد: شهردار جديد اصفهان قطعاً نبايد از فشارها و هجمه هايي که ممکن است به سوي 
وي سرازير شوند ترسي به دل راه دهد. عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به 
اينکه شهردار جديد با توجه به سابقه اش، موافقاني دارد که حامي اقدامات او خواهند 
بود، ادامه داد: او دو گروه مخالف نی��ز دارد؛ مخالفان منص��ف و مخالفان غرض ورز. 
مخالفان منصف او، اگر شهردار را کسي ببینند که اقداماتش موجب توسعه اصفهان در 

ابعاد مختلف شده است، قطعا تغییر موضع خواهند داد و به موافقانش خواهند پیوست 
و مخالفان غرض ورز نیز هم��واره مخالفت خواهند کرد و تنها راه رس��وايي مخالفان 
غرض ورز بي اثر کردن مخالفت آنان در عرصه هاي مختلف آنان و رضايت روزافزون 
شهروندان است. وي گفت که  ش��ورا موظف است ضمن همکاري و کمک به شهردار 
براي دستیابي به اهداف توسعه اي شهر، از هر رفتاري که شائبه دخالت در امور اجرايي 
شهرداري ايجاد کند، بپرهیزد؛ مگر آن که در مواردي شخص شهردار از شورا کمک 
بخواهدکه ش��ورا با آغوش باز و تا حد توان به کمک ايش��ان خواهد آمد. به گفته وی  

توسعه شهر بايد به طور متوازن در تمامي ابعاد اجتماعي، اقتصادي، فرهنگي، سیاسي، 
زيست محیطي و ... رخ دهد. عاملي با اشاره به موضوع مقايسه شهردار فعلي با شهردار 
پیشین اظهار داشت: گاهي ش��نیده مي شود که ش��هردار جديد اصفهان با شهردار 
پیشین مقايسه مي شود و اينکه شهردار جديد زماني از مديران شهردار پیشین بوده اند و 
نتیجه گیري مي شود که شهردار جديد اصفهان قابل قیاس با شهردار پیشین نیست، 
بر اين باورم که اولاً قیاس دو مدير با سوابق، سن و سال، تفکرات و نگرش هاي متفاوت 
چندان حرکت پسنديده اي به نظر نمي رسد و آنچه بايد مقايسه شود، عملکرد افراد 
است نه شخصیت آنان. ثانیاً اگر قرار است قیاسي صورت گیرد، منصفانه تر آن است 
که تحصیلات، تجربیات و سوابق هر دو فرد را در هنگام پذيرش سمت شهرداري مورد 

مقايسه قرار دهیم.

شهردار جدید منافع شهروندان را محقق كند  

كارگروه بررسی 
معضلات زیست 
محيطی، رونق 

اقتصادی و 
اشتغال در شورای 

اسلامی شهر 
اصفهان ایجاد 
و با همکاری با 

سازمان صنعت، 
معدن و تجارت 
استان اصفهان 

و سازمان 
محيط زیست 

اصفهان برای حل 
مشکلات اقدام 

شود 



حاضرم قسم بخورم  قهرمان نشدن ذوب آهن درلیگ هشتم ربطی به اندوی نداشت

  مصطفی صالحی نژاد:پشیمانم چرا به خاطر 
لج و لجبازی از ذوب آهن رفتم!

ابراهیم زاده به من گفت می خواهی در ذوب آهن باند درست کنی

مصاحبه ب�ا مصطفی صالح�ی نژاد بهان�ه خاصی
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نمی خواست؛ کاپیتان سابق ذوب آهن چند سالی  
است که از مستطیل سبز خداحافظی کرده و مدت ها 
بود که از وی خبری نداشتیم. جمله »چه عجب از 
من س�راغ گرفتین« هم که در ابت�دای گفت وگو 
صالحی نژاد با لحن گلایه آمیز بیان کرد، تاییدی بر این 
 مدعا بود که هیاهوی لیگ رس�انه ه�ا را نیز همراه خود 
می کند.بیان ناگفته های مربوط به تراژدی هفته پایانی 
لیگ هشتم، جدایی غیر منتظره از ذوب آهن و اختلاف 
نظر و کنتاکت وی با منصور ابراهیم زاده، حضور ناموفق 
در اس�تقلال و دلخوری اخیرش از باشگاه ذوب آهن به 
واسطه پیشنهاد برای مربی تکنیکی شدن در تیم های 
پایه باش�گاه، محور عمده گفت وگوی یک س�اعته ما با 
صالحی نژاد بود. پیدا کردن صالحی نژاد و صحبت کردن 
با وی کار دشواری بود، اما انتخاب تیتر از بین صحبت های 
کاپیتان س�ابق ذوبی ها که البته بع�د از هر گلایه تاکید 

داشت که از ذوبی ها دلخوری ندارد، کار سختی بود.

برای ورود به گفت وگو از وضعیت تیم های اصفهانی 
در لیگ ش�روع کنیم؟ قهرمانی سپاهان و ذوب آهن 

در لیگ و جام حذفی را چه طور می بینید؟
ذوب آهن فصل را خوب ش��روع نک��رد و با نتای��ج هفته های 
ابتدایی برخی تصور می کردند این تیم در لیگ دوام نمی آورد، 
اما با درایت گل محمدی و مدیریت آذری، این تیم ش��خصیت 
اصلی خودش را پیدا کرد و توانست در لیگ نتیجه قابل قبولی 
بگیرد. در جام حذفی هم که به قهرمانی دست پیدا کرد. برای 
شخصیت تیمی ذوب آهن مناسب نیست که در رده های پایین 
جدول رده بندی به دنبال فرار از س��قوط باشد، اما در مقاطعی 
به دلیل برخی تغییر و تحولات در این تیم، این اتفاق رخ داد اما 
خوشبختانه در لیگ چهاردهم به مرور تیم ذوب آهن توانست 

تیمی در حد انتظار باشد.

و سپاهان؟
س��پاهانی ها که از مدیریت خوبی بهره می برند، همیش��ه 
مدعی بوده اند و در لیگ چهاردهم نیز توانستند با شایستگی 

به قهرمانی دست پیدا کنند. 

چند فصل قبل که هر دو تیم سپاهان و ذوب آهن در 
لیگ قهرمانان آسیا حضور داشتند، با صعود این تیم ها 
از مرحله مقدماتی، رویای فینال تمام اصفهانی شکل 
گرفته بود.  بعد از چند س�ال، س�پاهان و ذوب آهن 
دوباره همزمان در آسیا حضور پیدا خواهند کرد، به 

نظرتان این رویا می تواند عملی شود؟
هر دو تیم شایستگی دس��ت یابی به این رویا را دارند؛ زیرا هر 
دو تیم سابقه فینالیست شدن در آس��یا را دارند. تیم های ما از 
آسیایی ها کمتر نیستند، اما به دلیل بی برنامگی در فوتبال و به 
خصوص در لیگ نمی توانند کیفی��ت واقعی خود را به نمایش 
بگذارند. البته دو سالی است که برنامه ریزی لیگ شرایط بهتری 
پیدا کرده، اما در نظر بگیرید زمانی که ذوب آهن به فینال لیگ 
قهرمانان آسیا رسید، فشار زیادی بر روی این تیم وجود داشت 
در صورتی که وقتی تیمی به جمع چهار تیم برتر آسیا راه پیدا 

می کند، متولیان فوتبال باید به این تیم بها بدهند.

به نظر می رسد بی استفاده ترین گل ذوب آهن را شما به 
ثمر رساندید. بازی عجیب و غریب با فولاد خوزستان و 

باخت به این تیم؟
گلی که من زدم، بازی را به تساوی کش��اند و قاعدتاً بی ارزش 
نبود، البته ما برای تساوی به اهواز نرفته بودیم و می خواستیم 
آن بازی را ببریم. در آن بازی تا دقیق��ه 70 از فولادی ها عقب 
بودیم تا اینکه من گل تساوی بازی را به ثمر رساندم. وقتی گل 
مساوی را زدم، 20 دقیقه تا پایان بازی مانده بود و تصور می شد 
که می توانیم نتیجه را حفظ کنیم و وقتی گل را زدم، با خودم 
گفتم کار تمام شده است. اما انگار قسمت نبود قهرمان شویم و 

یک دقیقه بعد، گل بعدی را خوردیم. 

پایان نوس�تالژیکی بود؛ ذوب آهن با یک تساوی هم 
قهرمان می شد، اما باختید و قهرمان نشدید!

فولاد در آن بازی بسیار خوبی بازی کرد، اما به نظرم قسمت نبود 
که قهرمان شویم؛ باخت ما یک حادثه طبیعی بود، مثل اینکه 

به یکباره زلزله می آید.

در اصفهان جش�ن قهرمان�ی تدارک دی�ده بودند و 
ما رس�انه ها خودمان را آماده ک�رده بودیم که برای 
قهرمانی تیتر بزنیم و باورمان نمی ش�د در پایان 90 

دقیقه، این اتفاق عجیب رقم بخورد؟
همه برای قهرمانی آماده ش��ده بودند، حتی برخی از مسوولان 
برای شرکت در جشن قهرمانی همراه تیم به اهواز آمده بودند، 
 اما به هرحال نشد؛ امیر قلعه نویی و استقلالی ها باورشان نمی شد

 که قهرمان ش��وند و به همین خاطر وس��ط زمین نماز ش��کر 
می خواندند.

باخت عجیب ذوب آهن به فولاد خوزستان شایعات 
زیادی را به وجود آورد و برخی افراد شبهاتی در مورد 
عملکرد ضعیف عیسی اندوی مطرح کردند. حالا بعد 

از چند س�ال می توانیم راحت در مورد این ابهامات 
صحبت کنیم. به نظر شما گل هایی که اندوی خورد، 

عمدی بود؟
نه؛ به ش��دت من رد می کنم، اص��لا چنین مس��اله ای وجود 
 نداشت. اندوی بازیکن با عقیده ای بود و همیشه قبل از بازی ها، 
می دیدیم که وی با خدا راز و نیاز می کرد، حاضرم قسم بخورم 

که آن باخت ربطی به اندوی نداشت.

 اما برخی از نزدیکان باش�گاه مدعی مشکوک بودن 
گل های خورده اندوی ش�دند و م�ی گفتند خوردن 

چنین گل هایی دور از انتظار بود؟
ما اصفهانی ها عادت داریم مسائل کوچکی را بیخود بزرگ کنیم 
و حرف دربیاوریم. بعد از بازی با فولاد، برخی از نزدیکان باشگاه 
تهمت هایی را به اندوی وارد کردند و من اش��ک را در چشمان 
اندوی دیدم. بزرگ ترین بازیکنان فوتبال دنیا هم ممکن است 

اشتباهاتی داشته باشند.

معمولاً چ�ه زمان هایی بیش�تر ب�ه ی�اد آن خاطره 
نوستالژیک می افتید؟

باور می کنید هفته یا ماهی نیس��ت که به ی��اد آن بازی نیفتم. 
تمام فیلم ه��ا و عکس های مربوط به آن، ب��ه ویژه صحنه گلی 
که به ثمر رس��اندم را در اختیار دارم و تماش��ا می کنم. بعد از 
اینکه به فولادی ها گل زدم، بازوبن��د کاپیتانی ام را باز کردم و 
روی چشمم گذاشتم؛ زیرا می خواستم جواب توهین هواداران 

فولادی را بدهم.

توهین چرا؟
با اینکه ذوب آهن و فولاد خوزس��تان ه��ر دو از خانواده فولاد 
بودند، اما تماشاگران اهوازی بد و بیراه زیادی به ما می گفتند 
 و اصلا نمی خواس��تند ذوب آهن قهرمان ش��ود. هر وقت این 
صحنه ها را می بینم افس��وس می خورم؛ فوتبالیست جماعت 
وقتی فوتبال را کنار بگذارد، یعنی مرده و دیگر زنده به حسابش 

نمی آورند و دیگر به تجربه و سابقه اش کاری ندارند.

برسیم به جدایی همراه با دلخوری شما از ذوب آهن؛ 
راستی با ابراهیم زاده تماسی دارید؟

نه، با ابراهیم زاده در تماس نیس��تم، اما از زمانی که از این تیم 
بیرون آمدم، با برخی از بازیکن��ان، تدارکات و مربیان تیم های 
جوانان در ارتباط هس��تم. در حین برگزاری لیگ فصل قبل، با 
قاسم حدادی فر صحبت می کردم که وی دعوت کرد به تمرین 
ذوب آهن بروم. به محمدپور هم گفتم بیا با هم به تمرین برویم 
اما وی موافق نبود، ولی من گفتم م��ا که دیگر بازی نمی کنیم 
که برایم��ان حرف دربیاورن��د. در آن مقط��ع ذوب آهن خوب 
 نتیجه نمی گرفت، اما انگار پا قدم ما خوب بود و بعد از آن روند 
نتیجه گی��ری این تیم تغیی��ر کرد. محوریان، ت��دارکات ذوب 
آهن به من می گوید همیش��ه پاقدمت ب��رای ذوب آهن خوب 

بوده است.

قضیه مشکل پیدا کردن شما با منصور ابراهیم زاده در 
کوران مسابقات لیگ هشتم چه بود؟

هیچ مشکلی با تیم نداشتم و تیم هم در کورس قهرمانی لیگ 
بود. اتفاقا زمانی که تیم تحت فشار بود، ابراهیم زاده مرا محرم 
خودش می دانست، اما یک بار در جریان تمرین در نقش جهان 

اتفاقی افتاد که زمینه جدایی مرا از این تیم فراهم کرد.

حالا که س�ال ها از آن اتفاق گذش�ته و نه شما دیگر 
در ذوب آهن هس�تید و ن�ه ابراهی�م زاده. پس بهتر 
نیس�ت این طور سربس�ته صحت نکنید و کل ماجرا 

را تعریف کنید؟
اواخ��ر تمرین تیم ب��ود و به هم��راه محمد پور و س��ید محمد 
حسینی کارهای ترکیبی داش��تیم. در حین تمرین محمدپور 
پایش پیچ خ��ورد و امکان ای��ن تمرین ترکیبی نب��ود و من و 
محمد حسینی گوش��ه ای ایس��تادیم تا تمرین تمام شود که 
یکباره ابراهیم زاده م��ا را دید که در حال بگ��و و بخند بودیم. 
نمی دانم وی از کسی ناراحت بود یا مشکلی به وجود آمده بوده که 
تلافی اش را سر ما درآورد. تا ما را دید، به حسینی حرفی نزد و 
خطاب به من گفت می خواهی در تیم باند درس��ت کنی و می 
خواهی فلان و بهمان کنی و چرا داری می خندی! ابراهیم زاده 
 به من بی احترامی کرد. وقتی سرمربی به کاپیتان تیم این طور

بی احترامی می کن��د، دیگر چه انتظاری وج��ود دارد که تیم 
را جمع کنم؛ چ��ون در ذوب آهن مرس��وم بود ک��ه بازیکنان 
اگر مشکلی داش��تند، به من می گفتند تا به کادر فنی منتقل 
کنم. قبلا به دلیل حج��ب و حیایی که در بی��ن بازیکنان بود، 
 حتی بازیکنان مسائل مالی و مشکلاتشان را هم با من در میان 
می گذاش��تند تا به طور مس��تقیم به اطلاع مدیرعامل باشگاه 
برسانم و با توجه همه این موارد برخورد ابراهیم زاده بسیار برایم 
 غیر قابل قبول ب��ود و با عصانیت از زمی��ن تمرین بیرون رفتم. 
نمی دانم که چه طور خبر این قضیه به خبرنگاران رس��ید و به 
من زنگ زدند و راجع به مشکل به وجود آمده پرسیدند که من 

هم مصاحبه تندی را انجام دادم.
 فردای آن روز که حرف ه��ای من تیتر روزنامه ها ش��ده بود،  
علی شجاعی، سرپرس��ت تیم تماس گرفت و گفت که به دلیل 
مصاحبه ای که انجام داده ای، سر تمرین نیا. من هم در جواب 

گفتم ایرادی ندارد و به جای تمرین در خانه می مانم و دو هفته 
سر تمرین نرفتم.

یعنی بعد از درگیری لفظی تا غیب�ت دو هفته ای در 
تمرینات صحبتی با باشگاه یا کادر فنی برای برطرف 

شدن سوءتفاهم نداشتید؟
دلیلی، مدیرعامل وقت باشگاه ذوب آهن با من تماس گرفت و 
گفت بیا از کادر فنی عذرخواهی کن و به تمرین برگرد، اما من 
گفتم کاری نکرده ام که بخواهم عذرخواهی کنم و آقای ابراهیم 
زاده به من ب��ی احترامی کرد؛ زیرا اگر تمری��ن را به هم ریخته 
بودم، خودم را مقصر می دانستم. همانجا به مدیر عامل گفتم که 

تصمیمم را گرفته ام و دیگر نمی خواهم در تیم بمانم.

واقعاً این تصمیم را گرفته بودید؟
نه، بیشتر بحث لج و لجبازی بود. ذوب آهن خانه من بود و اینجا 

بزرگ شده بودم.

بعد چه طور شد که به تمرینات ذوب آهن برگشتید؟
پس از دو هفته ای که در تمرینات غیبت داش��تم، ابراهیم زاده 
تماس گرفت و خواس��تار برگشت من به تیم ش��د. البته بعد از 
برگش��ت یکی، دو بازی ب��ه دلیلی که نمی دان��م روی نیمکت 
بودم اما دوباره به ترکیب تیم برگش��تم و توانس��تم با این تیم 
 قهرمان جام حذفی شوم و در لیگ قهرمانان آسیا هم به مرحله 
نیمه نهای��ی صعود کنیم، ام��ا آخر فصل تصمی��م جدی برای 
جدایی از تیم گرفتم که دلیلی موافقت نکرد و خود ابراهیم زاده 
هم شخصاً تلفنی با من صحبت کرد و گفت در تیم بمان، اما من 

تصمیم جدی برای رفتن گرفته بودم.

حالا بعد از س�ال ها، فکر می کنید این تصمیم جدی 
درست بود یا اشتباه بود؟

تصمیم اش��تباهی بود و حالا پش��یمانم که چ��را در آن مقطع 
سنجیده تر عمل نکردم ، البته زمانی که از فوتبال اصفهان بیرون 
رفتم، تجربیات زیادی به دس��ت آوردم، اما اگ��ر در ذوب آهن 
 مانده بودم، هنوز هم مثل خیلی از همس��ن و سال هایم بازی 

می کردم؛ چون بازیکن کم حاشیه و سالمی بودم.

با رفتن از ذوب آهن، دنی�ای جدید فوتبالی مصطفی 
صالحی نژاد شروع شد، اما به نظر می رسد تصمیمات 

درستی در ادامه نگرفتید؟
لیگ که تمام شد، واعظ آش��تیانی مدیر عامل استقلال از من 
خواس��ت به دفتر ش��خصی اش بروم و با هم صحبت کردم و 
برای قرارداد دو س��اله به توافق رس��یدیم. بعد هم در دفتر 
باش��گاه قرارداد بستیم و از باش��گاه ذوب آهن نامه تسویه 
حسابم را گرفتم، اما واعظ سر مس��ائل مالی با سازمان به 
مشکل خورد  و فتح الله زاده جانشین وی در باشگاه شد، 
اما من با اکیپی که س��ر کار آمدند، نمی توانس��تم کار 
 کنم زیرا از همان ابتدای فوتبالم، بازیکن بی حاشیه و 

بی دلالی بودم.

مگر با استقلال قرارداد نداشتید؟
چرا، قرارداد دو ساله ای داشتم و نظری جویباری هم با 

 من تماس گرفت و گفت ق��رارداد داری و هر تصمیمی که 
می خواهی بگی��ر. من هم در جواب گفتم که ق��راردادم را پاره 
کنید. آن مقطع از تیم های فولاد و ملوان و پیکان هم پیشنهاد 
داشتم. در تهران با احمدزاده که س��رمربی پیکان بود، به طور 
حضوری صحبت کردیم و بیشتر به واس��طه اخلاقیات جواب 

مثبت دادم. 
زمانی هم که ذوب آهن بودم، آقای ساکت مدیرعامل سپاهان 
به من پیشنهاد داد، اما من ذوب آهن را دوست داشتم و حاضر 
بودم با پول کمتر در این تیم بمانم. فصل بعد به گسترش فولاد 
رفتم، اما در پایان فصل دیگر از جو فوتبال خسته شدم بودم و 

خداحافظی کردم. 

زمانی ک�ه کربکن�دی هدایت ذوب آه�ن را در لیگ 
یازدهم بر عهده گرفت و تعدادی از بازیکنان سابق به 
این تیم برگشتند، بحث بازگشت شما هم مطرح شد 

اما انگار شایعه بود؟
اتفاقا وقتی که کربکندی مربی شد، فردی که نمی دانم واسطه 
بود یا دلال یا هر عنوان دیگری، با من تماس گرفت و گفت که 
با کربکندی در مورد آمدنت ب��ه ذوب آهن صحبت کن، اما من 
در جواب گفتم که اگر ذوب آهن مرا می خواهد باید خودشان 

پیشقدم شوند.
 تعدادی از بازیکنانی که برگشته بودند، از روی رابطه بود و شاید 
دوست داشتند با آنها کار کنند، البته من دلم می خواست آنها 

نتیجه بگیرند؛ زیرا دوستانم بودند.

در مقطعی ک�ه تیم نداش�تید، ش�ایعه ای در فضای 
مجازی منتشر شد که تیم دیناموکیف اوکراین به شما 

پیشنهاد بازی داده است؟ این خبر از کجا آمده بود؟
من برای تماش��ای مس��ابقات یورو 2012 به اوکراین رفتم. در 
مدت حضورم در اوکراین س��ر تمرین دیناموکی��ف رفتم تا از 
نزدیک تمرینات این تیم را مشاهده کنم، اما هیچ پیشنهادی به 

من نداده بودند و نمی دانم این شایعه چه طور ساخته شد.

برای دوران بعد از فوتبال چه برنامه ای دارید؟
به شدت علاقه مند هستم که در حوزه مربیگری فعالیت کنم. فعلًا 
دوره C آسیا را س��پری کرده ام و مهر ماه هم در دوره B شرکت می 
کنم. در نظر دارم تمامی دوره های مربیگری را طی کنم و تجربیات 

لازم را به دست بیاورم.

پس حتما تصور حضور دوباره در ذوب آهن این بار به عنوان 
مربی دور از دسترس نیست؟

من 10 س��ال در تیم بزرگس��الان ذوب آهن باز ی کرده ام و 5 سال 
 کاپیتان این تیم ب��وده ام، اما بحث مربیگری،  بیش��تر س��لیقه ای
 اس��ت. دو ماه قبل یزدخواس��تی مدیر تی��م های پای��ه ذوب آهن
 با من تم��اس گرف��ت و خواس��تار دی��دار حض��وری ش��د. بعد از

شش، هفت ماه به باشگاه رفتم و به من گفتند که مرا به عنوان مربی 
تکنیکی تیم های پایه می خواهند که در جواب گفتم این پس��ت را 

دوست ندارم.

پس بحث همکاری منتفی شد؟
ش��ما نگاه کنید در تیم س��پاهان، محمود کریمی را بع��د از پایان 
فوتبال��ش در کادر فنی گذاش��تند، البته چنین جای��گاه هایی حق 
محمود و محرم اس��ت. م��ن نمی گویم مرا دس��ت راس��ت یحیی 
 گل محمدی بگذارند، ام��ا باید حرمت تجربه و ش��خصیت مرا نگاه 

می داشتند، نه اینکه بگویند بیا مربی 
تکنیکی تیم های پایه ش��و 

که یک کار تش��ریفاتی 
ب��ود. انتظ��ارم از ذوب 
آهن بیش��تر بود و این 
پیش��نهادی که به من 
دادن��د، در ح��د جایگاه 

من نبود.

در تیم سپاهان، 
محمود کریمی را بعد 
از پایان فوتبالش در 
کادر فنی گذاشتند ، 
 البته چنین 

جایگاه هایی حق محمود و 
 محرم است . من 
نمی گویم مرا دست راست 
یحیی گل محمدی بگذارند،  اما 
باید حرمت تجربه و شخصیت 
مرا نگاه می داشتند 
نه اینکه بگویند بیا 
 مربی تکنیکی 
تیم های پایه شو 
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ديدار تيم هاي ايران و لهس��تان در چارچوب رقابت هاي 
ليگ جهاني واليبال يكي از جذاب ترين رقابت هاي امسال 
بود. ديداري كه همگان از آن ل��ذت بردند و كام ايراني ها 

شيرين شد. در اين ايام معمولاً با زولبيا و باميه در ساعات 
پس از افطار كام مردم شيرين مي شود ولي واليباليست هاي 
كشورمان نشان دادند از آنها هم ش��يرين كامي مردم بر 

مي آيد.كواچ، سرمربی صرب تيم ملی واليبال ايران برای 
شروع بازی نخست خود مقابل لهستان از تركيب مجتبی 
ميرزاجان پ��ور، ميلاد عبادی پور، محمد موس��وی، عادل 
غلامی، سعيد معروف، شهرام محمودی و مهدی مرندی 
)ليبرو( استفاده كرد. بازی با سرويس بازيكنان لهستان كه 

البته به تور خورد، شروع شد.
 بازيكن��ان تيم اي��ران با حماي��ت تماش��اگران خودی و 
س��رويس های هدف��داری ك��ه به زمي��ن حري��ف زدند 
در س��ت نخس��ت تي��م برت��ر مي��دان بودند ب��ه طوری 
كه ه��ر دو وقت اس��تراحت فن��ی در امتيازهای هش��ت 
 ب��ر پن��ج و 16 ب��ر 13 ب��ه س��ود بازيكن��ان اي��ران ب��ه 

دست آمد.
مصدوميت مجتبی ميرزاجان پور در اين ست و انتقال او به 
رختكن،  مهم ترين اتفاق اين ست بود. فرهاد قائمی جای 
او را در ادامه بازی گرفت. س��ت اول با نتيجه 25 بر 21 به 

سود شاگردان كواچ تمام شد.
تيم لهستان، ست دوم را بسيار بهتر شروع كرد و در همان 
ابتدا س��ه بر صفر از ايران پيش افتاد. حم��لات بازيكنان 
لهستان در اين ست موثرتر از بازيكنان ايران بود و علاوه بر 
اين آنها توانستند دفاع روی تور خوبی مقابل اسپک های 
مهاجمان ايران انجام دهند. بازيكنان ايران در اين س��ت 
21 امتياز از حمله، ش��ش امتياز از دفاع، چه��ار امتياز از 
سرويس و 17 امتياز از اش��تباهات حريف كسب كردند. 
بازيكنان لهستان نيز  26 امتياز از حمله، 5 امتياز از دفاع 
و 13 امتياز از اشتباهات بازيكنان ايران به دست آوردند. 
اين ست با نتيجه 23 بر 25 به سود لهستان تمام شد. در 

ست سوم، دفاع خوب بازيكنان لهستان در كنار اشتباهات 
پرشمار شاگردان كواچ دست به دس��ت هم داد تا نتيجه 
ست 25 بر 21 به سود تيم لهستان رقم بخورد. لهستانی ها 
در اين ست به خوبی از توپ های برگشتی استفاده كردند.

در ست چهارم، مجتبی ميرزاجان پور به جای خود برگشت 
و فرهاد قائمی به نيمكت ذخيره ها اضافه شد. با بازگشت 
او قدرت حملات ايران به مراتب بيش��تر شد و با رسيدن 
دريافت های اول مناس��ب تر به دست س��عيد معروف  در 
برخی موارد، مهدی مهدوی، امتيازات بيشتری از حمله 
نس��يب بازيكنان ايران ش��د. نتيجه اين س��ت يكطرفه و 

جذاب، 25 بر 16 به سود ايران شد.
در ست پنجم دو تيم پا به پای هم امتياز گرفتند. گزارشگر 
تلويزيون لهستان كه در سالن آزای حضور داشت بارها به 
جو اين سالن اش��اره كرد و گفت كه تيمش در يک جهنم 
واقعی بازی می كند. فريادهای معروف بر سر داور دوم اين 
بازی كه اصرار داشت او س��ر جای خودش حضور داشته 
باشد  با سرمربی حريف صحبت نكند از صحنه های ديدنی 
اين بازی بود. تيم ملی ايران در اين ست با نتيجه 15 بر 11 
برنده ش��د تا  تعداد پيروزی هايش به پنج در مقابل چهار 

شكست برسد.
امروز ايران بايستي ديدار دوم خود مقابل لهستان را برگزار 
كند و بايد همه امتيازاتش را در اين ديدار به اندوخته هاي 
قبلي اضافه كند تا گامي بلند به سوي صعود از گروه سختي 
كه در آن قرار دارد بردارد. امش��ب بايد ب��ار ديگر باتمام 
تمركز به مصاف لهس��تان برويم و اين تيم را يک بار ديگر 

مغلوب اراده پولادين واليباليست ها كنيم.

حاج صفی از سفر بازگشت
احسان حاج صفی قراردادش با سپاهان به پايان رسيده و منتظر است مسوولان باشگاه 
برای فصل بعد با او مذاكرات را انجام دهند. حاج صفی پيشنهاداتی از بوندس ليگا دارد 
اما هنوز مذاكرات رسمی انجام نشده است و مدير برنامه های حاج صفی در حال مذاكره 
و بررسی اين پيشنهادات است. او به مسوولان باشگاه سپاهان اطمينان داده كه در ايران 
در هيچ تيمی به غير از سپاهان بازی نمی كند و به همين دليل خيالشان راحت است.
حاج صفی فعلا ترجيح داده، سكوت كند و بعد از روشن شدن تكليفش صحبت كند.

نویدکیا از امروز در تمرینات سپاهان
محرم نويدكيا كاپيتان و بازيكن كليدی سپاهان از امروز در تمرينات اين تيم حضور 
خواهد يافت. محرم كه پس از قهرمانی زردپوشان در فصل گذشته قصد خداحافظی از 
ميادين فوتبال را داشت، با اصرار اطرافيان خداحافظی خود را به تاخير انداخت تا اين 
فصل هم بخشی از تيم حسين فركی باشد. كاپيتان نويدكيا اميدوار است امسال بتواند 

با تيمش به مقام قهرمانی آسيا برسد.

 سقف قرارداد نفت
 برای جذب سانتوس شکست؟

مدافع برزيلی فصل گذشته ذوب آهن در شرايطی به نفت تهران پيوست كه برای 
امضای قرارداد با ذوب آهن درخواس��تی ميلياردی داش��ت.  هرچند كه كارلوس 
سانتوس مدافع برزيلی تيم فوتبال ذوب  آهن در سال گذشته يكی از عوامل اصلی 
موفقيت تيمش بود، اما به هر حال اين بازيكن برای فصل جديد با ذوب آهن به توافق 
نرسيد تا راهی نفت تهران شود. دليل اصلی نماندن كارلوس سانتوس در اصفهان هم 
مبلغ درخواستی او بود كه به گفته سعيد آذری، مديرعامل تيم ذوب آهن به عدد يک 
ميليارد تومان می رسيد آن هم در شرايطی كه ذوب آهن حاضر شد حداكثر 800 
ميليون تومان برای جلب رضايت او پرداخت كند كه البته سانتوس به اين مبلغ راضی 
نشد. اما از طرف ديگر نگاهی به ليست قرارداد بازيكنان نفت تهران در سال گذشته 
نش��ان می دهد كه غلامرضا رضايی با قراردادی 550 ميلي��ون تومانی گران ترين 
بازيكن تيم نفت بوده و بعيد به نظر می رسد كه نفتی ها برای راضی كردن سانتوس 
به درخواست يک ميلياردی او جواب مثبت داده باشند مگر اينكه حضور اين تيم در 
مرحله يک چهارم نهايی ليگ قهرمانان آسيا باعث شده باشد تا منصوريان دست به 

انجام يک خريد ميلياردی زده باشد.

 تاج: احتمال تمدید مهلت نقل و انتقالات 
تا آغاز لیگ وجود دارد

رييس سازمان ليگ اعلام كرد: در صورت تصويب هيات رييسه سازمان ليگ ممكن 
است زمان نقل و انتقالات تا آغاز ليگ افزايش يابد.

مهدی تاج در مورد آمارهای مطرح شده در مورد قرارداد بازيكنان و كادر فنی تيم های 
حاضر در رقابت های ليگ برتر  گفت: درفصل گذش��ته 22 نفر قراردادی بالای يک 
ميليارد تومان با تيم های خود منعقد كرده اند. همچنين 140 نفر قرارداد بالای 400 

ميليون تومان داشته اند.

اخبار کوتاه

سوژه هفته

ليگ برتر نزديک به يک ماه ديگر شروع خواهد شد و پيكانی ها 
همچنان اميدوارند به ليگ برتر بازگردند. شيعی، مديرعامل پيكان 
نوعی تهديد را هم انجام می دهد كه در نوع خودش جالب توجه 
است. مديرعامل باشگاه پيكان روز جمعه در مصاحبه ای گفت: به 
برنامه ريزی برای حضور در ليگ آزادگان زياد فكر نمی كنم؛ چرا كه 
به رای كميته استيناف خيلی خوشبين هستم. محمود شيعی در 
مورد نشست هايی كه با رييس كميته استيناف، رييس فدراسيون 
فوتبال و رييس سازمان ليگ در خصوص اعتراض به  رای كميته 
انضباطی در مورد استفاده غيرمجاز تيم فوتبال راه آهن از مارتين 
موتومبا در ديدار اين تيم با پيكان داش��ته، گفت: قرار است رای 
كميته استيناف در خصوص اين پرونده روز يكشنبه اعلام شود 
ضمن اينكه ما برای پيگيری موضوع نشس��ت هايی با كفاشيان 
و تاج داشته ايم و به ش��دت پيگير موضوع هستيم. وی افزود: به 
رای كميته استيناف خيلی خوشبين هستم؛ چون اگر قرار بود 

رای كميته انضباطی را تاييد كنند خيلی سريع تر تصميم گيری 
می كردند. ما مدارک و مستندات خيلی قوی ارائه داده ايم. خيلی 
اميدوارم اين بار عدالت رعايت شود و نتيجه بازی با راه آهن به سود 
تيم پيكان تغيير كند تا حق باشگاه پيكان تضييع نشود. مديرعامل 
باشگاه پيكان گفت: بله در اين صورت فصل آينده در ليگ آزادگان 
تيمداری خواهيم كرد و اين بار تيم جوانی را بسته و هزينه زيادی 

نخواهيم كرد.

پیکان بازمی گردد؟!

 آزادي هفته
بازگشت سهراب 

و ز نه بر د ار  المپيكی ايران كه در س��ال 2013 به دليل مثبت 
شدن تست دوپينگ با محروميت دو ساله مواجه شد، از اين 

پس می تواند در ميادين حاضر شود.
سهراب مرادی، و ز نه بر د ار  المپيكی ايران در جريان مسابقات 
قهرمانی آسيا 2013 تست دوپينگ داد كه نتيجه  آزمايش 
او )به دليل مصرف متادون( مثبت اعلام ش��د تا به مدت دو 
سال از حضور در ميادين محروم شود. همچنين مرادی مقام 
قهرمانی آس��يا را نيز از دس��ت داد. تاريخ شروع محروميت 
مرادی از دوم تير ماه سال 92 )23 ژوئن 2013( بود و دوم تير 

ماه 94 )23 ژوئن 2015( نيز به پايان رسيد.
مرادی اكنون به يک وزن بالاتر يعن��ی 94 كيلوگرم آمده و 
گفته می شود تمرينات خوبی را پشت س��ر گذاشته و برای 
مسابقات جهانی آمريكا آماده می شود و يكی از مدعيان اين 

وزن خواهد بود.

سهراب مرادی يكی از چهره های ناكام المپيک لندن است كه 
به دليل سه بار انداختن وزنه 166 كيلوگرم اوت كرد. او پس 
از اين ناكامی راه خ��ود را از پنج و ز نه بر د ار  المپيكی جدا كرد 
و به اردوی تيم  ملی كه در آن زمان كوروش باقری سرمربی 
بود، اضافه ش��د. در نهايت نيز با مثبت اعلام شدن آزمايش 
دوپينگش پس از مسابقات قهرمانی آسيا 2013 نتوانست در 

هيچ رقابت ديگری حاضر شود.

سوال هفته

نابغه كش��تی ايران و جهان س��رانجام بعد از عدم حضور در 
رقابت های انتخابی تيم ملی و حذف از ليس��ت مس��افران 
اعزامی به رقابت ه��ای جهانی 2015 آمريكا، س��كوتش را 
شكست. حميد س��وريان بعد از عدم حضور در رقابت های 
انتخابی تيم ملی كشتی فرنگی در مشهد با تصميمات جدی 
شورای فنی و فدراسيون كشتی مواجه شد و فرصت حضور در 
رقابت های جهانی آمريكا و كسب سهميه المپيک را از دست 
داد. او كه در مراسم وزن كش��ی و همچنين سالن برگزاری 
مسابقات در مش��هد حضور داش��ته اما به روی تشک نرفته 
است، می گويد: دليل خاصی برای غيبت در انتخابی نداشته 
و به واقع شرايط روحی و روانی و فضای لازم برای به ميدان 
رفتنش مهيا نبوده است. سوريان در نخستين واكنش به اين 
اتفاقات در گفت وگو با يكی از ش��بكه های تلويزيونی گفت: 
هيچ وقت از كشتی جدا نبودم و نزديک به 15 سال است كه به 

صورت مستمر در اردوها حضور داشتم. بديهی است هر آنچه 
در زندگی دارم از كشتی است و در حال حاضر هم با حضور 
در اردوی تيم ملی كشتی فرنگی به عنوان سرباز در خدمت 
كشتی هستم. در مجموع برای شركت در مسابقات انتخابی 
اصلا شرايط ايده آلی نداشتم، اما در نهايت تصميم گرفتم به 
مشهد بروم. حتی وزن كش��ی هم كردم  و با حضور در سالن 
مسابقات به كنار تشک هم رفتم، ولی با توجه به شرايطی كه 

داشتم متاسفانه نتوانستم كشتی بگيرم.

سکوت سوريان شکست

 چراي هفته
هیچ كس حريف ايران نیست 

تيم ملی ايران كه جمعه ش��ب برابر لهستان قهرمان جهان 
 به پيروزی رس��يد امش��ب بار ديگر برابر اين تيم به ميدان 
می رود. اما پيش از اي��ن ديدار تيم ملی كش��ورمان چهار 
پيروزی ارزشمند ديگر برابر روسيه و آمريكا كسب كرد. اما 
به راستی چگونه است كه ايرانی ها با توجه به ضعيف تر بودن 
فيزيک نسبت به روس ها و آمريكايی ها، اينچنين توانستند 

عملكرد بهتری از خود نشان دهند؟
كارلوس ساتی در گفت وگو با روزنامه تهران تايمز راز اين 
برتری را فاش كرده اس��ت. وی گفت: در اينجا يک س��وء 
تفاهم وجود دارد. وقتی در مورد شرايط فيزيكی در واليبال 
صحبت می شود آنها در خصوص بلندی قد ورزشكار و اينكه 
چقدر عضله ای هستند صحبت می كنند. بازيكنان ايرانی 
مطمئنا به بلندی آمريكايی ها نبودند و اين نكته ای بود كه 
سرمربی آمريكا جان اسپرا هم به آن اشاره كرد. اما بازيكنان 

ما سريع تر بودند و تقريبا يک متر می پريدند.
ساتی با اشاره به تمرينات بازيكنان تيم ملی واليبال گفت: 
تمرين كردن آن هم هر روز كار ساده ای نيست. بازه زمانی 
تمرينات فيزيكی آنها مرتبط است با مسابقه ای كه آنها در 
پيش دارند. به عنوان مثال ما برای بازی با آمريكا پنج هفته 
تمرين آماده س��ازی داش��تيم. هر هفته 9 جلسه دو تا سه 
ساعته تمرين كرديم. صبح ها بازيكنان تمرين با وزنه های 

سنگين را در دستور كار داشتند.

با اينكه در فوتبال اروپا كار بازيكنان معمولا 
بعد از 30 سالگی برای تمديد قرارداد با باشگاه 
سخت می شود در فوتبال ايران به طور معمول 
گرانقيمت ترين س��تاره ها س��ی و چندساله 

هستند.
 در فوتبال حرفه ای30سالگی نهايت پختگی 
به حس��اب می آيد كه در آن بازيكن معمولا 
به اوج ش��كوفايی می رس��د، اما درست بعد 
از رس��يدن به اين قله اس��ت ك��ه بازيكن در 
سراشيبی افول قرار گرفته و افتش به تدريج 

شروع می شود.
برخلاف فوتبال ايران ك��ه قراردادها معمولا 
يک س��اله اس��ت در اروپا ق��رارداد بازيكنان 
چندساله بسته می ش��ود. اين موضوع اما به 
طور معمول درباره بازيكنانی كه 30 سالگی 
را رد كرده اند ص��دق نمی كند؛ يعنی در اروپا 
قرارداد اين دسته از فوتباليست ها حتی اگر 
ستاره اول تيمشان هم باش��ند تنها سال به 
س��ال تمديد می ش��ود. در فوتبال ايران اين 
ش��رايط تقريبا برعكس اس��ت؛ يعن��ی اكثر 
ستاره های نقل و انتقالات نه تنها بيش از 30 
سال س��ن دارند كه به طور معمول حتی30 

و چند س��اله اند به گونه ای كه در س��ال های 
اخير كمتر به ياد داريم كه مثلا سر بازيكنان 
زير 23 س��ال بين باش��گاه های بزرگ دعوا 
باشد. اين ستاره های پا به س��ن گذاشته كه 
بر اس��اس قواعد فوتبالی در سال های پايانی 
فوتبالشان هستند وقتی مشتريان پرتعدادی 
را طالب خود می بينند مطالبات مالی خود را 
از خريداران بالا می برند و اينچنين می ش��ود 
كه هر سال گرانقيمت ترين بازيكنان ليگ و 
آنهايی كه بالاترين رقم دستمزد را می گيرند 
كس��انی هس��تند كه در عين ح��ال در زمره 

مستن ترين های ليگ نيز جای دارند.
می توان گف��ت ش��رايط در اي��ران برعكس 
اروپاس��ت؛ يعنی هرچه آنجا باشگاه ها برای 
بازيكنان پا به سن گذاشته ناز می كنند اينجا 
ناز اين دس��ته از بازيكنان را می خرند. البته 
در ايران هم تنه��ا ناز آن دس��ته از بازيكنان 
پا به سن گذاش��ته ای خريدار دارد كه هنوز 
كيفيتش��ان را در قياس با رقب��ا حفظ كرده 
باش��ند وگرنه روی ديگر س��كه آن است كه 
وقتی بازيكنی در مرز 30 سالگی دچار افول 
شود خيلی ها حتی خيلی زودتر از حد تصور 

فوتبالش را تمام شده می دانند.
به عبارت ديگر، فوتبال ايران در عين حال كه 
بهشت پيرمردهای قبراق است با ستاره هايش 
خيلی هم خوب ت��ا نمی كند و پيری زودرس 
فوتباليس��ت ها هم در آن پدي��ده ای معمول 
اس��ت كه بر اس��اس آن پرونده بازيكن افول 
كرده حتی تا قبل از رس��يدن به 30 سالگی 
مختومه می ش��ود. اما اگر فوتباليست به اين 
سرنوش��ت غم انگيز دچار نش��ود و با تحكيم 
جايگاهش در يک باش��گاه بزرگ خودش را 
در آن واحد در قلب ه��واداران آن تيم هم جا 
كند ديگر نانش در روغن است و می تواند در 
سال های پايانی فوتبال تا حد امكان و بيش 
از هر زمان ديگری برای آينده پس انداز كند.

در اين اقبال به بازيكنان پا به س��ن گذاشته 
البته هواداران هم نه تنها با مديران باشگاه ها 
همراه هس��تند بلكه حتی از آنه��ا نيز فراتر 
می رون��د. هوادارانی كه نش��ان داده اند تاب 
تحم��ل خداحافظ��ی امثال عل��ی كريمی يا 

فره��اد مجيدی را نداش��تند و حت��ی در آن 
س��ن و س��ال هم از آنها خواهان بازگشت به 
ميادين بودند امروز هم سنگ امثال رحمان 
احمدی يا محس��ن بنگر را به سينه می زنند. 

برای نمونه، باشگاه سپاهان در تصميمی 
كه به ظاهر از نظر فوتبالی درست 

به نظ��ر می رس��د از بين دو 
دروازه بان خود احمدی 

را ك��ه در س��ال های 
آخر فوتبالش است 
كنار گذاش��ته، اما 
ه��واداران ك��ه از 
اي��ن دروازه ب��ان 
مازن��ی خاطرات 
خوش��ی دارن��د با 

در نظ��ر نگرفت��ن 
رس��م فوتبال مصرانه 

خواهان ماندنش هستند 
بی توجه به آنكه اين خواسته 

آنها برخلاف قواعد بی رحمی است 
كه بر اساس آن منفعت تيم در اولويت اول و 
آخر اس��ت و دلتنگی برای بازيكن محلی از 

اعراب ندارد.

پیرمرده�ای میلی�اردر

زولبيا و باميه پس از ماراتن 3 ساعته
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تراپ در انگلیسی به معنی قفس است؛ قفس های چوبی وجود 
داشته که در آن پرندگانی را که از قبل شکار شده بود نگهداری 
می کردند تا بعدا مورد اس��تفاده لوردهای انگلیسی قرار بگیرد.

بعد از اینکه این ورزش مدت ه��ا در اختیار ثروت مندان بود کم 
کم مردم عادی نیز با این ورزش آشنا شدند و شدت استقبال از 
این ورزش به حدی رسید که برای جواب گویی به این مشکل با 
نصب نورافکن، این ورزش در شب انجام می گرفت. برای اینکه 
به محیط زیست کمتر آسیبی برسد از بشقاب هایی به قطر ۳۵ 
سانتی متر به رنگ نارنجی یا قرمز فسفری استفاده می شودکه 
شبیه به پرواز پرندگان است. امروزه این رشته به یکی از رشته های 
مفرح و پرطرفدار تبدیل ش��ده و در ایران نیز کم کم جای خود 
را در بین علاقه مندان خود پیدا کرده است. اما پرداختن به آن 
با توجه به هزینه هایی که در تهیه به ویژه فشنگ ها وجود دارد 

ورزشکاران این رشته را با مشکلات زیادی روبه رو کرده است. 
طی سال های اخیر در بین ورزش��کاران تراپ ایران به خصوص 
در بخش بانوان پدیده ای از اصفهان معرفی شد که آینده بسیار 
درخشانی برای وی ترسیم شده، آینده ای درخشان که خود وی 
رسیدن به اهدافش را با وجود ش��رایط و امکانات موجود بسیار 

سخت می داند. 

   نگاه فدراس�یون به تمامی رش�ته های زیر مجموعه 
باید یکسان باشد

مرضیه پرورش نیا که از حدود سه س��ال پیش وارد رشته تراپ 
 ش��ده و در مدت کوتاه توانس��ته درخش��ش خوبی داشته باشد

 در خصوص شرایط و امکانات ورزش��کاران تراپ گفت: تا کنون 

حتي یك فشنگ هم از فدراسیون دریافت نکرده ایم چه برسد به 
اسلحه! این وضعیت بغرنج نباید در رش��ته اهداف پروازي ادامه 
یابد. هم اکنون 16 س��ال دارم و حدود سه سال است که در تیم 
ملي فعالیت مي کنم. متاس��فانه فدراس��یون تیراندازي تنها به 
رشته اهداف ثابت اهمیت مي دهد و توجه زیادي به رشته اهداف 
پروازي ندارد. وی کسب مدال در این رش��ته را دور از دسترس 
ندانست و افزود: اگر توجه زیادي به رشته تراپ در کشور بشود، 
در سطح بین المللي مدال هاي زیادي براي ایران به دست مي آید، 
متاسفانه اکثر هزینه هاي این رشته بر دوش ورزشکاران آن است 
و حتي از برگزاري اردوهاي مناس��ب ب��راي آمادگي تیراندازان 

دریغ مي کنند.

   رشد بانوان در رشته تراپ بالاست
این ملي پوش تراپ بانوان افزود: استعدادهاي زیادي در بخش 
بانوان وجود دارد که به دلیل بي توجهي و هزینه هاي بالاي این 
ورزش این استعدادها نمي توانند شکوفا ش��وند. رشد بانوان در 
رشته تراپ بسیار بالاست. با وجود ظرفیت و پتانسیلی که وجود 
دارد بنا به شرایط موجود هم اکنون در کشور تنها شش تیرانداز 
بانو در سطح بالا داریم که دارای رنکینگ نیز هستند که در این 

میان رتبه من سوم کشوری است.

پرورش نیا رقابت ورزشکاران برای ورود به تیم ملی را ناعادلانه 
خواند و تصریح کرد: متاس��فانه آنقدر بودجه در رش��ته اهداف 
پروازي کم است که براي مسابقات انتخابي تمام ورزشکاران سه 
رشته تراپ، اسکیت و دوبل با هم مس��ابقه مي دهند و هر کس 

امتیاز بیشتري گرفت براي مسابقات بین المللي انتخاب مي شود. 
این کار واقعا غیر اصولي اس��ت؛ چرا که ورزشکاران هر رشته به 

طور مجزا باید با یکدیگر رقابت کنند.
وي خاطرنش��ان کرد: در س��ال 201۳ توانس��تم در مس��ابقات 
آسیایي چین مدال نقره را کس��ب کنم. اگر امکانات در کشور و 
به خصوص اصفهان زیادتر بود بدون شك آمار مدال ها به شکل 
قابل توجهي افزایش پیدا مي کرد. متاس��فانه در اصفهان سایت 
المپیکي اهداف پروازي نداریم و مجبور هستیم براي تمرینات 
بهتر به تهران برویم. استان هاي تهران، کرمان و مازندران داراي 
سایت المپیکي هستند. تعجب مي کنم که چرا در اصفهان با این 

همه پتانسیل یك سایت المپیکي اهداف پروازي وجود ندارد.
پرورش نیا وضعیت هیات استان را همانند فدراسیون عنوان کرد 
و گفت: متاسفانه هیات تیراندازي همان سیاست هاي فدراسیون 

را دارد و تنها به رشته تیراندازي به اهداف ثابت توجه مي کند.

   وظایف فدراسیون را پدرم به دوش مي كشد!
ملی پوش تراپ بانوان آمادگی برای حضور در رقابت های المپیك 
را از برنامه های خود نام ب��رد و افزود: براي مس��ابقات انتخابي 
المپیك خود را آماده مي کنم و مطمئن هس��تم با توانایي هایي 
که دارم در مسابقات انتخابي مي توان کسب سهمیه کنم. تمام 

مسافرت هاي تمریني با هزینه شخصي ورزشکار انجام مي شود. 
هر س��فر تمریني خارجي حدود 10 میلیون تومان باید هزینه 
کنیم. تا کنون حتي یك فش��نگ ه��م از فدراس��یون دریافت 
نکرده ایم چه برسد به اسلحه!براي تهیه اسلحه دو سال پیش 47 

میلیون تومان هزینه کردم. 
وي اظهارکرد: تم��ام این هزینه هاي س��نگین را پدرم پرداخت 
کرده است که جا دارد از او تش��کر کنم که وظایف فدراسیون و 
هیات را انجام مي دهد! به طور مثال براي شخص من در سه سال 
گذش��ته حداقل 1۵0 میلیون تومان هزینه شخصي شده است. 

براي برادرم نیز همین شرایط وجود دارد.
این ملي ت��راپ بانوان افزود: نباید اس��تعدادهاي این رش��ته به 
بهانه هاي مالي کنار گذاشته شوند. فدراسیون هر چه زودتر باید 

یك کاري انجام دهد.
پرورش نیا گفت: آخرین تمریني که داشته ایم مربوط به مسابقات 
جهاني قبرس بود که زمان زیادي از آن مسابقات مي گذرد. این 
درست نیس��ت که براي ش��رکت در هر گونه مس��ابقه اي هیچ 
تمریني قبل از آن نداشته باشیم. مدیریت ورزش در کشور باید 
آنقدر قوي باش��د که این موضوعات پیش پا افت��اده و بدیهي به 

مشکلات اصلي تبدیل نشوند.
وي خاطرنشان کرد: من نوجواني هستم که در سطح بزرگسالان 
تیراندازي مي کنم. در بازي هاي اینچئون اگر تمرینات بیشتري 
داش��تیم و با تدارك بهتري رفته بودیم به ج��اي مقام چهارمي 
 بدون ش��ك رتبه بهتري کس��ب مي کردیم، بنابرای��ن با کمی

 س��رمایه گذاری و حمایت بیش��تر می ت��وان به نتایج بس��یار 
درخشانی دست یافت.

ملی پوش تراپ بانوان از وضعیت موجود گلایه مند است 

مرضيه پرورش نيا: پدرم وظایف فدراسیون را انجام می دهد

توپ جمع کن تیم ملی غنا در جام جهانی 2014 به اندازه ملی پوش��ان این کشور 
درآمد داشته است.

غنا یک��ی از تیم های حاض��ر در ج��ام جهانی برزیل ب��ود که نتوانس��ت از مرحله 
گروهی صعود کند و همراه پرتغال از گروه G رقابت ه��ا کنار رفت. آنها در این جام 
می خواستند در سومین بازی مرحله گروهی به دلیل پرداخت نشدن دستمزدشان 

رقابت ها را تحریم کنند و به میدان نروند.
به گزارش دیلی میل، آساموآ ژیان، مایکل اسین و سایر بازیکنان تیم ملی فوتبال غنا 
آن زمان اعتراض خود در خصوص عدم پرداختی دستمزدشان در دو بازی نخست 
را به رییس جمهور غنا اعلام کردند و او نیز مبلغ 1.8 میلیون پوند به عنوان دستمزد 

برای آنها به برزیل فرستاد.
در گزارش مالی مربوط به تیم ملی غنا در جام جهانی 2014 آمده است که خروج 
زودهنگام این کشور از جام جهانی باعث شد، بازیکنان تیم، جیمز آپیاه مربی و آدام 
بابا پزشك تیم هر کدام مبلغ یکسان 64 هزار پوند دستمزد دریافت کنند و این مبلغ 

با دریافتی اسماعیل حمیدو، توپ جمع کن تیم ملی غنا برابر بوده است.

یك روزنامه آلمانی نوشت بازیکنان فوتبال مرد حداقل 100 برابر فوتبالیست های 
زن کس��ب درآمد می کنند. رقابت های فوتبال لیگ بانوان آلمان، هرچند حرفه ای 
است و تیم های ش��رکت کننده صاحب درآمد های قابل توجهی هستند، اما نسبت 
به رده مردان، بسیار کمتر درآمد دارند. روزنامه مورگن پست در گزارشی به تفاوت 
س��طح درآمدهای بازیکنان زن و مرد پرداخته است. این نش��ریه در گزارش خود 
سلیا ساس��یچ، بازیکن 26 تیم ملی بانوان آلمان را با توماس مولر، ستاره 2۵ ساله و 
ملی پوش آقایان مقایسه کرده است.گزارشگر این نشریه نوشت: ساسیچ با انجام 108 
بازی تاکنون 62 گل برای تیم کشورش زده است. وی در فصلی که گذشت همراه با 
تیم اف.اف.ث فرانکفورت حدود 100 هزار یورو) ۳70 میلیون تومان( درآمد داشت.

در حالی که توماس مولر در یك س��ال 10 میلیون یورو )۳7 میلیارد تومان( از راه 
حضور در تیم بایرن مونیخ درآمد داشته است. در ادامه این گزارش از قول بازیکنان 
تیم ملی بانوان آلمان به وجود تفاوت زیاد میان سطح درآمد زنان و مردان عنوان شده 
اس��ت. البته نادینه آنگرر، دروازه بان تیم زنان ژرمن ها عنوان کرد: در قیاس با دیگر 

رشته های ورزشی خانم ها، ما در کل خوب کسب درآمد می کنیم.

اتفاق عجیب در فوتبال
توپ جمع كنی كه به اندازه 
 ملی پوشان درآمد داشت!

  مورگن پست:
 مردان فوتبالیست ۱۰۰ برابر بیشتر

 از زنان پول درمی آورند!

س��لتیك گلاس��کو یکی از مطرح ترین تیم های اس��کاتلند است که با 
قدمتی 128 ساله یکی از قدیمی ترین تیم های فوتبال جهان به شمار 
می رود. این تیم که سهمیه حضور مستقیم در لیگ قهرمانان فصل بعد 
را هم کسب کرده رسماً خواهان به خدمت گرفتن علیرضا جهانبخش، 
مهاجم ایرانی NEC در فوتبال هلند شده است. قهرمان چهار دوره اخیر 
لیگ برتر اسکاتلند که سابقه قهرمانی اروپا را هم دارد، می خواهد با کمك 
این هافبك-مهاجم جوان ایرانی باروت خط آتش خود را افزایش دهد؛ 
خط آتشی که طی ۳8 دیدار، 84 گل به ثمر رسانده و 92 امتیاز گرفته تا 
قهرمان بی رقیب فوتبال کشورش باشد. سلتیك 80.7 درصد امتیازات 
ممکن در لیگ اسکاتلند را به دست آورده و قصد دارد اول آگوست سال 
جاری میلادی)شنبه 10مرداد( گام نخست خود را در لیگ آینده محکم 

بردارد. در ادامه مروری بر عملکرد این تیم در فصل جاری داشته ایم:

   خط آتشی كه ستاره ندارد
دست رونی دیلا، س��رمربی نروژی سلتیك برای 

اتخاذ سیس��تم هجومی در بازی های تیمش 
بس��ته نیس��ت. فصل قبل نیمی از نفرات 

حاضر در لیست هشت نفره فورواردهای 
تی��م عملک��ردی نس��بتاً قاب��ل قبول 

داش��تند. هرچند که این س��رمربی 
۳9 ساله در خط حمله خود ستاره 
نداش��ت و همین س��بب می شد 
تا مهاجمان هدف خ��ود را دائم 

تغییر دهد. هشت مهاجم فصل پیش سلتیك 44 گل زدند در حالی که 
سهم گرافیتس اسکاتلندی بیشتر از سایرین بود.

   دومین گلزن لیگ در سلتیک
لیگ برتر اسکاتلند در دو بخش برگزار می شود؛ در فاز اول لیگ 12 تیمی 
برپا می شود و در فاز دوم شش تیم بالای جدول و 
شش تیم پایین جدول پنج بازی دیگر با هم 

برگزار می کنند.
س��لتیك در ۳۳ ب��ازی مرحل��ه اول به 2۵ 
پیروزی دس��ت پیدا کرد و 70 گل زد تا 79 
امتیاز هم بگیرد. در مرحل��ه دوم تیم مطرح 
ش��هر گلاس��کو با افزایش تعداد دیدارهایش 
به ۳8 بازی، 29 پیروزی کس��ب ک��رد و 84 گل 
زد ت��ا 92 امتی��ازی ش��ود. در این بین 
بهتری��ن گل��زن تی��م گرافیتس 
اس��کاتلندی بود که 14 مرتبه 
دروازه رقبای س��لتیك را باز 
کرد. این فوروارد 24 س��اله 
و 170 س��انتی متری بع��د 
از آدام رون��ی ایرلندی که 
با پیراهن آبردین 18 گل 
زد دومی��ن گل��زن لیگ 

اسکاتلند لقب گرفت.

قهرمانی که ستاره ندارد
درخواست رسمی تیم مطرح

 و 128ساله اروپایی به جهانبخش
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استاندار اصفهان درخصوص دلیل تشکیل زیر 

دی
 اس

ین
کمیته پیشگیری از اعتیاد در بین زنان گفت: حس

نرخ رشد ابتلای زنان به اعتیاد در استان نسبت 
به متوسط کشوری بالاتر و نگران کننده است.

اس��تاندار اصفه��ان در نشس��ت خب��ری ب��ا 
خبرنگاران که  هم زمان با س��ال روز جهانی مبارزه 
با مواد مخدردر اس��تانداری تشکیل شد، درخصوص 
اهمیت مبارزه با مواد مخدر گفت: ایران به دلیل هم 
مرزی با کشور افغانستان، کریدور اصلی انتقال مواد 

مخدر به کشورهای اروپایی است.

  اصفهان جزء 3 استان برتر در امر مبارزه با 
مواد مخدر است

زرگر پور با اش��اره به اینکه میزان مصرف مواد مخدر 
در اس��تان اصفهان کمتر از میزان متوسط کشوری 

است، خاطر نش��ان کرد: با تلاش های صورت گرفته 
توسط  شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان، 
اصفهان جز 3 استان برتر در امر مبارزه با مواد مخدر 

در سطح کشور شناخته می شود.
وی با اشاره به اینکه در دولت یازدهم رویکرد مبارزه 
اجتماعی ب��ا مواد مخ��در و پیش��گیری از اعتیاد در 
دس��تور کار قرار گرفته اس��ت، اظهار داش��ت: برای 
 مبارزه با شیوع اعتیاد باید به  همه بخش های جامعه 

آگاهی های لازم را انتقال داد.
استاندار در ادامه افزود: بعد از انقلاب و در دولت های 
پیش��ین رویکرد اصلی بیش��تر بر روی مقوله مبارزه 
با عرضه مود مخ��در متمرکز ب��ود و در دولت جدید 
پیشگیری از اعتیاد از اهمیت ویژه ای برخوردار است.

زرگر پور با اشاره به وجود 5 کمیته تخصصی درمان 
و حمایت های اجتماعی، مقابله با عرضه، فرهنگی و 

پیشگیری، مش��ارکت های مردمی و س��ازمان های 
مردم نهاد و کمیته حقوقی و قضایی در حوزه مبارزه 
با مواد مخدر اس��تان افزود: به تازگی سه زیر کمیته 
پیش��گیری از اعتیاد در بین دانش آموزان به ریاست 
مدی��ر کل آم��وزش و پرورش اس��تان، زی��ر کمیته 
پیش��گیری از اعتی��اد در بین زنان به ریاس��ت مدیر 
کل امور بانوان استانداری و پیش��گیری از اعتیاد در 
واحدهای تولی��دی و صنعتی به ریاس��ت مدیر کل 
تعاون، کار رف��اه و امور اجتماعی اس��تان تش��کیل 

شده است.
وی ادامه داد: مقوله رس��یدگی به اعتیاد دانشجویان 
نیز هم اکنون در دست بررسی است؛ چرا که مصرف 
 مواد مخدر صنعتی در بین دانش��جویان پزش��کی و 
مواد مخدر سنتی در بین دانشجویان پزشکی بیشتر 

دیده شده است.

اس��تاندار در خص��وص دلیل تش��کیل زی��ر کمیته 
پیش��گیری از اعتیاد در بین زنان هش��دار داد: نرخ 
ابتلای زنان به اعتیاد در اس��تان نس��بت به متوسط 

کشوری بالاتر و نگران کننده است.

  536 مرک�ز درم�ان وکاهش آس�یب های 
اعتیاد در استان وجود دارد

زرگرپور تعداد کمپ های غیر دولتی ترک اعتیاد در 
اس��تان را 100 مرکز عنوان کرد و خاطر نشان کرد: 
از این مراکز 45 مرکز دارای مجوز رس��می سازمان 
بهزیس��تی و 60 مرکز نیز فاقد مج��وز بود که پس از 
هشدار تنها 6 کمپ خود را با استانداردهای فضایی، 

خدماتی و درمانی تطبیق ندادند که پلمب شدند.
اس��تاندار با اش��اره ب��ه وج��ود 536 مرک��ز درمان 
وکاهش آس��یب های اعتی��اد در اس��تان ادامه داد: 
 10 درصد از این مراکز در کش��ور به استان اصفهان 

اختصاص دارد.  
 وی در مورد آینده ش��غلی افرادی که ت��رک اعتیاد 
می کنند، گفت: دولت برای بهبودیافتگان اعتیاد که 
دیگر مواد مخدر مصرف نمی کنند، 5 تا 15 میلیون 
تومان وام ب��ا بهره 4 درصد در نظر گرفته اس��ت؛ که 
تاکنون 1350 فقره وام در استان پرداخت شده است.

زرگر پور با اشاره به کشف 40 تن مواد مخدر  طی یک 
سال گذشته در اس��تان گفت: از ابتدای سال جاری 
تاکنون 10 تن کشفیات داشتیم؛ ضمن اینکه  143 

باند توزیع مواد مخدر متلاشی شده اند.
استاندار در پاسخ به س��والی مبنی بر درخواست امام 
جمعه اس��تان برای منفصل کردن معت��ادان از تمام 
فعالیت ها در بخش دولتی و خصوصی اظهار داشت: 
امام جمعه در این خصوص با بنده صحبت کرده است؛ 
ضمن اینکه اگر کسی در ادارات معتاد شد، سه بار به 
وی فرصت ترک داده می ش��ود و در غیر این صورت 

از کار اخ��راج می ش��ود. وی در ادام��ه صحبت های 
خود گفت: نگرانی بنده بیشتر از بابت اعتیاد در بین 

دانشجویان است تا شیوع اعتیاد در ادارات.

  معضل مصرف قلیان نیازمند رسیدگی در  
سطح ملی است

   زرگرپور در پاسخ به آخرین اقدامات صورت گرفته 
درخصوص مبارزه ب��ا مصرف قلیان اظهار داش��ت: 
 مصرف قلی��ان در اس��تان و به خصوص در حاش��یه 
زاینده رود زیبنده اصفهان نیست و این مشکل باید با 
حل وفصل دیدگاه های مختلفی که در این خصوص 

وجود دارد در سطح ملی برطرف شود.
وی در ادامه گفت: امروز در مراسم امحای مواد مخدر 

نیز 500 قلیان به صورت نمادین سوزانده شد.
اس��تاندار در پاس��خ به آمار زنان و م��ردان معتاد در 
 استان گفت: 90 درصد از معتادین از آقایان و مابقی از 
 خانم ها هس��تد، اما نرخ رش��د  ابتلا ب��ه اعتیاد زنان 

نگران کننده است که باید جدی گرفته شود.
وی در ادامه گفت: زنان به خاطر اینکه با اعتیاد خود 
ممکن است سایر اعضای خانواده را در معرض خطر 
قرار دهند و آسیب های اجتماعی مانند فحشا برای 
آنها متصور است، نیاز به رس��یدگی بیشتری نسبت 

به مردان دارند.
زرگرپور همچنین گف��ت: خانم ه��ای معتاد امکان 
برگش��ت به خانه را ندارن��د و این خ��ود باعث بروز 

مشکلات زیاد اجتماعی می شود.
اس��تاندار توجه ویژه ب��ه رویکرد پژوه��ش محور در 
مبارزه با اعتیاد را ضروی دانس��ت و اف��زود: معاونت 
پژوهشی استانداری موظف شده تا پژوهش هایی که 
 تاکنون در این موضوع شده را جمع آوری کند و برای 
موضوعات مهم در این زمین��ه پایان نامه های علمی 

تعریف کند.

مدیر ارشد تولید شرکت فولاد مبارکه اصفهان:
افزایش 10درصدي تولید 

محصولات فولادي در اصفهان
مدیر ارشد تولید شرکت فولاد مبارکه اصفهان گفت: تولید محصولات 
فولادی در ش��رکت فولاد مبارکه اصفهان حدود 10 درصد افزایش 
یافت. مختار بخشیان، مدیر ارشد تولید شرکت فولاد مبارکه اصفهان 
گفت: سه ماهه نخست امس��ال در واحدهای احیای مستقیم 1و2 ) 
مدول های شش گانه و مگا مدول های شهید خرازی( طبق برنامه، 
یک میلیون و 745 هزارتن آهن اسفنجی تولید شده که 10 درصد 
بیشتر از مدت مشابه پارسال است.  وي تولید در واحد گندله سازی را 
دراین مدت یک میلیون و 878 هزارتن اعلام کرد و افزود: بادستیابی 
به 107 درصد برنامه، تولید یک میلیون و 925 هزارتن گندله در این 
واحد محقق شده است.  وی گفت: در ناحیه فولادسازی و ریخته گری 
مداوم هم یک میلیون و 448هزارتن تختال تولید شده که 7 درصد 
بیشتر از سه ماهه نخست پارسال است.  وی میزان تولید محصولات 
سرد )کلاف خام ( در ناحیه نورد سرد را در سه ماهه نخست امسال 362 
هزارتن اعلام کرد و افزود: این میزان 5درصد بیشتر از مدت مشابه سال 
گذشته است.  مختار بخشیان افزود: دراین مدت 301 هزار تن از یک 
میلیون و379 هزارتن محصولات حمل شده از طریق ریلی بود که این 

هم 52 درصد بیشتر ازمدت مشابه سال گذشته است.

معاون سیاسی استاندار اصفهان:
عمل گرایی در رفع مشکلات مردم 

از اهداف دولت تدبیر و امید است
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار اصفهان گفت: اعتدال و 

عملگرایی در رفع مشکلات مردم از اهداف دولت تدبیر و امید است.
سید رضا عقدایی در گردهمایی مسوولان و فعالان سیاسی، فرهنگی 
و اجتماعی این شهرستان افزود: دولت به دنبال ایجاد نشاط سیاسی 
در کشور بوده و پذیرای سلایق، افکار و نظرات صحیح و منطقی است.

وی با اشاره به دو انتخابات پیش رو در سال جاری اظهار کرد: لازم است 
از همه سلایق در برگزاری بهتر انتخابات استفاده کرد.

عقدایی تاکید کرد: برگزاری صحیح و س��الم ی��ک انتخابات بدون 
کوچکترین خدشه ای که مورد سوء اس��تفاده دشمنان قرار گیرد از 
جمله وظایف برجس��ته کارگزاران نظام مقدس جمهوری اسلامی 
اس��ت. وی به اهمیت و حساس��یت دو انتخابات خبرگان رهبری و 
مجلس شورای اسلامی در سال جاری اشاره کرد و افزود: باید شرایط 
را به گونه ای فراهم کنیم که شاهد حضور بانشاط و پرشور مردم در 
انتخابات باشیم. فرماندار فلاورجان نیز در این گردهمایی با تاکید بر 
تلاش در جهت تحقق شعار س��ال، گفت: امروز کشور ما بیش از هر 
زمان دیگری نیازمند آرامش و حمایت مردم اس��ت. اصغر هدایت با 
بیان اینکه نیاز ضروری به تحقق همدلی و همزبانی، با فشار دشمنان 
به کشور بیشتر احساس می ش��ود، تصریح کرد: امروز حیات کشور 
ما درگرو وحدت و همدلی آحاد مردم اس��ت. وی حرکت های تفرقه 
آمیز در کشور را خاص دشمنان دانست و تصریح کرد: حرکت در این 
مسیر خواسته یا ناخواسته، بازی در زمین دشمن است. هدایت گفت: 
همه مسوولان و فعالان سیاسی، اجتماعی و فرهنگی شهرستان در 
برگزاری دو انتخابات مهم خبرگان رهبری و مجلس شورای اسلامی، 
تکلیف و وظیفه حساس و سرنوشت سازی را برعهده دارند.  فرماندار 
فلاورجان با بیان اینکه حضور پرشور مردم در انتخابات در سایه وحدت 
و همدلی پررنگ تر خواهد بود، یادآور شد: حضور گسترده مردم و شور 
انتخاباتی علاوه بر تامین امنیت کشور، تهدیدات دشمنان را نیز بی اثر 
خواهد کرد. وی صیانت از آرای مردم را وظیفه و تکلیف شرعی خواند 
و خاطرنشان کرد: محور کار ما قانون و تعامل منطقی و مناسب برای 

دفاع از حقوق رای دهندگان است.

رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان:
احیای فرهنگ شهادت و ایثار 

در رسانه ملی ضروری است
 شهرضاایرنا/رییس ش��ورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان 
اصفهان گفت:احیای فرهنگ ش��هادت و ایثارگری، در رس��انه ملی 
ضروری است. جعفر عگسری در دیدار با آیت الله نجفی قمشه ای از 
بازماندگان انفجار هفتم تیر 1360افزود: شهدایی که الگوی جوانان و 
نوجوانان و آینده سازان انقلاب هستند خوب به جامعه معرفی نشده اند. 
عسگری تصریح کرد: نیاز است که در کتب درسی و برنامه های مستند 
فرهنگی، شهدا به عنوان الگو به جوانان و نوجوانان معرفی شوند. وی با 
اشاره به تقدیم 23 هزار شهید استان اصفهان در دوران انقلاب و دفاع 
مقدس گفت: رسانه ملی با توجه به این حجم فداکاری که در استان 
اصفهان شده و وجود شهدای شاخصی همچون شهید بهشتی و همت 
تاکنون کار فاخر و ارزشمندی در این زمینه انجام نداده است. رییس 
شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان افزود: اگر با زبان 
 هنر حرفی زده شود بس��یار تاثیرگذار خواهد بود و باید افرادی که با 
شیوه های مختلف هنری آش��نایی دارند برای ترویج فرهنگ ایثار 
و ش��هادت قدم های اساس��ی بردارند. وی در بخش دیگر سخنانش 
به رشادت های شهدای هفتم تیر اش��اره کرد و گفت: افشای چهره 
 نفاق و ایجاد وح��دت بین نیروهای انقلابی در آن زمان حس��اس، از 
شاخص ترین آثار حادثه هفت تیر بود. عسگری افزود: حرکت پویای 
انقلاب با ریختن خون پاک این شهیدان به ثمر رسید. آیت الله حاج 
شیخ قدرت اله نجفی قمشه ای نیز به بیان خاطرات انفجار هفتم تیر 
پرداخت و گفت: شهیدان حادثه هفتم تیر راست قامتان تاریخ آزادگی 
 و هویت بشریت بودند.وی با اشاره به سخن شهید بهشتی که گفتند

» آمریکا از دست ما عصبانی باش و از این عصبانیت بمیر« افزود: یکی از 
بزرگترین خصلت های شهید بهشتی و یارانشان استقامت ، پایمردی، 
سازش ناپذیری و صلابت بود. وی تصریح کرد: بزرگ ترین شاخصه 

شهید بهشتی این بود که دستشان به بیت المال آلوده نشد.

اخبار کوتاه
استاندار اصفهان در نشست خبری مطرح کرد:

نرخ رشد ابتلای زنان به اعتیاد در استان بالاتر از متوسط کشوری است

جلس��ه گردهمایی اعضا و مس��وولان جامعه 
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اسلامی مهندسین اس��تان اصفهان با موضوع 
سخنرانی و پرسش و پاس��خ پیرامون مسائل 
 داخلی و خارجی با حضور مهندس حس��ین 
شیخ الاسلام معاون بین الملل مجلس شورای 
اس��لامی و عضو ش��ورای مرکزی جامعه اس��لامی 
مهندسین روز جمعه 5 تیرماه در حسینیه جواد الائمه 
)علیه السلام( برگزار ش��د. معاون بین الملل مجلس 
شورای اسلامی ضمن گرامیداشت یاد شهید بهشتی  
به آیه »الذین آمنوا یقاتلون في سبیل الله والذین کفروا 
یقاتلون في سبیل الطاغوت فقاتلوا أولیاء الشیطان إن 
کید الشیطان کان ضعیفا« اشاره کرده و گفت: طبق 
آیه دنیا 2 قس��مت اس��ت. جبهه مومنی��ن و جبهه 
طاغوتیان. جبهه طاغوت مش��خص است که شامل 
آمریکا و اسرائیل و مستکبرین جهانی است اما آنکه 
مشخص نبود و با انقلاب مشخص شد جبهه مومنین  
و مستضعفین بود که با انقلاب اسلامی ایران این خط 

کشی شروع شد. 

  انقلاب اس�لامی ی�ک حرکت ض�د ظلم و 
ضد طاغوت است

مهندس حس��ین ش��یخ الاس��لام با تاکید بر اینکه 
همانگونه که حضرت امام در نفس خود سیر و سلوک 
سفر من الخلق الی الحق، سفر بالحق فی الحق، سفر 
من الحق الی الخلق بالحق، س��فر فی الخلق بالحق را 
طی کرد افزود: معتقدم این س��یر را انقلاب نیز طی 
کرده است و حضرت امام یک ساختاری براساس فهم 
خود از ولایت فقیه  و حکومت در اسلام ایجاد کرد که 
توسط ش��اگردانش همچون شهید بهشتی در قانون 
اساسی نهادینه شد که از ابتدا تا انتهایش مردم سالار 
و در چارچوب دین اسلام است. وی با تاکید بر اینکه 
 حضرت امام اعتقاد داش��ت این حرکت یک حرکت 
ضد ظلم و ضد طاغوت است و از این رو مردم را عاشقانه 
 به صحنه اورد ادام��ه داد: در نظام انقلاب اس��لامی، 
رییس جمهور، نمایندگان مجلس و اعضای شورای 
اسلامی شهر و روستاها همه با رای مردم و در چارچوب 
اسلام انتخاب می شوند و جمهوری اسلامی در حال 
شدن است. معاون بین الملل مجلس شورای اسلامی با 

اشاره به اینکه حضرت امام در اولین ماه مبارک رمضان 
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، روز قدس را نامگذاری 
و اعلام کرد گفت: مس��اله فلسطین و مسجدالاقصی 
برای حضرت امام با سایر سیاس��ت ها و مسائل فرق 
داشت؛ چرا که می بینیم وقتی پیامبر اسلام به معراج 
رفت از مسجد الاقصی رفت و این؛ یعنی نقطه اتصال 
زمین و آسمان مسجدالاقصی است. وی ادامه داد: اما 
ملت ایران قب��ل از حرکت امام، ای��ن حرکت را کرده 
بود وقتی که بع��د از پیروزی انقلاب پرچم س��فارت 
اسرائیل را پایین کشیدند و آنرا به جبهه آزادی بخش 

فلسطین دادند.

  هنر امام)ره( آوردن مردم به صحنه بود
شیخ الاس��لام با تاکید بر اینکه روش امام به صحنه 
آوردن مردم بود تصریح کرد: در قضیه تس��خیر لانه 
جاسوسی هم همین روش دیده می شود که حضرت 
امام در برابر آمریکا، این غول کاغذی را شکست و 444 
روز گروگان های آمریکایی در ای��ران بودند و آمریکا 
هیچ غلطی نتوانست بکند. وی با یادآوری اینکه وقتی 
آمریکا و مس��تکبرین دیدند نمی توانند در برابر این 
 انقلاب کاری بکنند جنگ را بر این نظام تحمیل کردند 
خاطر نش��ان کرد: در مس��اله جنگ تحمیلی هم باز 
 حضرت امام مردم را با عش��ق و علاقه و با قصد قربت 

الی الله به صحنه آوردند و این نهضت راه افتاد. 
عضو ش��ورای مرکزی جامعه اس��لامی مهندسین با 
مراسم برائت از مشرکین در موسم حج اشاره و گفت: 
حضرت امام این روش انقلاب را به موسم حج بردند و 
به عنوان مراسم برائت از مشرکین اعلام کردند که تا 
چند سال استکبار متوجه نشد که امام چه حرکتی را 
شروع کرده است، اما وقتی متوجه شدند که اما با این 
حرکت انقلاب را صادر می کند 450 نفر از زائرین را در 
سال 66 به شهادت رساندند و ما شهدایمان را به عنوان 
شهدای برائت از مشرکین تشییع کردیم. عضو شورای 

مرکزی جامعه اسلامی مهندسین با اشاره به اینکه به 
اشتباه معروف شده است که بزرگ ترین جمله پیام امام 
بعد از پذیرش قطعنامه نوشیدن جام زهر است خاطر 
نشان کرد: معتقدم بزرگ ترین این بود که اما فرمودند 
من آبرویم را با خدا معامله ک��ردم و البته خداوند نیز 
 پاس��خ امام را داد و این گذشت و وظیفه شناسی امام 

بزرگ ترین تعالی را در زندگی او به ارمغان آورد.

  11 س�پتامبر؛ بهانه ای برای حمله به جبهه 
مومنین

شیخ الاسلام با اش��اره به اینکه مقاومتی که حضرت 
امام ایجاد کرد به خص��وص در لبنان علی رغم پیش 
روی های صهیونیست ها، باعث ظهور حزب الله لبنان 
شد  که توانست لبنان را از اشغال اسرائیلی ها آزاد کند، 
گفت: جبهه طاغوت متوجه شد که از پس این حرکت 
که امام و انقلاب به راه انداخته است بر نمی آید از این 
رو حادثه 11 سپتامبر را ایجاد کرد تا تمام توانایی ها 
و امکانات جبهه طاغوت را علیه جبهه مومنین به کار 
بگیرد و در نیتجه افغانس��تان و عراق را اشغال کرد و 
آمریکایی ها شروع به قدرت نمایی کردند اما از همین 
چالش بزرگ یک فرصت و پیروزی عظیم برای انقلاب 

ساخته می شود. 

  ایج�اد طالب�ان، القاع�ده و داع�ش برای 
جلوگیری از صدور انقلاب اسلامی

وی با تاکید بر اینکه همچنان این کشمکش بین ما و 
آنها ادامه دارد گفت: جبهه طاغوت برای اینکه بتواند 
نیرویی در برابر نیروی اسلام شیعی داشته باشد طالبان 
را ایجاد و پشتیبانی کرد و از دل طالبان، القاعده و از دل 
آنها داعش به وجود آمد و جبهه طاغوت تصمیم گرفت 
به هر طریق ممکن نگذارد که مردم سالاری دینی که 
انقلاب به راه انداخته بود پیروز ش��ود. وی تاکید کرد: 
آمریکایی ها دروغ می گویند که طرفدار مردم سالاری 

هستند بلکه آنها طرفدار رژیم های شاهنشاهی هستند 
و بهترین رابطه را با رژیم های شاهنشاهی دارند. وی 
گریزی به بیداری اس��لامی در منطقه زد و گفت: این 
حرکت امام با یک جرقه و البته با یک تاخیر 30 ساله در 

تونس بروز کرد و در ادامه به مصر کشیده شد. 

  انقلاب های منطقه؛ مرحله ای برای رش�د 
منطقه

معاون بین الملل مجلس ش��ورای اس��لامی با تاکید 
بر اینکه این بیداری مرحله ای اس��ت در انقلاب های 
منطقه برای رشد منطقه و زمینه سازی برای حکومت 
عدل الهی خاطر نشان کرد: همه کشمکش های بین 
ما و غرب وجود دارد در جنگ سوریه و سپس عراق و 
یمن متجلی شد. وی ادامه داد: در انقلاب اسلامی ایران 
یک عده منافق که ادعا می کردند شیعه هستند در کنار 
طاغوت علیه اس��لام می جنگیدند الان هم یک عده 
منافق که ادعا می کردند سنی هستند در کنار طاغوت 
علیه اسلام می جنگند اما به یاری خداوند این انقلابی 
که پابرهنگان شروع کرده اند به حکومت عدل الهی به 

رهبری امام زمان منجر خواهد شد. 

  از تحریم ها فرصت بسازیم
معاون بین الملل مجلس ش��ورای اس��لامی در ادامه 
پاسخگوی سوالات حاضرین بود. ش��یخ الاسلام در 
پاس��خ س��والی در باره مذاکرات هس��ته گفت: مقام 
معظم رهبری گفت تنها یک سند را به رسمیت می 
 شناسد و آن سندی است که در پایان مذاکرات صادر 
می شود. وی خاطرنشان کرد: ما به عنوان نماینده همه 
مستضعفین جهان که می خواهند از انرژی صلح آمیز 
هسته ای بهره مند شوند در برابر همه مستکبرین یک 
جنگ همه جانبه روی میز داریم. شیخ الاسلام اظهار 
داشت: حضرت آقا در س��خنرانی اخیر خود فرمودند 
مسوول من هستم و دعوا سر دولت روحانی یا هر دولت 

دیگری نیس��ت و از طرفی خط قرمزه��ا را به صورت 
صریح بیان کردند و اجازه ندادند که با آن بازی شود. وی 
خاطر نشان کرد: باید مراقب خط قرمزهایی که رهبری 
فرمودند بود و از طرفی باید عرضه داش��ته باشیم و از 

تحریم ها فرصت بسازیم.

  اقتص�اد مقاومت�ی؛ یک نظری�ه اقتصادی 
جوابگو

وی اظهار داش��ت: امروز جبهه طاغوت همه امکانات 
خود را به کار بسته است تا اولا مردم در صحنه نباشند 
دوما رهبری انقلاب تضعیف شود و ثالثا مکتب اسلام 
لوث ش��ود از این رو تهاجم فرهنگی خود را به شدت 
شروع کرده اس��ت. معاون بین الملل مجلس شورای 
اسلامی با تاکید بر اینکه این مذاکرات یک نقطه عطف 
در تاریخ است گفت: استکبار یک ساختار دارد و هنر 
این مذاکرات اگر مصلحت باشد و به سرانجام برسد این 
خواهد شد که مصوبات ش��ورای امنیت را در خارج از 
شورای امنیت خواهیم شکست. شیخ الاسلام با تاکید 
بر اینکه امیدوارم بیدار ش��ده و اقتصاد مقاومتی که 
 مورد تاکید رهبری است را محقق کنیم تصریح کرد: 
نمی شود در دنیا ادعای الگو بودن داشت بدون اینکه 

یک نظریه اقتصادی جوابگو داشته باشیم.

  عربستان به اهداف خود دست نیافته است
شیخ الاسلام همچنین به وقایع یمن پرداخته و گفت: 
یکی از بیداری های منطقه بیداری یمن بود و حوثی ها 
با وجود اینکه 3 تا 4 درصد از جمعیت یمن را تشکیل 
می دهند اما با فهم مردم توانستند رهبری انقلاب را 
به دست بگیرند و امروز بیش از 40 درصد یمن را دارند 
علاوه بر اینکه ارتش نیز با نیروهای انقلابی است. وی 
به اهداف عربس��تان از حمله به یمن اش��اره و گفت: 
عربستان سه هدف بازگرداندن پادشاه فراری یمن به 
قدرت، جلوگیری از پیش روی حوثی ها و امن کردن 
مرزهای خود را به عنوان اهداف حمله به یمن اعلام کرد 
اما آنچه امروز شاهد هستیم اینکه به هیچ یک از اهداف 
خود دست پیدا نکرده است و حوثی ها الان کل یمن را 
در اختیار دارند و در طرف مقابل در خاندان پادشاهی 
عربستان نیز جنگ قدرت شدیدی شکل گرفته است.

معاون بین الملل مجلس شورای اسلامی و عضو شورای مرکزی جامعه اسلامی مهندسین :

یک جنگ همه جانبه روی میز مذاکره برقرار است
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معاون قضایی دادگستری کل استان اصفهان 
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گفت: سال گذشته 830 هزار پرونده در محاکم 
قضایی استان رسیدگی و کسر شد.

 حج��ت الاس��لام والمس��لمین س��ید عل��ی 
موسوی نژاد به مناسبت هفته قوه قضاییه افزود: 
از این تعداد 600 هزار پرونده در محاکم دادگستری 
و دادسراهای استان و 200 هزار پرونده نیز در شورای 
حل اختلاف مورد رسیدگی قرار گرفت.وی اظهار کرد: 
با تلاش شبانه روزی همکاران قوه قضاییه در استان، 

زمان رسیدگی به پرونده ها از چند ماه به 20 روز کاهش 
یافته است. معاون قضایی دادگستری استان اصفهان 
افزود: جامعه ای پاک، منزه و روبه پیش��برد و تکامل 
است که در آن، افراد تسلیم احکام حق قضایی باشند. 

وی منزلت قضا را بسیار رفیع و بالا خواند و گفت: قاضی 
بدون جانبداری سیاسی و تبلیغاتی صرفا نظر خود را 
براس��اس احکام الهی اعمال می کند. حجت الاسلام 
موسوی نژاد گفت: قوه قضاییه قوه ای مستقل است و 

قاضی در تصمیم گیری سایه نشین باغ قانون است و 
اعتراض به رای قاضی در قالب قانون توجیه پذیر است. 
وی تصریح کرد: هیچ مقامی با هر پشتوانه ای جز در 
چارچوب آیین دادرسی حق اعتراض به رای قاضی را 

ندارد و همه در این چارچوب مساوی هستند. معاون 
قضایی دادگستری استان اصفهان با اشاره به کشف 36 
هزار کیلوگرم مواد مخدر از دستگیری 700 قاچاقچی 
عمده و حرفه ای در اس��تان به همت ضابطان نیروی 
انتظامی و تلاش های قضات در اس��تان در یک سال 
گذشته خبر داد. وی خاطر نشان کرد: مواد مخدر عامل 
بسیاری از معضلات جامعه از جمله طلاق، سرقت ها و 
جرایم دیگر است.وی همچنین از بازگردان پنج هزار و 

700 هکتار زمین به دولت خبر داد.

معاون قضایی دادگستری کل استان اصفهان:

مواد مخدر عامل بسیاری از معضلات جامعه است

رییس مجمع نمایندگان استان اصفهان گفت: طرح استانی شدن انتخابات مجلس 
نمایندگان را به سمت وظایف اصلی خود که وضع قانون و نظارت بر اجرای آن است سوق 

می دهد، اما انتظارات مردم از نمایندگان مجلس چیزی غیر از این است.
به گزارش ایسنا سید ناصر موسوی لارگانی در خصوص آخرین مراحل و وضعیت طرح 
استانی شدن انتخابات مجلس اظهار کرد: این طرح دارای حسن ها و ایراداتی است، اما 
طراحان این طرح در مجلس، سوق پیدا کردن نمایندگان از کارهای جزئی به سوی راه 

کارهای کلی و کلان نگری را یکی از مهم ترین حسن های این طرح می دانند.
وی ادام��ه داد: ای��ن ط��رح قرار اس��ت باع��ث حاکم ش��دن اح��زاب ب��ر انتخابات 
به خصوص درانتخاب��ات مجلس می ش��ود و با توجه ب��ه اینکه رهبری در س��فر به 
کردس��تان پارلمانی ش��دن نظام انتخاباتی را مط��رح کردند گفته می ش��ود که از 

این طریق می توان به پارلمانی ش��دن نظام انتخاباتی کش��ور نزدیک شد.موس��وی 
 لارگان��ی تصریح ک��رد: ب��ا اجرایی ش��دن این ط��رح انتخابات کش��ور به س��مت 
حزبی شدن سوق پیدا می کند و به دلیل اینکه دیگر نمایندگان به شکل استانی انتخاب 
می ش��وند و احزاب مداخله می کنند هزینه های انتخاباتی پایین می آید و دعواهای 
قومی قبیله ای نیز بسیار کمتر می ش��ود.وی اضافه کرد: برخی دیگر از طراحان این 
طرح معتقدند که با اجرایی شدن استانی انتخابات مجلس افراد نخبه تر می توانند به 

مجلس راه پیدا کنند که امیدواریم همین اتفاق رخ بدهد.نماینده مردم فلاورجان در 
مجلس شورای اسلامی به نقاط ضعف این طرح اشاره کرد و گفت: یکی از خصوصیات 
نماینده مجلس این است که با بدنه مردم در ارتباط باشد؛ چراکه مردم هم همواره دفتر 
نمایندگان مجلس را مثل یک خانه امن می پندارند پس نمایندگان مجلس آینده باید 

بپذیرند که با استانی شدن طرح انتخابات قطعا مراجعات آنها چندین برابر می شود.
موسوی لارگانی با اشاره به اینکه وظیفه نمایندگان وضع قانون و نظارت بر اجرای آن 

است، تاکید کرد: درست است که این دو وظیفه اصلی نمایندگان است، اما اکثر مردمی 
که نماینده مجلس را انتخاب کرده اند از نماینده چیزهای دیگری انتظار دارند و قطعا 
نمایندگان مجلس با مصوب شدن این طرح قطعا از بخش عمرانی جدا نمی شوند؛ چراکه 
مردم از آنها انتظار دارند.وی اضافه کرد: احتمال اینکه این طرح به انتخابات مجلس آینده 
برسد زیاد است چراکه طرح در مجلس تصویب و به شورای نگهبان تحویل شده است 

حالا باید منتظر تاییدیه شورای نگهبان باشیم.
رییس مجمع نمایندگان استان اصفهان در خصوص ش��فافیت در بحث های مالی 
انتخابات مجلس خاطرنشان کرد: به نظر بنده باید در همه مسائل شفاف عمل کنیم 
چراکه باید مشخص شود که هزینه کردها از کجا آمده است و هدف از هزینه چیست؟ 

پس شفاف سازی خوب است.

استانی شدن انتخابات هزینه های انتخاباتی را پایین می آورد
موسوی لارگانی:



در آن بحبوبه دوران جنگ و  درس��ت شش روز پس 
از عزل بنی صدر از ریاس��ت جمهوری و ترور ناموفق 
آی��ت الله خامنه ای؛ ام��ام جمعه وقت ته��ران، وقوع 
حادثه  هفت تیر، دور از ذهن بود؛ چرا که تمامی فکرها 
معطوف ترورهای فردی مسوولان کشور می شد و هیچ 
کس برای حزب جمهوری اسلامی نقشه ای نداشت. 
س��ه روز پس از ترور آیت الله خامنه ای، محمد جواد 
قدیری عضو کادر مرکزی س��ازمان مجاهدین خلق و 
طراح اصلی این انفجار با اطمینان خاصی به دوستان 
خود خبر داده بود که در روز » هفتم تیر« کار را یکسره 
خواهد کرد و س��رانجام به هدف اصلی خود رس��ید و 
ساختمان حزب جمهوری اس��لامی توسط فردی به 
نام محمدرضا کلاهی صمدی، عامل نفوذی سازمان 
مجاهدین خلق در حزب منهدم شد و در نهایت منجر 
به ش��هادت بیش از 70 نفر از مقام��ات و چهره های 
سیاسی برجس��ته کش��ور چون دکتر بهشتی، دکتر 
منتظری، 27 نماینده مجلس و... ش��د. در این فاجعه 
عظیم، پنج ش��خصیت سیاس��ی و مه��م اصفهانی به 

شهادت رسیدند.

   ش�هید آیت الله دکتر سید محمد حسینی 
بهشتی

به گزارش ایمنا، سید الشهدای انقلاب اسلامی در سال 
1307 در یکی از محله های اصفه��ان دیده به جهان 
گش��ود. وی تحصیلات دانش��گاهی خود را در رشته 
دکترای فلسفه و تحصیلات حوزوی را در قم و خدمت 
مراجع بزرگ آن دوران به اتمام رساند.شهید بهشتی 
سیاس��تمدار و فقیه ایرانی و اولین رییس دیوان عالی 
کشور پس از انقلاب، اولین دبیر کل حزب جمهوری 

اسلامی و نایب رییس مجلس خبرگان وقت بود. 
گاهی از وی به عنوان نظریه  پرداز ولایت فقیه نام برده 
می ش��ود. او از جمله افراد نزدیک به امام خمینی)ره( 
و هواداران تش��کیل حکومت اس��لامی در ایران بوده 
و نقش بس��یار مهمی در اس��تقرار جمهوری اسلامی 
در ایران داشته اس��ت. در س��ال 1343 به دلیل دور 

شدن ایش��ان از حیطه قدرت، س��اواک که در اعدام 
انقلابی منصور نام دکتر بهش��تی را در لیس��ت هیات 
موتلفه اس��لامی یافته بود در صدد دستگیری ایشان 
برآمد. کمی بعد از این ماجرا، کار ساخت مسجدی در 
هامبورگ که با حمایت آیت الله بروجردی آغاز شده 
بود به اتمام رسید و مسلمانان هامبورگ از مراجع قم 
برای مسجد درخواست روحانی کردند که با توجه به 
وضعیت آن زمان دکتر بهشتی برای این مهم انتخاب 

شد و نقطه آغازین سفرهای خارجی وی شد.
در فروردی��ن 13۵4 به اتهام اق��دام علیه امنیت ملی 
بازداشت شد و چند روزی را در زندان کمیته مشترک 
ضد خرابکاری )س��اواک( به س��ر برد ولی به واسطه 
کارهای تش��کیلاتی قوی، ادله ای به دس��ت ساواک 
نیفتاد و پس از چندی آزاد شد، اما مجددا در عاشورای 
سال ۵7 بعد از سخنرانیش بازداشت و مدت کوتاهی را 

در زندان اوین و کمیته مرکزی بود.
زمانی که دکتر بهشتی در سفر اجباری خود در آلمان 
زندگی می کرد به تدوین پیش نویس قانون اساس��ی 
ایران مشغول ش��د و پس از بازگشت از سفر پنج ساله 
خود در چهارم اسفند 13۵۸ طی حکمی از سوی امام 
)ره( ریاست قوه قضاییه دیوان عالی کشور را بر عهده 
گرفت و کارهای شگرفی برای اس��تحکام و پیشروی 

این قوه انجام داد.

   شهید حجت الاسلام علی اکبر اژه ای
وی در سال 1321 در اصفهان متولد شد و تحصیلات 
دانش��گاهی خود را در رشته روانشناس��ی و فلسفه از 
دانش��گاه اصفهان دریافت کرد، وی یکی از شاگردان 

خصوصی شهید بهشتی در رشته فلسفه بود.
مبارزات سیاس��ی مذهبی را در س��ال 44 با ورود به 
»کانون تربیتی جهان اس��لام« که یک پایگاه فعال و 
مرکز سیاسی � مذهبی بود شروع کرد، در ادامه همین 
فعالیت ها اولین تحریرات وی به نام های »فرصت در 
غروب« و »نقد گذرایی بر ش��ناخت« منتشر شد که 
قدم مهمی در راه روشنگری نسل جوان و دانشجو بود. 

ساواک به علت آشنایی ش��هید اژه ای  با تاکتیک های 
مبارزه هرگز موفق به دستگیری وی نشد.

ایشان پس از چندی به همراه علی اکبر پرورش، شهید 
هاشمی نژاد و شهید محمد منتظری به لیبی سفر کرد 
و با معمر قذافی و دیگر چهره های انقلابی لیبی آشنا 

شد و تجربیات گرانبهایی را کسب کرد.

   شهید دکتر شمس الدین حسینی نائینی

وی در س��ال 1312 در نائین متولد شد و تحصیلات 
خود را در مقطع دکترا، رشته الهیات به پایان رساند. 
پس از آن برای نگارش رساله خود به هندوستان رفت 
و »فلسفه دعا و مقایسه ادعیه اس��لام با سایر ادیان« 
را نوشت. با شهید رجایی در دبیرس��تان قدس آشنا 
ش��د و فعالیت های فرهنگی خود را با موسس��ه رفاه 
آغاز کرد، سپس به همراه دکتر باهنر و شهید بهشتی 
به تاس��یس و عضویت در حزب جمهوری اس��لامی 

کوشید و در سازمان تحقیقات و برنامه ریزی آموزش 
و پرورش همکاری داش��ت و صندوق جاوید جلسات 
قرآن را راه اندازی کرد. با پیروزی انقلاب اس��لامی و 
آغاز انتخابات اولین دوره مجلس شورای اسلامی، به 

توصیه حزب جمهوری اس��لامی، او از 
حوزه انتخابیه نائین نامزد انتخابات شد 
و اهالی نائین ک��ه از نزدیک با مبارزات 
و اندیش��ه های سیاس��ی و اجتماعی 
 وی  آش��نا بودن��د ب��ا قاطعی��ت او را 

برگزیدند.

    ش�هید حجت الاس�لام سید 
نورالله طباطبایی نژاد

وی در سال 1319 در ظفرقند اردستان 
متولد ش��د. پدرش از علمای حوزه بود 
و او معارف و علوم اولیه را نزد ایش��ان 
آموخت. س��پس به قم رفت و در آنجا 
بیش از 20 سال به تحصیل و تدریس 
پرداخت، حاصل این ایام هش��ت جلد 
»تفسیر نمونه« بود که به اتفاق جمعی 

از طلاب فاضل به چاپ رساند. 
در س��ال 49 زمانی که مجل��س دائماً 
قوانین خلاف اس��لام وضع می کرد، با 
قاطعیت در مجالس عمومی و منبرهای 
س��خنرانی خود در اردس��تان، وکلای 
دست نشانده مجلس شاه را نوکر اجانب 
معرفی می کرد. در پی این افشاگری ها 
بود که ساواک او را دس��تگیر، ممنوع 
المنب��ر و روانه س��اواک اصفهان کرد. 

شهید طباطبائی نژاد در س��ال 13۵7 در پی مبارزه 
علنی علیه شاه دستگیر و زندانی شد، اما دیری نپایید 
که در 2۶ دی ماه همان سال با فرار شاه خائن از ایران، 

از زندان آزاد شد.
با تاسیس حزب جمهوری اسلامی یکی از اعضای فعال 
حزب شد و با آغاز دوره اول مجلس شورای اسلامی از 

طرف مردم اردستان به نمایندگی برگزیده شد.

   شهید حجت الاسلام محمد منتظری
او در س��ال 1323 در نجف آباد اصفهان متولد ش��د 
و تحصی��لات حوزوی خ��ود را محضر 
بزرگان��ی چ��ون آی��ت الله مش��کینی 
 و آیت الله دام��اد و حضرت ام��ام )ره( 
گذران��د. ش��هید منتظری ب��ه دلیل 
فعالیت ه��ای انقلاب��ی ناگزی��ر ش��د 
به خ��ارج از کش��ور ب��رود و نزدیک به 
10 س��ال زندگ��ی پنهانی ب��ا نام های 
مس��تعار را به ج��ان خریدار ش��ود و 
در عراق و لبن��ان گروه های��ی را برای 
مبارزات سیاس��ی خود تاسیس کرد و 
به یادگیری و آموزش نظامی پرداخت.

محم��د منتظری دامنه جه��اد خود را 
از خاورمیانه به اروپا هم کش��انید، وی 
در آن زمان با نام مس��تعار »سمیعی« 
در پاری��س رف��ت  وآم��د می ک��رد و 
س��خنرانی های ام��ام)ره( را ب��ا کمک 
انجم��ن اس��لامی لن��دن، در می��ان 
انجمن ه��ای اس��لامی اروپ��ا و آمریکا 
پخش می ک��رد. محم��د منتظری در 
 آغاز پی��روزی انقلاب، گروه��ی به نام 
» پاسداران انقلاب اسلامی« یا »پاسا« 
را سرپرس��تی م��ی ک��رد ک��ه یکی از 
گروه های چهارگان��ه ای بود که بعدها 
از به هم پیوستن آنها، نهاد انقلابی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی به وجود آمد. 
پس از تاسیس مجلس شورای اسلامی مردم نجف آباد 
در نخستین انتخابات، شهید منتظری را به نمایندگی 
مجلس برگزیدند. او همچنین، در شورای عالی دفاع و 
کمیسیون خارجه مجلس عضویت داشت و سرانجام 
همانند دیگر کبوتران آسمانی  در حادثه هفتم تیرماه 

به آسمان ابدیت پر کشید.

علی موس�وی گرم�ارودی/ مهر: کلم��ه محوری ق��رآن کلمه توحید اس��ت و 
این کلمه باید در ش��عر آیینی امروز ه��م جایگاه خ��ود را بیابد. ش��اید نباید گفت 
ش��اعران جوان امروز صرفا توجهی به ش��عر توحی��دی ندارند، بلکه درس��ت تر آن 
 اس��ت ک��ه حت��ی پیشکس��وتان این ش��اعران ه��م چن��دان در ای��ن زمین��ه کار

 نکرده اند. 
اگر پیشکسوتان حوزه ش��عر آیینی آثار بیش��تری خلق می کردند، جوان ترها هم با 
نگاه به دست آنها به این سمت و س��و حرکت می کردند و اش��عار و آثار بیشتری در 

این زمینه خلق می ش��د. برای حرکت در این زمینه بای��د دو کار انجام گیرد؛ اولین 
کار برای این منظور که ضرورت این نوع شعر مشخص ش��ود و آن این است که باید 
به همه شاعران گفته و یادآوری شود که اگر انبیا و چهارده معصوم )ع( آمدند، برای 
توحید بوده  است. باید این فرهنگ و این اندیشه برای شاعران امروز ما جا بیفتد که 
توحید مهم ترین رسالت انبیا و ائمه)ع( بوده است. این نگاه نه تنها ضرورت پرداختن 
 به ش��عر توحیدی و مناجات را ایجاب می کند بلکه اجازه نمی دهد شعر آیینی ما به 

بیراهه برود.

مهدی دلیلی/ ایس�نا: این موزه قصد ندارد صرفاً ویترینی از اشیای قدیمی باشد و به 
دنبال این است که با توجه به پتانسیل موجود و به کار بردن دانش موزه داری نوین، هنر و 

هنرمند امروزی را در چشم افرادی که در این موزه وارد می شوند جاودانه کند. 
اصفهان یک شهر شناخته شده در جهان است که با استفاده از روابط خواهرخواندگی با 
شهرهای گوناگون و مطرح در اقصا نقاط جهان توانایی جذب بالایی در زمینه فستیوال ها 
و نمایش��گاه های بین المللی دارد. موزه هنرهای معاصر با توجه به پتانس��یل های خود 
س��عی کرده نقش فعالی ایفا کند و هم اکنون ش��اهد دو نمایشگاه ش��اخص بین المللی 

در م��وزه هس��تیم. ایجاد بس��تر ب��رای حض��ور اس��اتید را از وظایف  خ��ود می دانیم، 
 پیگیری و ایجاد ارتباط با اس��اتید بنامی چون مرتضی ممی��ز و ابراهیم حقیقی وظیفه

 موزه است.
 اساتید هنر از نمایش آثار خود بی نیاز هستند، اما وظیفه خود می دانیم که از این اساتید 
دعوت کنیم تا در عین گرامیداشت پلی برای ارائه آثار و آشنایی با اساتید برای مخاطبان 
زده ش��ود. برگزاری ورک شاپ ها و کارگاه های آموزش��ی نیز در کنار نمایشگاه ها برای 

افزایش جنبه آموزشی تعبیه شده است. 

عروج یاران امام)ره( در حادثه هفتم تیر

روایت این پنج نفر

شاعر و محقق ادبی پیشكسوت:

» توحید« باید در شعر آیینی امروز جایگاه خود را بیابد
رییس موزه هنرهای معاصر اصفهان:

ایجاد بستر برای حضور اساتید را از وظایف خود می دانیم
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زمانی که دکتر 
بهشتی در سفر 
اجباری خود در 
آلمان زندگی 

می کرد به تدوین 
پیش نویس قانون 

اساسی ایران 
مشغول شد و 

پس از بازگشت 
از سفر پنج ساله 
خود در چهارم 
اسفند ۱۳۵۸ 
طی حكمی از 
سوی امام )ره( 

ریاست قوه 
قضاییه دیوان 

عالی کشور را بر 
عهده گرفت و 

کارهای شگرفی 
برای استحكام و 
پیشروی این قوه 

انجام داد

همایشی به مناسبت س��الروز شهادت شهید 

ری
دها

ه قن
هر

ز

چمران و روز بسیج اس��اتید با حضور اساتید و 
مس��وولان در تالار ش��ریعتی دانش��گاه علوم 

پزشکی اصفهان برگزار شد.
عضو هیات علمی و اس��تاد معارف دانش��گاه  

صنعتی با بیان اینکه بصیرت سیاسی یعنی گرایش های 
دل و نورانیت آن با یک نوع آگاهی منوط شود، اظهار 
داش��ت: بصیرت، وقوف و یقین انسان به حالت های 

دورنی اش است.
حجت الاس��ام و المس��لمین علی رهبر با بیان این 
مطلب افزود: ارزش یقین به موضوعی است که ما به 
آن یقین پیدا می کنیم. کار بصر به عنوان یک حس 
تصویر است و در ذهن آرشیو و بایگانی می شود. در 

معرفت بصیرتی رخ می دهد که نمی توانیم ترسیم 
کنیم. در ادامه این همایش، علیرضا احسان دوست 
مسوول سازمان بسیج اساتید استان اصفهان گفت: 
شیعه انگلیس��ی و س��نی آمریکایی همگی در پازل 
استکبار علیه اسام گام برمی دارند و در پی گرفتن 

آرامش کشور ایران هستند.
وی  با بیان اینکه تاش مجموعه اعضای بسیج اساتید 
در راستای اسامی شدن دانشگاه  هاست و این مهم 
را برخود فرض می دان��د، تصریح کرد: جمع بندی ما 
این است که بستر اسامی شدن دانشگاه ها با تحول 
اساس��ی در علوم انسانی به س��مت و سوی اسامی 
محقق می شود؛ به تعبیر رهبر معظم انقاب اسامی 
شدن دانشگاه ها تنها مربوط به بسیجیان نیست اما 

تا اس��اتید بس��یجی هم نخواهند، این مهم صورت 
نمی گیرد. احس��ان دوس��ت تحول علوم انس��انی را 
کاری اساسی و ضروری دانس��ت و خاطرنشان کرد: 
در س��ال های اخیر عدم ورود جدی به این حیطه از 
آسیب های فضاهای دانش��گاهی مشهود بوده است.
وی مبارزه با جنگ نرم را دومین بخش وظیفه بسیج 
اساتید برشمرد و تصریح کرد: اس��اتید، فرماندهان 
این عرصه هستند و دانش��جویان افسران این جنگ 

محسوب می شوند.
مسوول سازمان بسیج اس��اتید استان اصفهان ادامه 
داد: طی دو سال گذشته بیش از 5 هزار نفر از اساتید 
در قالب ها و ش��یوه های مختلف در بحث جنگ نرم 
به ص��ورت کارگاهی در کش��ور آموزش دی��ده اند. 

احسان دوس��ت ورود به حوزه مطالعات��ی پیرامون 
احیای تمدن نوین اسامی را از دیگر 
حوزه های وظیفه ای بس��یج اساتید 
عنوان کرد و گفت: بس��یج اساتید به 
طور جدی در این عرصه با تش��کیل 
حلقه های علم��ی ورود پیدا کرده که 
تربیت نیروهای تراز انقاب اسامی را 

در این بخش پیگیری می کند.
وی بیان ک��رد: رس��الت دیگری که 
بسیج اساتید بر عهده دارد، پیگیری 
مجدان��ه و مطالبه گون��ه خیز علمی 
و نیز پژوهشی کش��ور است که طی 
سال های گذشته انجام شده و دولت 
یازدهم ب��ه هیچ وج��ه نباید موجب 
توقف و یا سکته این خیز علمی شود. 
مسوول سازمان بسیج اساتید استان 

اصفهان ارتقای سطح دینی و بصیرت سیاسی را در 
مجموعه تشکیاتی و سازمانی بسیج اساتید ضروری 
دانس��ت و عنوان کرد: در حال حاض��ر بیش از 100 
حلقه شجره طیبه صالحین اس��اتید وجود دارد که 
مهم ترین مباحثه مطرح و مبتا به فضای دانشگاه ها 

را مورد بحث و گفت وگو  قرار می دهند.

  در راس�تای افزای�ش بصی�رت و تحلی�ل 
سیاسی گام برمی داریم

وی ضمن اش��اره به فعالیت های سیاس��ی در بسیج 
اساتید و بیان مواضع سیاسی به موقع و به هنگام این 
س��ازمان، گفت: ما برای رسیدن به مواضع قدرت در 
این سازمان تاش نمی کنیم، بلکه در راستای افزایش 

بصیرت سیاسی و تحلیل سیاسی گام برمی داریم.
احسان  دوست افزود: س��ازمان بس��یج اساتید یک 
مجموعه  صرفا حمایتی نیس��ت، البته یک سازمان 

صرفا انتقادی هم نیست، بلکه سازمان بسیج اساتید، 
س��ازمانی حمایتی در عی��ن نظارتی 
بودن اس��ت و تعامل با اقشار و دولت 
را بر خود ضروری می داند. وی با بیان 
اینکه نباید همه مش��کات کشور را 
ناشی از تحریم دانس��ت، عنوان کرد: 
بنا ب��ر جمع بندی های انجام ش��ده، 
تنه��ا 20 الی30 درصد از مش��کات 
کش��ور به بحث تحریم مربوط بوده و 
مابقی مشکات ناشی از سوءتدبیرها 

و مدیریت هاست.
مسوول سازمان بسیج اساتید استان 
اصفه��ان در ادام��ه، ورود ب��ه فضای 
بین الملل��ی را از دیگ��ر چالش ه��ای 
پیش رو عنوان و بی��ان کرد: اتهام زنی 
اس��تکبار نس��بت ب��ه چه��ره نظام 
جمهوری اسامی در عرصه بین المللی تمام نشدنی 
اس��ت و همه به آن واقف هس��تیم. وی اضافه کرد: 
آمریکا دشمن ذاتی جمهوری اسامی است. دشمنان 
هنوز مدل حکومتی جمهوری اسامی را با گذشت 
س��ه دهه از عمر آن قب��ول نکرده اند و به رس��میت 

نشناخته اند.
احسان دوس��ت تاکید کرد: القای جنگ میان عرب 
و عجم یکی از تفکرات خطرناک و منحرف از س��وی 
برخی از افراد اس��ت و قطعا کسی جز دشمنان از آن 
سود نخواهد برد، دشمن به دنبال القای جنگ شیعه 

و سنی، عرب و عجم است.
وی متذکر ش��د: گروه های منحرف موسوم به شیعه 
انگلیسی و سنی آمریکایی همگی در پازل استکبار 
علیه اسام گام برمی دارند. آنان در پی گرفتن آرامش 
کشور ایران هستند و از این باب در حال انجام برخی 

از امور و موضع گیری ها هستند.

سعید تشکری/ مهر: سیستم تشکیاتی ادبیات و فرهنگ ما دنبال خلق نویسنده ای 
نیس��ت که بخواهد بر مبنای باورهای اصیل دینی اثری خلق کند، بلکه دنبال افراد 

زودبازده است.
به نظر می رسد از زمان شکل گیری جشنواره های ادبی رنگین دینی در سپهر ادبیات 
ایران، رفته رفته بن مایه های معنوی از ادبیات ما رخت بسته و خلق تولیدات اصیل 

معنوی به فراموشی سپرده شده است.
وقتی جشنوارهای با پس��وند دینی به جریان ادبیات ما وارد می شود، همه دینی نویس 

می ش��وند، در حالی که این افراد نه تنها دینی نویس نیس��تند، بلکه تنها هنرشان 
 بازنویس��ی و رونویس��ی از اثری اس��ت که نویس��نده با آن و اعتقاد خ��ود، خلقش

 کرده است. 
این سیاست گذاری های کان فرهنگی ماست که منجر به این اتفاق شده است. هم 
در حوزه انقاب اس��امی، هم در حوزه دفاع مقدس و هم در ح��وزه دین و قرآن، در 
ادبیات در حال چرخیدن بر این پاشنه است و طرح ها و جشنواره های تشکیاتی در 

تاشند تا همه را مانند هم کنند.

فضل الله شریعت پناه/ فارس: سری جدید برنامه صبحگاهی »صبح بخیر ایران« 
پس از ماه مبارک رمضان پخش می ش��ود. در س��ری جدید با تغییرات گسترده در 

ساختار و اجرا مواجه هستیم. 
همان طور که می دانید سازمان صداوس��یما در حال حاضر با مشکات مالی مواجه 
است و این برنامه نیز نمی توانست هزینه خود را تامین کند. برآورد سری آخر صبح 
 بخیر ایران نیر خیلی وقت بود که با ش��بکه یک به پایان رسیده بود و آقای داستانی،

تهیه کننده این برنامه نیز تهیه کننده رسمی شبکه دو است. 

در حال حاضر ش��بکه دو س��یما اصرار دارد ایش��ان برای تهیه برنام��ه »یک برش 
زندگی« به ش��بکه دو برگردد و ب��ه همین دلیل نی��ز ما تا اول ماه مب��ارک رمضان 
با آقای داس��تانی همکاری کردیم و تصمی��م گرفتیم از فرصت به وج��ود آمده که 
 کنداکتور شبکه یک در ماه مبارک تغییر می کند، استفاده کرده و برای سری جدید 

طراحی کنیم. 
تاش ما این است که با حضور دوباره ایشان بتوانیم سفرنامه صبا را دوباره راه اندازی 

کنیم و از حضور ایشان بهره ببریم.

»نهنگ عنبر« مرز 3میلیارد را گذراند 
 »گینس« رکورددار
 اکران رمضان شد

 فیلم س��ینمایی »گینس« س��اخته محس��ن تنابنده با فروش 
75 میلیونی شب اول خود در ماه مبارک رمضان توانست رکورد 

فیلم های اکران رمضان را از آن خود ثبت کند.
به گزارش ف��ارس، محمدرض��ا صابری مدیر پخ��ش نورتابان 
گفت: فروش فیلم در شب اول بسیار خوب بود. با اینکه ما هنوز 
نتوانستیم آمار چهار سالن سینما را در شب اول محاسبه کنیم 
اما ش��ب اول فیلم 75 میلیون تومان )بدون احتساب 4 سالن( 

بوده است که بسیار خوب بود.
فیلم س��ینمایی »عصر یخبندان« با توجه ب��ه موضوع و تعدد 
بازیگر، یکی دیگر از فیلم های اکران شده در ماه رمضان است. 
محرم برات��ی، مدیر پخش بام��داد فیلم گفت: فیلم ش��ب اول 
25 میلیون فروش داش��ت و روز دوم اک��ران فیلم 45 میلیون 
 تومان فروخت که جمع ف��روش فیل��م در دو روز 70 میلیون 
تومان بود. هنوز سینماهای فیلم در تهران تکمیل نشده و 22 

سالن در اختیار فیلم است.
وی درباره اکران فیلم در شهرس��تان ها توضی��ح داد: این فیلم 
متقاضی زیادی در اکران شهرستان دارد و هم اینک30 سینما 

در اختیار دارد. 
مدیر پخش بامداد فیلم افزود:تاش می کنیم تا در شهرستان 
سینماهایی را به فیلم اختصاص دهیم که فیلم را عید فطر هم 

اکران کنند و تنها منوط به اکران ماه رمضان نباشد.
در این میان فیلم »نهنگ عنبر« فیلمی اس��ت که هنوز اکران 
خوبی را تجربه می کند و فیل��م در تهران به فروش 95 میلیون 

تومان رسید. 
امیر قطبی، مدیر فروش فیلمیران گفت: فیلم سینمایی »نهنگ 
عنبر« در تهران به فروش دو میلیارد و 280 میلیون تومان و در 
شهرستان به فروش 800 میلیون تومان رسید که در کل فیلم 

به فروش 3 میلیارد و 70 میلیون تومان رسیده است.

در همایش روز بسیج اساتید مطرح شد؛ سبد خبر

وظیفه بسیج اساتید پیگیری مجدانه خیز علمی کشور است

یک نویسنده و نمایشنامه نویس:

نویسنده زودبازده می پرورانیم نه دینی نویس اصیل
مدیر گروه اجتماعی شبکه یک سیما:

آغاز سری جدید »صبح بخیر ایران« بعد از ماه رمضان
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گروه فرهنگ

طی دو سال 
گذشته بیش 

از 5 هزار نفر از 
اساتید در قالب ها 

و شیوه های 
مختلف در بحث 

جنگ نرم به 
صورت کارگاهی 
در کشور آموزش 

دیده اند

آگهی مناقصه)نوبت  دوم( 

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان در نظر دارد عملیات تهیه مصالح 
و اجرای سایه بان در مجاورت داخلی دیواره های محوطه جمعه بازار بعثت با استفاده از لوله 5 داربستی درجه 
یک سنگین )3kg/ml( سپاهان علویجه و بست داربستی ایران بست اصلی درجه یک و همچنین پوشش آن با 
ورق 0/5 میلیمتر ذوزنقه ای رنگی سفید گالوانیزه و زیرسازی پروفیل 2*2 به متراژ حدود 1683/93 مترمربع 
پوش�ش سقف و به مبلغ تقریبی 598/920/700 ریال را براساس مترمربع  پوشش سقف واقع در اتوبان چمران، 
خیاب�ان بعثت، ج�اده دولت آباد از طریق مناقصه به پیمانکار واجد صلاحیت واگذار نماید. متقاضیان می توانند 
از تاریخ 94/03/31 تا پایان وقت اداری مورخه 94/04/16 با ارایه معرفی نامه معتبر و مدارک مربوطه و س�وابق 
کاری به دفتر فنی سازمان واقع در خیابان آمادگاه، روبروی هتل عباسی، مجتمع عباسی، طبقه همکف، واحد 107 
مراجعه نموده و پس از اخذ تاییدیه دفتر فنی اقدام به واریز مبلغ 500/000 ریال بابت هزینه تهیه اسناد مناقصه در 
وجه حساب جاری شماره 3100003041007 نزد بانک ملی ایران شعبه اصفهان )قابل پرداخت در کلیه شعب بانک 

ملی(   نموده و اسناد مناقصه را دریافت نمایند. تلفن تماس: 32211442-32225535
1-شرکت کنندگان بایستی دارای تخصص،  توان اجراء و تجربه مناسب و حسن سابقه در این زمینه باشند.

2-ارایه سپرده شرکت در مناقصه به مبلغ 7/500/000 ریال طی ضمانت نامه بانکی یا فیش پرداختی الزامی است. 
3-مدت اجاره: یک ماه شمسی می باشد. 

4-مهلت ارسال پیشنهادات تا ساعت 13 مورخه 94/04/18 می باشد.
5-پیشنهادات در مورخه 94/04/20 بازگشایی می شوند. 

6-سازمان در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد. 
7-هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه است. 

آگهی مزایده)نوبت  دوم( 

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان 

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان در نظر دارد بهره برداری از برخی از غرفات 
بازارهای کوثر 9،7،6 خود با انواع کاربری ها واقع در سطح شهر اصفهان را از طریق مزایده )با شرایط و مقررات مورد نظر 
سازمان در جهت بهره برداری از غرفات( به اشخاص حقیقی یا حقوقی واجد صلاحیت واگذار نماید. متقاضیان می توانند 
از تاریخ 1394/04/01 تا پایان وقت اداری مورخه 1394/04/13 با ارایه اسناد و سوابق کاری مرتبط به امور بازارهای سازمان 
واقع در خیابان آمادگاه، روبروی هتل عباسی، مجتمع تجاری عباسی، طبقه همکف، واحد 107 مراجعه نموده و پس از اخذ 
تاییدیه نسبت به واریز مبلغ 500/000 ریال بابت هزینه تهیه اسناد مزایده در وجه حساب جاری شماره 3100003041007 نزد 

بانک ملی ایران شعبه اصفهان )قابل پرداخت در کلیه شعب بانک ملی( اقدام نموده و اسناد مزایده را دریافت نمایند. 
تلفن تماس: 32211442-32225535

1-متقاضیان بایستی: 
-دارای عدم سوء پیشینه کیفری و مالی باشند. 

-دارای حسن سابقه، توان مالی و اجرایی مناسب در زمینه کاربری مربوطه باشند. 
-دارای پروان�ه کس�ب یا هرگونه مجوز، تاییدیه، گواهینامه یا نمایندگی معتبر محص�ولات در زمینه کاربری مورد تقاضا 

باشند. 
2-ارایه سپرده شرکت در مزایده طی فیش پرداختی الزامی است. 

3-مدت اجاره: دوازده ماه شمسی می باشد. 
4-مهلت ارسال پیشنهادات تا ساعت 14 مورخه 1394/04/14 می باشد.

5-پیشنهادات در تاریخ 1394/04/15 بازگشایی می شود. 
6-سازمان در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد. 
7-هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مزایده است. 

انتص��اب حضرتعال��ی ب��ه عن��وان 
ش��هردار ش��هر ش��هیدان و ش��هر 
گنبده��ای فی��روزه ای را به ش��ما 
و یکای��ک ش��هروندان اصفهان��ی 
ت��بری���ک ع��رض م��ی ن���مایم. 
امیدوارم در سایه اتکال به ذات اقدس 
اله��ی و نیز تلاش و پش��تکاری که 
همواره از مدیری توانمند چون شما 
سراغ داریم بتوانیم شهر اصفهان، شهر 
زندگی را به نقطه آمال شهروندان این 
دیار نزدی��ک و نزدیک تر ببینیم.

 سید محمد ناظم رضوی 
شهردار کاشان



بالاترین هنر در جنگ این اس��ت که کش��ور 
دشمن را دست نخورده و کامل تصرف کرد. 
تاس��یس مرکز فرماندهی س��ایبری آمریکا 
در س��ال ۲۰۱۰ ای��ن واقعیت را ک��ه فضای 
مج��ازی تبدی��ل به می��دان نب��رد جدیدی 
ش��ده اس��ت به خوبی نش��ان داد.در واقع جنگ 
سایبری نقشی کلیدی در جنگ های آتی خواهد 
 داش��ت.  این جنگ نزاع های آین��ده را کوتاه تر و 
کم هزینه تر کرده، میزان تلفات را کاهش می دهد 
و در عین حال احیای اقتصادی و دیپلماسی پس 
از جنگ را آسان تر می کند و به همین دلیل برای 
دولت های جنگ افروز جهان بس��یار مفید خواهد 
بود. در واقع این رویای دیری��ن هنر جنگ؛ یعنی 
پیروزی در جنگ بدون خ��ون ریزی و تلفات،تنها 
با جنگ سایبری میسر می ش��ود. جنگ سایبری 
از انعطاف پذی��ری بالایی برخوردار ب��وده و برای 
تبلیغات، جاسوس��ی و تخریب زیرس��اخت های 
حیات��ی نیز کارب��رد دارد. جنگ س��ایبرنیروهای 
دشمن را وادار به افش��ای اطلاعات می کند، بدون 
این که جنگی درگرفته باش��د. ش��هرهای آنها را 
تسخیر کند، بدون آنکه نیاز به محاصره آن شهرها 
باشد و حکمرانان آنها را س��اقط کند، بدون اینکه 
یک مبارزه بسیار بلند مدت در منطقه انجام داده 

باشد.این یک روش جنگی حیله گرانه است. 

    جنگ نرم این بار در محیط مجازی
 جنگ ن��رم علیه ای��ران واقعیتی اس��ت ک��ه همه 
صاحب نظران به آن اذعان دارند. در واقع هدف اصلی و 
پنهان جنگ نرم برهم زدن نظام اطلاع رسانی کشورها 
و تاثیرگذاری بر افکار عمومی کشورها است.  به گفته 
رییس پلیس فتای اصفهان، جنگ سایبر به معني 
استفاده از کامپیوترها و فضاي تبادل ارتباطات به 
عنوان ابزاري براي انجام کارهاي خشونت بار جهت 
ترساندن و یا تغییر رویه یک کشور است.این جنگ 
با اهداف سیاسي صورت گرفته و تاسیسات حیاتي 
مانند انرژي ،حم��ل و نقل،ارتباطات و س��رویس 
 هاي خدماتي ضروري را هدف ق��رار مي دهد و از 
شبکه هاي کامپیوتري به عنوان بسترهایي جهت 

انجام این اعمال خرابکارانه استفاده مي کند. 
در ای��ن ن��وع جنگ،موض��وع موشک،اس��لحه، 
تانک، کش��تی و هواپیما نیس��ت، بلک��ه موضوع 
ماهواره، اینترن��ت، روزنامه، خبرگ��زاری، کتاب، 

فیلم، سینماست.  طبیعتا سربازانی هم که در این 
جنگ نرم دخیل هستند، دیگر ژنرال ها، افسرها و 
نظامی ها نیستند، بلکه روزنامه نگارها، سینما گرها، 

هنرمندان و فعلان امور رسانه ها هستند. 
 در حقیق��ت از دهه 7۰ ی��ک تغیی��ر در رویکرد 
سیاست کش��ورهای غربی به خصوص آمریکا در 
مورد جمهوری اسلامی اتفاق افتاد؛ یعنی از جنگ 
س��رد به جنگ نرم رویکرد ش��ان را عوض کردند. 
رویکرد ش��بکه های خبری در برابر ایران، جنگ 

نرم بود. 
 در اواخ��ر ده��ه 7۰ یعن��ی زم��ان اول راه ان��دازی 
ش��بکه های فارس��ی زبان ماه��واره ای رخدادهای 
 دیگری اتفاق افتاد. برای اولین بار سال 78 دریافت 
 ش��بکه ه��ای ماهوارهای در ای��ران اتف��اق افتاد.

تفاوت های جنگ نرم این دو دهه فراوان است. در 
بخش اول ش��بکه هایی به صورت شو راه افتادند و 
بخش دوم شبکه هایی وجود داشت که به صورت 

حرفه ای وارد لایه های فرهنگی شدند. 

   جنگ در فضای مجازی
با همه گیر ش��دن اینترن��ت و اجرای ش��عار دهکده 
 جهانی، به تدریج موضوع جاسوسی، هک، ویروس ها و 
 کرم های اینترنتی توس��ط سیس��تم ه��ای نوین و 

نرم افزارهای اینترنتی تازه اختراع شده، به میان آمد.
به گفت��ه س��رهنگ مرتض��وی، ه��دف از جنگ 
س��ایبر و جنگ فیزیک��ي تفاوت چندان��ي ندارد.
 لیک��ن عناصر،مختص��ات و ابع��اد آنه��ا کام��لا

متفاوت است.
جنگ سایبر از طریق کامپیوترها و شبکه ها انجام 
مي ش��ود،هزینه و آموزش کمي نیاز دارد،بس��یار 
سریع اس��ت،مي تواند دامنه بسیار وسیعي داشته 
باشد امکان اختفاي بسیار بالایي دارد ،استحکامات 
در مقابل آن بس��یار ضعیف و ناکارآمدند و قوانین 

بازدارنده ناکافي در مورد آن وجود دارد. 
ایجاد ایمیل، انواع موتورهای جستجوگر، فیسبوک 
و درنهایت اپلیکیش��ن های تلفن همراه سرفصل 
جدیدی در جاسوسی از ایران، جنگ نرم و جنگ 

سایبر باز کرد. در حقیقت امروز جنگ سایبری  در 
فضای شبکه های اجتماعی است.

فیس بوک با حدود 5۲۰ میلیون کاربر در س��ال 
۲۰۱۰ سومین کش��ور پرجمعیت دنیا بعد از هند 
و چین می شود و بعد سایت هایی مثل توئیتر که 
اصطلاحا میکرو بلاگ هس��تند پی��ام های کوتاه 
را می دهند ودر نهایت به واتس��اب، لاین، وایبر و 

تلگرام و اینستاگرام ختم می شود. 
این نرم افرارهای اجتماعی در واقع یک س��اختار 
فنی را ایجاد می کن��د که افراد بتوانند در بس��تر 
اینترنت به صورت چند سویه با هم ارتباط داشته 
باش��ند تعامل و ارتباط متقابل داش��ته باش��ند. 
حتی ارتباطات دو س��ویه، چند س��ویه و ش��بکه 
ای و گروه��ی گ��روه ه��ا و مجموع��ه ای از افراد 
تیم ه��ا و آدم های با س��لایق و علایق یکس��ان و 
مختلف با هم ارتباط برقرار م��ی کنند. این دوره، 
 دوره ای اس��ت که به ش��دت محتواها از تولید به 
گروه های بزرگ و شرکت ها به سمت تولید توسط 
آدم ها و افراد وگروه ها تغیی��ر پیدا می کند  و این 

بهترین فرصت برای تولید محتوا توس��ط 
کشورهای غربی برای جامعه هدف 

در ایران اس��ت. تولید و انتشار 
سریع، شایعه های مختلف 

سیاس��ی، اقتص��ادی و 
فرهنگ��ی، اق��دام به 
برگزاری تجمع های 
بدون مجوز و در نهایت 
بره��م زدن آرام��ش 
جامعه، تنها گوشه ای 

از جنگ سایبری توسط 
شبکه های اجتماعی 

اس��ت.از س��وی 
ی  ه��ا ر ما آ یگر د

منتشر ش��ده، خبر 
از جاسوسی گسترده 

 به خصوص در ایران توسط 
شبکه های اجتماعی داده است.

   

ردپای خطر
رییس پلی��س فت��ای اصفهان توضی��ح می دهد 
که جنگ س��ایبري به معنای حملات س��ایبري 
به سیس��تم هاي امنیتي و یا صنایع مادر و مراکز 
حیاتي کش��ور است که در طول س��ال هاي اخیر 
در کش��ور نمونه هایی از آن اتفاق افتاده اس��ت.

حمله سایبري شبکه هاي اطلاعاتي و جاسوسي 
 ب��ه نی��روگاه اتم��ي بوش��هر و وارد ک��ردن کرم 
استاکس نت به سیستم هاي رایانه اي این نیروگاه 
یا ایجاد اختلال در سیس��تم بانکي وزارت نفت و 
یا موارد مشابه س��طح دیگري از خرابکاري هایي 
اس��ت که هر چند فرهنگي نیس��ت، اما قطعا در 
حوزه جنگ س��ایبري که خ��ود ترجمان دیگري 
از آفندهاي غیرعامل اس��ت ب��ه تخریبي عاري از 

خشونت مبادرت مي کنند.
به گفته س��رهنگ مرتض��وی، این آس��یب هاي 
سایبري هرچند از جنس منازعه فرهنگي  نیست   

اما به دلی��ل عدم وجود مولفه هاي خش��ن جنگ 
س��خت مي توان آنها را زیر مجموعه اي از جنگ 
نرم دانست و قدرت نرمي که براي مقابله با این نوع 
جنگ باید مورد توجه باش��د نیز از مقوله فرهنگ 

نیست. 
 بلک��ه ق��درت ن��رم در اینج��ا هم��ان پدافن��د 
غیرعامل اس��ت ک��ه مبتني ب��ر افزایش س��طح 
هوشیاري و رعایت نکات امنیتي در خصوص مراکز 
حیاتي و صنایع مادر و همچنین داشتن برنامه اي 
مدون و از پیش تعیین شده جهت مقابله در مواقع 

اضطرار است.
برای مقابله با این خطر،اساسی ترین عنصر قدرت 
نرم، مردم هس��تند. س��رمایه اجتماع��ی، اعتماد 
عموم��ی، مش��ارکت عمومی، فرهن��گ عمومی، 
آموزش های عمومی و در نهایت تمام داشته هایی 
که در مردم وجود دارد، محلی گرایی، بومی گرایی، 
 خ��رده فرهنگ ه��ا، فرهنگ ه��ای س��نتی همه 

نشأت گرفته از مردم است. 
در حقیقت این موضوعی اس��ت که باید بیشترین 

تمرکز و توجه را به آن داشت. 
اس��تفاده از ظرفیت های مردم برای مقابله با این 
فش��ارهای خارجی بیش��ترین موفقیت را درپی 

خواهد داشت. 

سال گذشته، تغییر سیاست در حوزه موادمخدر 
و اعتیاد رونمایی ش��د و ب��رای نخس��تین بار از 
اجتماعی ک��ردن مبارزه با مواد مخدر س��خن به 
میان آمد. درهمان زمان بود که استاندار اصفهان 
اعلام کرد که سیاست مقابله صرف یا پیشگیري 
صرف در مبارزه با م��واد مخدر جوابگو نیس��ت.رییس 
ش��وراي هماهنگي مبازره با مواد مخدر استان  با اشاره 
 به اهمیت اجتماعي کردن مبارزه با مواد مخدر از طریق 
فعالیت هاي فرهنگي و مشارکت هاي اجتمایي ، توضیح 
 داد که تش��کل ها و نهاده��اي غیر دولت��ي و مردمي و 
دستگاه هاي فرهنگي و تبلیغي در اجتماعي کردن مبارزه 
با مواد مخدر رس��الت خطیري دارند. در نهایت زرگرپور 
تاکید کرد که نقش رسانه ها در اجتماعي کردن امر مبارزه 

با مواد مخدر غیرقابل انکار است.
و امروز از آن زمان بیش از یک سال گذشته است و هرچند 
در حوزه آموزش و پیشگیری نباید انتظار داشت که نتیجه 
مطلوب سریع حاصل شود، اما با این وجود می توان گفت 
که فعالیت خاصی در زمین��ه " اجتماعی کردن" مبارزه 
و حضور مردم در صحنه برخورد و پیش��گیری از اعتیاد 
مشاهده نشده است؛ چرا که مردم هنوز از مقدمات اعتیاد، 
 شناس��ایی مواد مصرفی و عوارض مص��رف مواد مخدر 

بی اطلاع هستند و می توان گفت نوعی بی سوادی در این 
حوزه به چشم می خورد.

   بی سوادی در دنیای اعتیاد
در عصر حاضر سواد در خواندن و نوشتن و یا داشتن صرف 
مدرک دانشگاهی خلاصه نمی ش��ود. با حضور دایمی 
اینترنت و ماهواره در خانه ها سواد رسانه و سواد دبجیتال 
نیز باید در سطحی قابل قبول دنبال شود. البته سواد به 
این حوزه ها نیز خلاصه نمی شود؛ چرا که در زندگی عصر 
حاضر دامنه تهدیدات افزای��ش یافته و برای مقابله با هر 
تهدیدی باید در گام نخست آن را شناخت.  آمارها  نشان 
مي دهد بیش از 5۰ درصد والدین از اعتیاد فرزندانشان 
پنج س��ال دیرتر آگاه مي ش��وند که این امر نشاندهنده 
بی سوادی والدین از معضل اعتیاد است. نشناختن نوع 
مواد و عوارض مصرف، ندانس��تن راه های پیشگیری و 
شیوه درمان و برخورد، مش��کل این روزهای خانواده ها 
و جامعه ایرانی است. در چنین ش��رایطی مسوولان امر 
 از اجتماع��ی کردن بحث مبارزه با م��واد مخدر صحبت 
 می کنن��د و تغییر ی��ا افزای��ش چندانی نیز در ش��یوه 

اطلاع رسانی ها اتفاق نمی افتد.
دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان، سخن 

جالبی را طرح می کند:» تاکنون ۳5 درصد از هروئین  و 
85 درصد از تریاک جهان، در ایران کشف شده است و با 
وجود این ش��رایط  اگر آحاد مردم، آموزش مهارت ها و 
توانمندی های لازم را نبینند و به بحث همه جانبه مبارزه 
با مواد مخدر راه نیابند، مشکل چندانی از اعتیاد در جامعه 
حل نخواهد شد.« هادی زاده  بخشی ازوظیفه اجتماعی 
کردن مبارزه با مواد مخدر را بر عهده دانشگاه ها می داند 
و می گوید:» وظیفه اصلي دانش��گاه هاي استان تنظیم 
 نقشه راه جامع اجتماعي کردن امر مبارزه با مواد مخدر و 
روان گردان هاست که براي انجام چگونگي تنظیم یک 
نقشه راه جامع، حس��اس زایي اقش��ار مختلف، تعیین 
 جامعه هدف هاي مشخص با محدودیت هاي جغرافیایي و 
اولویت بندي حوزه هاي مواد مخدر به برنامه ریزي و ارائه 

مدل توسط اساتید و پژوهشگران نیازمندیم.«
به اعتقاد هادی زاده، اگر گروه هاي مختلف مردم به حوزه 
پیشگیری و مبارزه وارد شوند به موفقیت هاي بیشتري 
دس��ت خواهیم یافت.  او در عین حال نیم نگاهی نیز به 
رس��انه هادارد و معتقد است که اگر رس��انه ها به بحث 
مبارزه با مواد مخدر و بحث هاي پیشگیري و آگاه سازي 
ورود پیدا کنن��د در این زمینه پیش��رفت 5۰ درصدي 

خواهیم داشت.

   بازاریابی اجتماعی در کما
بازاریابی اجتماعی ، رویکردی برای استفاده از شیوه های 

بازاریابی تجاری برای مقاصد اجتماعی 
و به عبارتی روش��ن تر ب��رای مدیریت 
تغییرات اجتماعی است. به عبارت دیگر 
رفتارهای دلخ��واه اجتماعی را می توان 
به صورت یک پیام ج��ذاب درآورد و آن 
را عرضه کرد. در این صورت ، برای اینکه 
این پیام مورد استقبال قرار گیرد ، چند 
نکته مهم باید مورد توجه قرار گیرد. اول 
اینکه باید مانند یک کالا ، جذاب باشد. 
دوم اینکه ، به مخاط��ب باید مانند یک 
مش��تری نگاه کرد؛ یعنی اینکه باید به 
مزیت ها، علایق و انگیزه ه��ا و به نحوه 

جذب و خشنود کردن وی توجه کرد.
در بازاریابی اجتماعی که ب��رای مبارزه 
با اعتیاد و موادمخدر ب��ه کار می رود در 
گام نخست باید به حساس سازی جامعه 
توجه کرد که برای این منظور، معمولا از 

شیوه هایی چون کمپین استفاده می شود. کمپین ها با 
شیوه های مختلف رسانه ای و فرهنگی اجرا می شوند. 
نکته دوم ، آموزش و آگاه س��ازی است. برای این منظور 
 ، حجم بزرگی از پیام های آموزشی به مخاطبان منتقل 
می شود و نکته سوم ، جلب مشارکت اجتماعی ، به ویژه 
از طریق همراه کردن کسانی است که می توانند رهبری 

تغییرات و مدیریت تغییر را به عهده بگیرند.  
متاسفانه شیوه بازار یابی اجتماعی در جامعه امروز مغفول 
مانده و به همین دلیل اس��ت که در اکثر م��وارد که قرار 
است از توان مردم کمک گرفته شود، موفقیت چندانی 

حاصل نمی شود.
در این خصوص دبیر ش��ورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر اس��تان معتقد است که آگاه س��ازی زنان، نقشی 
 است که به پا کننده یک نهضت در اجتماعی کردن است. 
هادی زاده تاکید می کند اگر گروه های مرجع، روحانیون و 
تمام افراد جامعه در این امر بسیج نشوند، شاهد زیان های 

قوی تر و آسیب های جدی تر خواهیم بود.
رییس انجمن علمی مددکاران اجتماعی ایران اجتماعی 
کردن مبارزه با اعتیاد را روشی هوشمندانه عنوان می کند 
و معتقد است که نباید توقع داشت که در کوتاه زمان به 
نتیجه برسد چون وضعیت مواد مخدر، یک شبه در حوزه 

آسیب هاي اجتماعي به وجود نیامده است. موسوی چلک 
تاکید می کند که لازمه  اجتماعي کردن موضوع مبارزه، 
بسترسازي براي مشارکت مردم است. او 
اعتقاد دارد که رسانه  نهاد ششم اجتماعي 
محسوب مي شود پس با شناخت ظرفیت 
رسانه و اس��تفاده درس��ت از آن در امر 
پیشگیري اعتیاد، افزایش آگاهي مردم از 
قوانین و مجازات هاي حوزه مواد مخدر و 
کسب مهارت هاي زندگي در کنار توجه به 
مباني فرهنگي مخاطب میتوان به نتایج 

ارزشمندی رسید.

   اولین گام اجتماعی در اصفهان
استاندار اصفهان از طرحی نو در اصفهان 
سخن می گوید که در آن کلیه  اطلاعات 
 مربوط ب��ه اعتیاد در اختیار م��ردم قرار 
مي گیرد و آنها به طور شفاف در جریان 
 آمار و اطلاع��ات و نتایج ط��رح ها قرار 
مي گیرند که با این اطلاعات مردم خود 
براي مبارزه با مواد مخدر از طریق اقدامات پیش��گیرانه 
پیشقدم مي شوند. رییس ش��ورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر استان اصفهان توضیح می دهد که استفاده 
 از ظرفیت مردم و به وی��ژه مجمع خیرین جهت کاهش 
آس��یب هاي ناش��ي از اعتیاد به م��واد مخ��در و مبارزه 
با این پدیده شوم بس��یار حائز اهمیت اس��ت. به گفته 
زرگرپورمذاکراتی با بیش از 6۰۰ مجمع خیرین در استان 
صورت گرفته، تعداد قابل توجهي از آنها براي اجراي این 

طرح ها اعلام آمادگي کردند.
در طرح یاد شده ،خیریه ها در جریان ابعاد مختلف این 
بلاي خانمان سوز قرار مي گیرند و راه هاي کنترل، مبارزه و 
پیشگیري را نیز توسط کارشناسان آموزش مي بینند واین 
افراد با تشکیل هسته هایي در محله ها ، کار پاکسازي، 
آموزش، شفاف سازي و پیشگیري را انجام خواهند داد.به 
گفته زرگرپور،با اجراي این طرح مبارزه با مواد مخدر یک 
امر فراگیر و با مشارکت کل مردم خواهد بود .زرگرپور از 
تشکیل کمیته هاي کارگري، دانش آموزي و دانشجویي 
 خبر میدهد ک��ه در آن آم��وزش هایي ب��ه مراجع این 
کمیته ها داده شده  و این افراد کار حفاظت و پیشگیري از 
ابتلا به مواد مخدر را در بین دانش آموزان، دانشجویان و 

واحدهاي صنعتي انجام خواهند داد.

 

رییس کمیته مقابله شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان از کسب 
رتبه دوم کشوري این استان در مبارزه و کش��ف مواد مخدر در سال 94 خبر داد. 
سردار آقاخانی، با اشاره به کشف بیش از ۱۰ تن انواع مواد مخدر در سه ماهه امسال 
گفت: این میزان کشفیات در مدت کم از س��ال جاري نشان مي دهد که دشمن با 
نقشه هاي پیچیده و کاملا برنامه ریزي شده درصدد برهم زدن امنیت کشور است 

و در این زمینه برنامه جدي دارد.

 فرمانده انتظامی استان، در مراسم امحاي ش��ش تن انواع مواد مخدر  در منطقه 
حصه اصفهان گفت: مراسم امروز گوش��ه اي از فعالیت یکي از کمیته هاي شوراي 
هماهنگي مبارزه با مواد مخدر اس��تان اصفهان اس��ت که نیروه��اي انتظامي در 
آن نقش اساس��ي داش��تند.این مقام مس��وول از مواد مخدر به عن��وان تهدیدي 
جدي براي قش��ر جوان کش��ور نام برد و افزود: مواد مخدر و اعتی��اد به آن یکي از 
دغدغه هاي مهم دولت تدبیر و امید و مس��وولان اس��تان اس��ت و در خط مقدم 

این مب��ارزه ماموران نی��روي انتظامي ق��رار داردند ک��ه با کمک دس��تگاه هاي 
اطلاعاتي ، امنیتي ، قضایي و سایر سازمان ها و ادارات و حمایت خوب فرمانداران 
 س��ایه س��نگیني را بر س��ر قاچاقچیان و س��وداگران مواد مخدر مي گس��ترانند.   
 وي تصریح کرد: نیروي انتظامي نیز پرتوان تر از گذش��ته براي امسال برنامه هاي 
 ویژه اي در زمینه مبارزه با مواد مخدر طراحي و پی��ش بیني کرده که از آن جمله 
مي توان به شناسایي و برخورد با شبکه ها و باندهاي قاچاق مواد در سطح استان، 

شناسایي و رصد فعالیت توزیع کنندگان خرد در سطح محلات و برخورد با معتادان 
ولگرد و بي خانمان اشاره کرد. این مقام انتظامي تقویت مراکز ترک اعتیاد، تقویت 
مراکز ترک اعتیادي که اقدام به نگهداري معتادان بي خانمان و کارتن خواب مي 
کنند، برگزاري جلس��ات آموزش��ي براي عموم مردم و اجراي طرح مبارزه با مواد 
مخدر توسط خود مردم با همکاري سازمان هاي مردم نهاد را از دیگر برنامه هاي 
کمیته مقابله شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر استان در سال 94 عنوان کرد. 

رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان:
روش قطعی برای جلوگیری 

از مصرف مواد وجود ندارد

رییس پلیس مب��ارزه با مواد مخدر اس��تان اصفه��ان گفت:هیچ 
روش قطعي وس��حرآمیزي براي جلوگی��ري از مص��رف مواد در 
 نوجوانان وجود ندارد.سرهنگ  سید تقی حسینی ادامه داد:والدین 
مي توانند باصحبت کردن با فرزندانشان درمورد خطرات مصرف مواد 
مخدر و داشتن نقش فعال وتاثیر گذار روي حوزه هاي مختلف زندگي 
فرزندانشان موثر واقع شوند. وی افزود: حتي بعد از ورود نوجوانان به 
دبیرستان نیز والدین هنوز مي توانند در تکالیف مدرسه،تفریحات، 
فعالیت هاي اوقات فراغت ومعاش��رت هاي اجتماعي با دوس��تان 
فرزندانشان دخالت داشته ونقش مشورتي وراهنمابراي فرزندانشان 
داشته باشند.به گفته این مقام مسوول، تحقیقات نشان داده است 
که نظارت مناسب ومس��تمر والدین بر فرزندان مي تواند احتمال 
مصرف م��واد  در آنها را کاهش دهد.نظ��ارت صحیح والدین حتي 
در مورد آن دس��ته از نوجواناني که مستعد سوءمصرف مواد مخدر 
وروانگردان هستند مثل آنهایي که س��رکش بوده ورفتارهاي ضد 
 اجتماعي دارند،آنهایي که نمي توانند هیجاناتشان را کنترل کنند ویا 

آشفتگي هاي دروني دارند نیز نقش پیشگیرانه دارد.
وی تاکید کرد:پیشگیري موثر ،هوشیاري شما والدین را مي طلبد. 
همان طور که مي دانید مواد مخدر وروانگردان تهدید جدي براي 
سلامت جسمي ورواني نوجوانان به حساب مي آید. حسینی با بیان 
اینکه نوجوانان در حال رشد،یادگیري،رس��ش وپختگي وگذاردن 
چها رچوبي براي زندگي بزرگسالیشان هستند، گفت: آنها در این راه 
پر پیچ وخم چشم امیدشان به والدین است که یاریگر آنها در حل 
مشکلات وتصمیم گیري هایشان از جمله مصرف یا عدم مصرف مواد 
بوده وراهنمایي هاي لازم رابه آنها ارائه دهند. وی تصریح کرد:واضح 
است که تصمیم والدین  براي مصرف نکردن هیچ یک از انواع مواد 
مخدر وروانگردان مي تواند براي فرزندان این پیام را به همراه داشته 
باشد که او نیز به سمت مصرف مواد نرود.سرهنگ حسینی در ادامه به 
روش های پیشگیرانه مصرف مواد مخدر پرداخت و گفت: والدین باید 
یک شنونده خوب براي حرف هاي فرزندانتان باشند و به فرزندانشان 

کمک کنند تا بتوانند بر فشار همسالان غلبه کنند. وی ادامه داد:
والدین بایدپیام هاي روش��ن وواضحي براي منع مواد به فرزندانتان 
ارائه دهند و در عین حال سعي کنند دوستان فرزندان ووالدین آنها را 
بشناسند.حسینی تاکید کرد که والدین باید بر فعالیت هاي فرزندانشان 
نظارت مستمر وصحیح داش��ته و در فعالیت هاي فرزندانتان نقش 
مشاور وسرپرست داشته باشند. به گفته وی در محیط خانواده والدین 
باید با فرزندان ارتباط کلامي وگفتاري صادقانه وراحت برقرار کنند.

وی با بیان اینکه والدین باید فرزندان را از خطرات ناشي از مصرف مواد 
آگاه کنند گفت: والدین سعي کنند که این تهدید اجتماعي را انکار 
نکرده وبا آن روبرو شود)هیچ والدي نباید مطمئن باشد که فرزندش 
هیچگاه به سوي مصرف مواد نمي رود وبا این استدلال،مساله را جدي 
تلقي نکند(. حسینی تاکید کرد: والدین باید مراقب وگوش به زنگ 

تغییرات هشدار دهنده در فرزندانشان باشند.

خبر
پس از گذشت یک سال از اجتماعی کردن مبارزه با اعتیاد؛گروه جامعه

سواد جامعه درحوزه اعتیاد کم است
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رتبه دوم استان درمبارزه با مواد مخدر
در مراسم امحاي شش تن انواع مواد مخدر  در اصفهان عنوان شد:

تجهیز قدرت نرم در برابر جنگ نرم دشمن

سربازان جنگ سایبری وارد ایران شده اند
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ظرفیت مردم و 
به ویژه مجمع 
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نگرشی به تحلیل های اجتماعی 
ادعیه روز ششم تا دهم رمضان 

مهم ترین تحلیل های اجتماعی دعای روز شش تا دهم ماه رمضان 
را می توان چنین بی��ان کرد: 1. عدم خواری به واس��طه گناهان: این 
درخواست در روز شش��م برای آن است که زمینه ارتکاب گناهان در 
جامعه کاهش یافته و محیط اجتماعی از کفر و گرایش به بدی ها دور 
می ماند.  2. طلب کمک برای اقامه نماز و روزه و گس��ترش توجه به 
آن در جامعه اسلامی: این درخواست برای سلامت جامعه و محیط 
اجتماعی از سوی انسان روزه دار دارای آثار و فواید مهمی است: اصلاح 
جامعه، دوری از شهوات، منع ضد ارزش ها در محیط اجتماعی، محو 
و کاهش گناهان، رش��د و تقویت روحی و کاهش فش��ارهای روانی 
و رس��تگاری جامعه انسانی .3. گس��ترش توجه به یتیمان و آشکار 
شدن س��لام: این دو درخواست در روز هش��تم توسط انسان مومن 
روزه دار موج��ب افزایش عدالت اجتماعی، آش��کار ش��دن اهمیت 
حق الناس،  گسترش گش��اده رویی در برخوردها و روابط اجتماعی، 
 سلامت جس��می و روحی اعضای جامعه اسلامی، ترویج حسنات و 
سنت های ایده آل اس��لامی در تعاملات اجتماعی و دوری از رذائل 
اخلاقی می شود. 4. گس��ترش برخورداری از رحمت الهی و حرکت 
به سوی خشنودی خداوند: این دو درخواست زمینه و مبانی دستیابی 
بدان ها را در جامعه اسلامی فراهم می کند و احسان و نیکی، ایمان 
و تکیه بر خداوند، صبر و شکیبایی، اطاعت از خدا و رسول، استغفار، 
پیروزی از پیامب��ر و قرآن را که موجبات رحمت الهی و خش��نودی 
است را گسترش می دهد.  5. افزایش توکل به خداوند: توجه به این 
درخواست در روز دهم،  زمینه را برای افزایش ایمان و مقاومت در برابر 
مشکلات در جامعه فراهم نموده و سعادت و سلامت محیط اجتماعی 

را تامین و تضمین می کند. 



رییس اتاق اصناف اصفهان اعلام کرد:
 رکود صنعت گردشگری

 به دلیل نبود آب در زاینده رود

محمد رضا پ��اک نژاد در همایش��ی که به مناس��بت 
گرامیداش��ت روز مل��ی اصناف، ب��ا تقدیر از روس��ا و 
اعضای هیات رییس��ه اتحادیه که نقش ب��ی بدیلی را 
در توسعه اقتصادی ش��هر ایفا کردند، بیان داشت: از 
اصن��اف اصفهان که صب��وری کردند تا م��ن در زمان 
کوتاه مدیریت خود با حاشیه هایی که بر اتاق اصناف 
مترتب بود، چرخ آن را از حالت رکود و س��نت خارج 
کنم، قدردانی می کنم. وی با اش��اره به اینکه نبود آب 
در رودخان��ه زاینده رود در صنعت گردش��گری رکود 
ایجاد می کند، تصری��ح کرد: صنوفی که وابس��ته به 
حوزه زاینده رود و گردش��گری هستند از این موضوع 
آسیب دیده اند و باید راهکاری برای خروج این مشاغل 
از رکود اندیشیده شود. رییس اتاق اصناف مرکز استان 
اصفهان ادامه داد: امروز صنوف آهن و سنگ و طلا نیز 
به دلیل کمبود نقدینگی و رکود با مش��کلات فراوانی 
روبه رو هس��تند. وی ب��ا تاکید بر اینکه اصناف قش��ر 
آسیب پذیر هس��تند، بیان داش��ت: بالغ بر 90 درصد 
اصناف خرده فروش ما دچار آس��یب ه��ای اقتصادی 
هستند که باید مس��وولان بیش از هر زمان دیگری به 
کمک و حمایت از اصناف ورود پیدا کنند. وی همچنین 
از حضور جمالی نژاد، شهردار جدید اصفهان قدردانی 
کرد و گفت: اینکه ش��هردار جدید اصفهان در آغازین 
روزهای پذیرفتن مس��وولیت در جشن اصناف حضور 

یافتند، مایه مباهات است.

حمیدرضا فولادگر اظهار داش��ت: در حال حاضر اجرای هدفمندی در بخش درآمد 
و هزینه با کسری روبه رو اس��ت، منابع و مصارف آن همخوان نیست و دولت باید در 
این زمینه تجدیدنظر کند. عضو کمیسیون صنایع با بیان اینکه در قانون بودجه 93 
و 94، مجلس زمینه را برای کاهش کسری یارانه ها و نیز پرداخت یارانه نقدی فراهم 
کرده است، بیان داشت: در بودجه سال جاری عنوان شده که یارانه پردرآمدها حذف 
شود و مجلس در اقدامی عملی، س��ه میلیارد تومان از یارانه نقدی 42 هزار میلیارد 

تومانی کاسته است.

 وی ادامه داد: همچنین در قانون آمده است دولت فقط به هزار نیازمند واقعی یارانه 
پرداخت کند و البت��ه در این زمین��ه، خوداظهاری جواب نداد. رییس کمیس��یون 
حمایت از تولید مجلس تاکید کرد: نمی شود دولت فقط به روش و شیوه اجرای قانون 
هدفمندی یارانه ها انتقاد کند، اما در بودجه و در عمل، اقدامی نس��بت به اصلاح آن 
نداشته باشد. فولادگر تصریح کرد: دولت می تواند تکلیف قانون هدفمندی یارانه ها 
را نسبت به منابع و مصارف و جبران کس��ری ها در کنار اصلاح شیوه پرداخت یارانه 

نقدی در بودجه 95 و همچنین در برنامه ششم تعیین کند.

نیکولاس مادورو، رییس جمهور ونزوئلا روز جمعه اعلام کرد: کشورش موافقتنامه ای با 
ایران برای ایجاد یک خط اعتباری 500 میلیون دلاری جهت س��رمایه گذاری های 
مشترک و کمک به ارتقای سطح عرضه کالاهای »ضروری برای مردم ونزوئلا« امضا 

کرده است.
 کاهش قیمت نفت اقتصاد ونزوئلا را با بحران مواجه کرده و موجب کمبود کالاهای 
مصرفی از مایع  ظرفشویی گرفته تا شیر در این کشور شده است. دولت مادورو اکنون 

به دنبال تامین مالی از متحدان ونزوئلا در نقاط مختلف جهان است. 

مادورو در جریان یک نط��ق تلویزیونی پس از دیدار با یک هی��ات ایرانی گفت: »ما 
)موافقتنامه ای را برای ( یک اعتبار باز به مبلغ 500 میلیون دلار امضا کردیم که به 

صورت فوری شروع به کار خواهد کرد.«
محمد رضا نعمت زاده، وزیر صنعت، معدن و تجارت ایران نیز در این باره گفت: این 
توافق مقدماتی است و برای بررس��ی به وزارت دارایی ایران ارس��ال خواهد شد. دو 
 کش��ور عضو اوپک از دوره ریاس��ت جمهوری هوگو چاوز در ونزوئلا متحد یکدیگر 

بوده اند.

2راهکار برای اصلاح هدفمندی یارانه ها

دولت به جای انتقاد از پرداخت یارانه ها شیوه را اصلاح کند
رییس جمهور ونزوئلا خبر داد؛

موافقت ایران با گشایش خط اعتباری ۵۰۰ میلیون دلاری برای ونزوئلا
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براساس نرخ مصوب  اینگونه اعلام شده است که 

ژاد
ی ن

زمان
سه 

هر کیلو حلیم بادمجان درجه یک هشت هزار نفی
تومان، آش ش��له قلمکار درجه یک با گوشت 
شش هزار تومان، عدسی پنج هزار تومان، حلیم 
ساده درجه یک شش هزار تومان و حلیم شیر 
هفت هزار تومان است،  اما گذشته از بحث نرخ ها 
مورد دیگری که دارای اهمیت می باش��د آن است که 
مردم از کجا بدانند کدام یک از مراکز فروش آش و حلیم 
مجوز بهداش��ت را دارند و کدام یک غیر بهداش��تی 

هستند و به عبارتی  از کجا  بخرن؟  
هر س��ال با آغاز ماه رمضان برخی مش��اغل در کشور 
رونق چش��مگیری می یابند ویکی از مشاغلی که در 
این ماه سود سرشار داشته  فروش آش و حلیم است. 
که اغلب مردم هم از آن اس��تقبال زی��ادی می کنند. 
وضعیت قیمت ها نشان می دهد این دسته از خوارکی 

های پرطرفدار در ماه رمضان  حدود 10 الی 15 درصد 
افزایش قیمت داشته اند و این در حالی است که بسیاری 
از عرضه کنندگان رسمی حلیم و آش و... بر این باورند 
هزینه های جاری مانند انرژی، دستمزد و اجاره بهای 
مغازه ها بیش از این مقدار است، بنابراین قیمت های 
مصوب فعلی کارشناسی نیست و باید بیشتر افزایش 
یابد. ولی همانگونه که اش��اره شد موضوعی که دارای 
اهمیت بیشتری است آنکه آیا با وجود افزایش نرخ ها بر 
واحدهای عرضه این مواد غذایی نظارت کافی می شود 
و آیا خریداران با اطمینان کامل می توانند  به این  مراکز  

مراجعه کنند؟ 
رییس اتحادیه کش��وری فروش��ندگان آش، حلیم، 
کباب و غذاهای س��نتی در این مورد با تاکید برخرید 
محصولات یاد ش��ده از مراکز مجاز، اظه��ار می کند:  
مصرف کنندگان برای خری��د این محصولات تنها به 

به واحدهای مجاز آش، حلیم، کباب و غذاهای سنتی  
مراجعه کنند.

وی تاکید  می کند: درس��ال جاری ب��رای جلوگیری 
از فروش ای��ن محصولات در واحده��ای غیر مجاز، با 
انجام بازرسی به آنها تذکر داده می شود که در صورت 

سرپیچی ظرف 24 ساعت پلمب می شوند.
البته در برابرچنین اظهاراتی برخی از مسوولان  چون 
رییس کمیسیون بهداش��ت و درمان مجلس شورای 
اسلامی به کمبود نیروی نظارتی در معاونت بهداشتی 
دانشگاه های علوم پزشکی اشاره می کنند  و از کمبود 
نیرو نظارتی خبر می دهند.  این نماینده خاطر نشان 
می کند: در صورت مشاهده تخلفات این واحدها جریمه 
سنگینی هم برای آنها در نظر گرفته نمی شود. اگر هم 
واحدهای مذکور پلمب ش��وند، با پرداخت جریمه ای 

پلمب شکسته خواهد شد.

   بازرس�ی واحدهای طب�خ آش و حلیم در 
همه ساعات

اما احمدرضا اخوان ارجمند که رییس اتحادیه کبابی 
و بریانی اصفهان است در این مورد چه می گوید؟ وی  
ابتدا از افزایش 10 درصدی نرخ انواع آش و حلیم نسبت 
به سال گذشته خبر می دهد و می افزاید: هر کیلو حلیم 
بادمجان درجه یک هشت هزار تومان، آش شله قلمکار 
درجه یک با گوش��ت ش��ش هزار تومان، عدسی پنج 
هزار تومان، حلیم س��اده درجه یک شش هزار تومان 
و حلیم ش��یر هفت هزار تومان است  که درجه دو این 
 اقلام هزار تومان ارزان تر است.  این فعال خاطر نشان 
می کند: البته ب��ا وجود افزایش حامل ه��ای انرژی و 
دستمزد کارگران قیمت ها حدود 20 در صد افزایش 
یافته ولی نرخ آش و حلیم فعلا  ای��ن میزان  افزایش 
داشته است. در ادامه، وی در رابطه با نظارت بر واحدهای 
تهیه غذا در این ای��ام می گوید: در تمام ایام س��ال به 
خصوص در ماه رمضان نظارت ها توسط بازرسی اصناف 
و اتحادیه بیشتر می شود و در صورت مشاهده هر نوع 
تخلف، با گزارش بازرس��ی اصناف و سازمان صنعت 
 و معدن واحده��ای متخلف به تعزی��رات ارجاع داده 

می شوند تا به پرونده آنها رسیدگی شود.
همچنین سیدمحمدرضا پاک نژاد، رییس اتاق اصناف 
اصفهان در مورد نظارت بر واحدهای طبخ آش و حلیم 
در ماه رمضان خاطر نشان می کند: اتاق اصناف اصفهان 
تعداد زیادی بازرس در سطح ش��هر دارد که  این افراد 
روزانه  قیمت ها و رفتاری که  فروش��ندگان نسبت به 
مردم  دارند را کنترل می کنند. وی  بیان می کند: برخی 
از اصناف  مانند صنف طباخان، رستوران داران، کبابی 
و بریانی و واحدهای طبخ آش و حلیم نیاز به بازرسی 
بیشتری در این ایام دارند و قیمت های آنها  نیز از سوی 

اتاق اصناف کنترل می شود.
پاک نژاد  م��ی افزاید: علاوه بر اتاق اصن��اف،  اتحادیه 
های مربوطه در کمیسیون نظارت خود به صورت ویژه  
نیز عمل می کنند. وی تصریح می کند:  امسال زمان 
بازرسی اتاق اصناف افزایش پیدا  کرده و در ساعات غیر 
اداری نیز برای حمایت از مصرف کنندگان بر واحدهای 

صنفی نظارت می شود.

خبر اول
پلمب  واحدهای غیرمجازگروه اقتصاد

نرخ آش و حلیم افزایش یافته است

سیدهاشم بنی هاشمی اظهار داشت: هفته گذشته مشکلات 
و چالش های صنعت برق کشور درخصوص میزان بدهی های 
وزارت نیرو و بازپرداخت آن، تعرفه ها و قیمت تمام شده برق 
و همچنین چگونگی تامین برق تابستان با حضور مسوولان 
وزارت نیرو، س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی کش��ور، دیوان 
محاسبات کشور و مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی 
در جلسات کمیسیون انرژی مجلس مورد بررسی قرار گرفت. 
وی افزود: در این جلسات، دلایل ارائه شده از سوی مسوولان 
وزارت نی��رو را در خصوص چرایی انباش��ت بدهی های این 

وزارتخانه شنیدیم و قرار بر این ش��د تا بررسی این مساله در 
جلسات آتی ادامه پیدا کند. نماینده مردم مشهد در مجلس 
نهم با بیان اینکه جلسات کمیسیون انرژی در هفته گذشته در 
خصوص مسائل برق کشور مصوبه ای نداشت، گفت: چالش های 
صنعت برق روز به روز در حال افزایش است که باید راهکارهایی 
بنیانی و اساسی برای رفع این چالش ها اندیشیده شود. وی 
خاطرنشان کرد: اصلاح صنعت راهکاری است که در دولت و 
مجلس در حال پیگیری است، اما این مساله هنوز نیازمند انجام 

بررسی های متعدد است.

علی قنبری، مع��اون وزیر جهاد کش��اورزی اظهار کرد: بر 
اساس مصوبه دولت، قرار بود نانوایی های آزادپز در کشور به 
20 درصد افزایش یابند، اما میزان آنها در حال حاضر 15.5 
درصد است؛ چراکه کارگروه های نانوایی ها در هر استان به 
ریاست استاندار برگزار می شود و در هر استانی که کشش 
افزایش تعداد نانوایی ه��ای آزادپز وجود ندارد این طرح به 
صورت کامل اجرا نشده اس��ت. وی افزود: رییس جمهور و 
دولت هم به همین دلیل تاکیدی ب��ر افزایش نانوایی های 
آزادپز نداش��ته اند و در ح��ال حاضر نی��ز تصمیمی برای 

تغییرات در ای��ن زمینه و افزایش تعداد ای��ن نانوایی ها در 
کشور نداریم. وی گفت: از آنجاکه نانوایی های آزادپز طبق 
مصوبه دولت مقرر ش��ده بود که کیفیت را افزایش دهند 
می توانند بس��ته به کشش بازار و مش��تریان خود، قیمت 
محصول خود را تعیین کنند، اما در صورت بالا بودن قیمت 
نان آزاد در هر خب��ازی، خارج از قیمت عرف، بر اس��اس 
شکایات صورت گرفته با آن نانوایی برخورد می شود. قنبری 
اظهار کرد: مصوبه نان آزادپز به دنبال افزایش کیفیت تولید 

نان در کشور اجرایی شده است.

محمد طحان پ��ور درباره وضعی��ت تامین ل��وازم خانگی در 
بازار مصرف کشور، اظهار داش��ت: در صورت کنترل واردات، 
امکان تامین نیاز بازارمص��رف لوازم خانگی و نی��از مردم از 
طریق تولیدات داخلی وجود دارد، اما باید کیفیت را افزایش 
و قیمت را کاهش داد. رییس اتحادیه لوازم خانگی ادامه داد: 
در صورتی ک��ه جلوی واردات لوازم خانگی به کش��ور گرفته 
شود و تولیدکنندگان لوازم خانگی انحصار داشته باشند، این 
امکان وجود دارد که وضعیت کیفیت تولیدات لوازم خانگی 
کاهش و قیمت این محصولات افزایش پیدا کند و در نتیجه 

به مصرف کنندگان فشار مضاعفی وارد شود. طحان پور اظهار 
داش��ت: برای نمونه علت اینکه مردم کالاهای خارجی مانند 
خودرو را کمتر از تولیدات داخلی خریداری می کنند کیفیت 
بالای تولیدات داخلی ما نیست، بلکه به دلیل واردات با قیمت 
بالاست. این مقام مس��وول با تاکید بر اینکه در کنار حمایت 
از تولیدات داخلی، حقوق مصرف کنن��ده را نیز باید در نظر 
داشت، اضافه کرد: در برخی از لوازم خانگی مانند لباسشویی 
هفت کیلویی، نمونه های کره ای از تولیدات داخلی ارزان تر 

در بازار مصرف عرضه می شود.

حمید چی��ت چیان گف��ت: در حال حاضر بی��ش از ٦00 
سد در کل کش��ور وجود دارد و تعداد س��دهای بزرگ نیز 
به 140 رسیده و برنامه احداث 11٨ س��د بزرگ را نیز در 
سراسر کشور داریم. وزیر نیرو با اشاره به ظرفیت سدسازی 
کشور اظهارداش��ت: زمانی که این تعداد سد ساخته شود 
دیگر امکان سدسازی در کشور وجود ندارد؛ بنابراین باید 
راهکارهای درست مصرف کردن را سرلوحه کار خود قرار 
دهیم. چیت چیان با اش��اره به بازدهی آبی��اری در حوزه 
کش��اورزی بیان داش��ت: در حال حاضر، بازدهی آبیاری 

بخش کش��اورزی در کش��ور حدود 40 درصد است و این 
در حالی اس��ت که به س��ادگی می توانیم ای��ن رقم را 10 
درصد افزایش و به 50 درصد برس��انیم. به گفته وی، اگر 
سرمایه گذاری بیش��تری در این حوزه صورت بگیرد حتی 
امکان بالا بردن بازدهی آبیاری بخش کش��اورزی بیش��تر 
از این میزان نیز وجود دارد. وزی��ر نیرو مصرف معقول آب 
شرب ش��هری و خانگی را 130 لیتر در شبانه روز عنوان و 
اظهارداشت:  در حال حاضر، در کشور ما بیش از 250 لیتر 

به ازای هر نفر آب تولید و توزیع می شود.

واردات لوازم خانگی با رعایت 2شرط ممنوع شود  چالش های برق روزانه در حال افزایش است

پرونده سدسازی در ایران بسته می شود برخورد با نانوایان گران فروش

رییس اتحادیه لوازم خانگی پیشنهاد داد: عضو کمیسیون انرژی مجلس :

وزیر نیرو اعلام کرد:دولت اصراری بر آزادپز شدن نانوایی ها ندارد

اگر کسی طلای مسکوک داشته باشد و به حد نصاب هم برسد آیا 
علاوه بر زکات، پرداخت خمس آن هم واجب است؟  

حضرت آیت الله خامنه ای: اگر جزو منفعت کسب محسوب 
شود، حکم سایر درآمدهای کسب را در وجوب خمس دارد. 

نگرشی بر اهداف عملی نظام 
 اقتصادی اسلام در تحقق

 اقتصاد مقاومتی
 سالم سازی انگیزه های اقتصادی مبتنی بر دارا بودن هدف یا اهدافی 
متعالی در زندگی انس��انی و فعالیت های تولیدی است که به تحقق 
اقتصاد مقاومتی می انجامد و به رفتارها و برنامه های اجتماع انسانی 
در این عرصه جهت می بخشد و همه این اهداف مطابق ارزش های 
اسلامی و معنوی رفتارهای اقتصادی استوار شده است و شامل اهداف 
مقدماتی، اهداف میانی و هدف نهایی است که هریک وابسته به دیگری 
و مقدمه برای رسیدن به گام های تعالی و توسعه اقتصادی می باشند. 
اهداف مقدماتی، که بر شکر گذاری عوامل تولید و بنای انگیزه های 
سالم درونی در فعالیت های اقتصادی استوار است. اهداف میانی که 
به عنوان انگیزه  فعالیت های تولیدی و تقویت عمل به آنها در تحقق 
اقتصاد مقاومتی مطرح می شود و هدف نهایی که همان دست یابی به 

تکامل انسان و کمال مطلوب الهی در این مسیر است.

 در جلسه شورای گفت و گوی بخش خصوصی
 و دولت در اصفهان مطرح شد؛

طرح اولویت های 1۵ گانه سال جدید 
و بررسی ۵ اولویت از دوره قبل

بیست و چهارمین جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی 
بر روال قبلی خود با ریاست استاندار و میزبانی اتاق بازرگانی استان 
برگزار ش��د که البته افراد مهم دیگری هم چون روس��ای اتاق های 
بازرگانی و تعاون به اضافه معاونان، نماینده قوه قضاییه استان، مهندس 
فولادگر از مجلس شورای اسلامی و فعالان بخش خصوصی در جلسه 
حضور داشتند. دستورات جلس��ه نیز عبارت بودند از: تقویم جلسه 
شورا، اعضای جدید شورا، موارد پیشنهادی جهت طرح در جلسات 
آینده ش��ورای گفت وگو. که در مورد تقویم برگزاری جلسات علنی 
موافقت شد پنجش��نبه اول هر ماه تاریخ تش��کیل جلسات شورای 

گفت و گو باشد.

   اعضای نمایندگان پیشنهادی
بر طبق اساسنامه  هر دو سال یکبار هشت نفر عضو بخش خصوصی 
پیشنهادی اتاق های تعاون و بازرگانی بایستی جابه جا شوند که در 
این جلسه نیز هشت عضو مذکور با ترکیب شش نفر از اتاق بازرگانی 
و دو نفر از اتاق تعاون معرفی شدند که اسامی آنها عبارتند از: بخش 
تعاون بهرامی و حاج رس��ولیها، بازرگانی رضا چینی، نساجی دکتر 
خزایی، صنعت گلش��یرازی، معدن مهندس مولائی، صنعت هراتی 
و کشاورزی همتی. البته در این جلسه پیشنهاد اتاق بازرگانی کاشان 
در مورد حضور سه نفر در جلسه شورا به همراه حق رای بررسی شد 
که پیشنهاد شورا، ایجاد 3+٨ نفر بود و به پیشنهاد مهندس فولادگر 
مقرر شد اصلاحات اساسنامه ای این اتفاق از طریق اتاق ایران پیگیری 
شود. در ادامه البته رییس جهادکشاورزی استان نیز از کاهش سهمیه 
کشاورزی از دو به یک نفر گله کرد که مقرر شد یکی از هشت نفر مذکور 
مجددا از بین فعالان صنایع تبدیلی کشاورزی معرفی شود تا هم سهمیه 

کشاورزی افزایش یابد و هم سهمیه صنعت ثابت باقی بماند.

   بررسی موضوعات باقی مانده از جلسات قبل
س��هل آبادی در ادامه موضوعات باقی مانده از جلسات قبل را برای 
اعضا مرور کرد که عبارت بودند از: قوانین اقتصاد مقاومتی، اصل 44 
و بهبود مستقر محیط کسب و کار و قوانین مربوطه. مشکل سوخت 
معدنکاران و لحاظ نشدن فعالیت های باطله برداری در سهمیه سوخت 
معادن نیز از جمله مسائلی بود که بر سر آن مباحثی صورت گرفت. 
 اعضای شورا البته عدم اجرایی شدن مصوبه شورا در مورد رفع مشکل

 لیست های سیاه مالیاتی توسط اداره مالیات نیز مورد انتقاد اعضا قرار 
گرفت و استاندار در این مورد گفت: ابلاغیه ای برای بازخواست اداره 

مالیاتی در مورد عدم اجرایی کردن مصوبه شورا صادر خواهد شد. 

   موضوعات مهم سال 94 برای شورا
اعضای ش��ورای گفت و گو در پایان همچنین موضوعات مهم سال 
94 را مورد تدوین قرار دادند که بر اساس نظر اکثریت، موضوع مورد 
 تصویب به منظور بررسی در جلسات آتی قرار گرفت. ساماندهی صدور 
کارت های بازرگانی، بحث حمل و نقل و خصوصا مشکلات باربری 
استان، مشکلات مس��کن و راه های رونق در استان، مشکلات حوزه 
کارگری و خصوصا حوزه حوادث و ایمنی کار، قانون تسهیل فضای 
کسب و کار و تاکید بر بخش هایی از مفاد قانون که از سوی دستگاه های 
دولتی مورد اجرا قرار نمی گیرد که پیشنهاد رناسی، بررسی کاهش 
موانع عادلانه شدن قوانین دولت و بخش خصوصی بود، تدوین قوانین 
مربوط به مناطق ویژه اقتصادی و مناطق آزاد تجاری در اس��تان. در 
ادامه مهندس فولادگر پیش��نهاد کرد با توجه به لایحه شدن برنامه 
 ششم توسعه، ش��ورای گفت و گوی بخش خصوصی و دولت استان

 می تواند تمامی پیشنهادهای خود در مورد این برنامه را در جلسات 
آتی ارائه دهد تا برای لحاظ کردن به صحن مجلس منتقل شوند. در 
پایان بررس��ی موضوع بن کارگری نیز به دلیل عدم حضور نماینده 

تامین اجتماعی استان به جلسات بعد موکول شد.

احکام
گروه اقتصاد

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از راشاتودی، مقامات 
شرکت گاز پروم روسیه از تمایل این شرکت برای 
آغاز صادرات گاز به چین در سال 201٨ خبر دادند. 
بر این اساس،  شرکت گازپروم در حال آغاز ساخت 
تعدادی مخازن زیرزمینی ذخیره گاز است تا پس از 
تکمیل آنها صادرات گاز روسیه به چین آغاز شود. 
طی سال گذش��ته، مقامات دو کش��ور مذاکرات 
گسترده ای را برای انتقال گاز روسیه به چین صورت 
داده اند. ارزش این قرارداد حدود 400 میلیارد دلار 
برآورد شده است که از اصلی ترین ویژگی آن توافق 
دو کشور برای پرداخت هزینه آن به روبل روسیه و 
یا یوآن چین است و دلار از این قرارداد کنار گذاشته 
شده است. شرکت گازپروم روس��یه، بزرگ ترین 
شرکت گازی جهان محسوب می شود و این شرکت 

یکی از اصلی ترین تامین کنندگان گاز اروپاست.

به گزارش اصفهان زیبا و به نق��ل از پایگاه خبری 
اسپوتنیک، مس��وول بازرگانی سفارت افغانستان 
در ایران اعلام کرد: افغانس��تان در حال مذاکره با 
ایران درباره خرید گاز مایع از این کش��ور اس��ت. 
به گفته الح��اج عبدالهادی فرهنگ، افغانس��تان 
بخش عظیمی از گاز طبیعی مورد نی��از خود را از 
ترکمنستان می خرد، اما درصدد است واردات گاز 
از ایران را نیز آغاز کند. فرهنگ گفت: »ما امیدواریم 
در آینده نزدیک در این زمینه به نتیجه برسیم«. این 
مقام مسوول افغان تاکید کرد که افغانستان امیدوار 
است این معامله تحت شرایط متقابلًا سودمندی 
انجام شود. پیشتر مدیر امور بین الملل شرکت ملی 
گاز ایران با تاکید بر راه اندازی فازهای جدید پارس 
جنوبی گفته بود ایران در حال مذاکره و برنامه ریزی 

برای افزایش صادرات گاز است.

محمود واعظی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات  
در پاسخ به این س��وال که چند درصد تضمین 
می دهید که با برداشته شدن تحریم ها مشکلات 
اقتصادی در کشور برطرف شود، گفت : برای آن 
نمی توان عددی مشخص کرد. اما دولت تصمیم 
قطعی دارد با تحریم ها هم کش��ور را اداره کند. 
وی افزود: دولت برای همه حالات ممکن برنامه 
دارد و خود را برای همه امور آماده کرده است که 
با تحریم هم کار را پیش بب��رد. به هرحال وقتی 
تحریم و محدودیت برداش��ته شود شما به جای 
اینکه با تعداد محدود آن هم با یک کشور معامله 
کنید می توانید با تعداد بیشتری از کشورها معامله 
کنید و یا اینکه شما به جای روش بانکی که یک 
روش گرانی است از روش ال سی استفاده کنید تا 

هزینه ها کاهش یابد.

معاون س��ازمان امور مالیاتی کشور گفت: مودیان 
برای انجام امور مالیاتی خود از تسلیم اظهارنامه تا 
پرداخت الکترونیکی فقط تا پایان تیر فرصت دارند 
در پایگاه الکترونیکی این س��ازمان ثبت نام کنند. 
حس��ین وکیلی با اش��اره به اینکه تشکیل پرونده 
الکترونیکی نخستین گام برای انجام الکترونیکی 
امور مالیاتی مودیان اس��ت، افزود: اگر مودیان در 
پایگاه الکترونیکی سازمان امور مالیاتی ثبت نام  و 
ش��ماره منحصربه فرد دریافت نکنند؛ امکان ارائه 
اظهارنامه نخواهند داش��ت. وی تاکید کرد: مهلت 
تس��لیم اظهارنامه های مالیات��ی از طریق پایگاه 
www.tax.gov.ir طبق قانون 31 تیر و غیر قابل 
تمدید است و مودیان تا قبل این تاریخ فرصت دارند 
در سامانه ثبت نام و ش��ماره منحصربه فرد خود را 

دریافت کنند. 

عل��ی طیب نی��ا در مراس��م امضای اس��ناد بانک 
جدیدالتاسیس زیرساخت آسیایی گفت: قرار است 
اساسنامه بانک توس��ط اعضای موسس امضا شود 
تا فعالیت این بانک را وارد مرحله جدیدی سازد و 
جمهوری اس��لامی ایران به عنوان یکی از اعضای 
موس��س تلاش می کند نقش موثری در فعالیت 
های بانک س��رمایه گذاری زیر س��اخت آسیا ایفا 
کند. وزیر امور اقتصادی و دارایی بانک زیرساخت 
آسیا را، بانکی توس��عه ای خواند و افزود: این بانک 
می تواند مکملی برای س��ایر بانک ه��ای فعال در 
زمینه تامین مالی برنامه های توسعه ای باشد. بانک 
سرمایه گذاری زیر ساخت آسیا دارای نقشی موثر 
در تامین مالی طرح های زیرساختی در مجموعه 
کشورهای آسیایی است. این بانک نخستین ساختار 

جدید بانکی بین المللی در قاره آسیاست.

تمایل روسیه برای اجرای 
صادرات گاز به چین

افغانستان خواستار  واردات 
گاز مایع  از  ایران شد

 تصمیم دولت برای  اداره   
کشور  با  وجود تحریم ها

 ارائه اظهارنامه مالیاتی 
تنها تا پایان تیر

اساسنامه  بانک سرمایه گذاری 
زیر ساخت آسیا  امضا می شود 

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

گزارش
مصطفی مصری پور



ديدن فيلم از پرده عريض س��ينما لذتي دوچندان دارد، امس��ال 
چاشني تابستان گرم تالار هنر را سينما سينما پر بارتر كرده است.

 تالار هنر اصفهان وابسته به سازمان فرهنگی تفريحی شهرداری 
 اصفهان از ابتدای تابس��تان هر روز س��اعت 18:15 شاهد حضور 
علاقه مندان و سينماگران است كه با ش��وق و ذوق به ديدن پرده 
نقره اي تالار مي آيند.سينما سينما عنوان برنامه ای است كه تالار 
 هنر از يكم ت��ا 31 تير ماه برگزار می كن��د و در اين برنامه بهترين 
فيلم هاي سينماي جهان اكران مي شود . گفتنی است فيلم ها در 
سينما سينما با بهترين كيفيت به نمايش در مي آيند و دوستداران 
فيلم وسينما مي توانند به صورت رايگان ميهمان صندلي هاي سالن 
كه در زير معرفی می شود از علاقه مندان پذيرايی می كند:امروز سينماي تالار هنر باشند.سينما سينما در هفته جاری با فيلم هايی 

فيلم »محله چينی ها« به كارگردانی »رومن پولانسكی« محصول 
سال 1974، دوش��نبه 8 تيرماه فيلم »امبر تو دی« به كارگردانی 
»ويتوريا دسيكا« سال 1952، سه شنبه  9 تيرماه فيلم »كريمر عليه 
كريمر« به كارگردانی »رابرت بنتون« سال 1979، چهارشنبه 10 
تيرماه فيلم »چهارصد ضربه« به كارگردانی »فرانسوا  تروفوا« سال 
1959، پنجشنبه 11 تيرماه فيلم » شورش بی دليل« به كارگردانی 
»نيكلاس ری« س��ال 1955 و روز جمعه 12 تيرماه سال جاری 
فيلم »ساحره« به كارگردانی » ويليام فردكين« سال 1977 اكران 
خواهد شد.علاقه مندان به تماشای بهترين های سينمای جهان 
می توانند هر روز راس ساعت 18:15 به تالار هنر واقع در ميدان لاله 

مراجعه و به صورت رايگان از تماشای فيلم لذت ببرند.

رحمانی فضلی، وزیر کش�ور : با توجه به 
همجواری با افغانس��تان كه اين كش��ور 80 
درصد مواد مخدر س��نتی را توليد می كند، 
ايران بيش��ترين تهديد را در اين زمينه دارد.

ايران، در حالی بيش��ترين مبارزه و بيشترين 
كشفيات مواد مخدر دنيا را به خود اختصاص 
داده است كه كمترين همكاری بين المللی 
نيز با كش��ور صورت م��ی گيرد.هرچه دامنه 
مبارزه با مواد مخدر بيشتر شود ، خير آن به 
همه انسان ها می رسد و اگر همكاری مستمر، 
موثر و مفيد از طرف كشورهای مختلف به ويژه 
نهادهای بين المللی و سازمان ملل رخ دهد، 

ما می توانيم مبارزه را وسعت دهيم.

 س�عید تش�کری، نویس�نده :دوران 
قله نشينی در ادبيات گذشته و همه ما در عصر 
ميان مايگی به سر می بريم .امروز در جايی قرار 
داريم كه با يک س��فارش نمی شود پيرامون 
يک موضوع قدس��ی اثر ويژه ای خلق كرد، 
نمی شود به س��عيد تش��كری گفت اثری 
 مث��ل ولادت را دوباره خلق ك��ن. خيلی از 
دريافت های ما حاصل ذات هنری ماس��ت 
كه دوست دارد خالق باشد و اين روزها اين 
ذات را به س��متی برده اند كه آماده مصرف 
كند و دنبال كش��ف تازه نباشد. اين يعنی 
تربيت نيروهايی كه هدفشان گرته برداری 

از آثار شاخص است و نه توليد اثر فاخر.

بهمن هاش�می، گوینده و دوبلور : من 
معمولا در دوبله س��ريال ها كار نمی كنم 
چون درحال حاضر اوض��اع مالی تلويزيون 
چندان خ��وب نيس��ت.بالاخره بايد برای 
ش��بكه فيلم و س��ريال تامين كنيم و دنيا 
هم كه برای ما فيلم و س��ريال نمی س��ازد 
و بس��ياری از آثار برای ما مناسب نيستند 
بنابراين مجبوريم از آثار كره ای و چينی و يا 
هندی كه كيفيت پايين تری دارند استفاده 
كنيم. همچنين ما سعی می كنيم از بعضی 
كشورهای آمريكايی كمتر فيلم سريال تهيه 
كنيم كه بخشی به نوع پوشش و بخشی هم 

به محتوای اين فيلم ها برمی گردد.

رجبی دوانی، کارش�ناس تاریخ : مواجهه 
با كس��انی كه بدون هيچ منطقی با دشمنی و 
سرسختی با اس��لام مواجه می شدند، صبر و 
تحمل بسياری می خواست، لذا وقتی حضرت 
با حالتی بسيار سخت از برخورد با مشركان به 
خانه بر می گشت، اين حضرت خديجه)س( 
بود ك��ه با معرفتی ك��ه به س��احت آن وجود 
مقدس داش��ت، فضايی را فراهم می كرد كه 
پيامبر)ص( تمام غم و اندوه برخورد با مشركان 

را با ورود به خانه، فراموش می كرد.
ايشان پش��توانه بزرگ و بس��يار موثری برای 
دعوت پيامبر)ص( و در زندگی درونی و شخصی 

آن حضرت به شمار می آمد.

20 گرم طلا 
»بيست گرم طلا« از مجموعه های ريحان )3( و عنوان كتابی 
از راضيه عزيزی است كه زمستان 93 در10 هزار نسخه چاپ 

شده است.
اين كتاب 48 صفحه ای كه به صورت مصور تدوين شده است، 
به گفته آزاده ربيعی، كارش��ناس ادبی واحد انتشارات سازمان 
فرهنگی تفريحی شهرداری اصفهان در اين اثر با بيست داستان 
و بيس��ت نكته طلايی در زندگی آشنا می شويم. در عين حالی 
كه به خاطر تكنيک داستان گويی در آن، نظر مخاطب به خوبی 

جذب شده و تا پايان كتاب را با اشتياق دنبال می كند.
گزيده ای از كتاب: سفره ها توی سالن بزرگ و دراز خانم جان 
پهن شده اند. از خستگی و گرسنگی چشمانم سياهی می رود. 
كناری از س��فره می نش��ينم و نگاه می كنم. فنج��ان آبجوش 
جلويم را برمی دارم و تا ته يک نفس بالا می كش��م.خانم جان 
بالای س��فره روی صندلی اش نشس��ته و همه چيز را زيرنظر 
دارد. دور سفره ها تقريبا پر است. بچه ها امانشان نيست و غرغر 
می كنند. خانم جان دعای افطار می خواند و همه را خير مقدم 
می گويد:»خان عمو دير كرده اند،خرما و حلوا توی سفره هست 
بفرماييد تا برسند.«چش��م های همه اما ب��ه مرغ های بريان و 
خورشت های رنگارنگ سفره است. نيم ساعتی از اذان گذشته 
اس��ت.دلم قار و قور می كند. چاره ای نيست مثل بقيه مشغول 
حرف زدن می ش��وم.خان عمو بالای س��فره می نشيند.نوبت 
نشستن از بزرگ به كوچک است و همه بعد از سلامی مشغول 
خوردن می ش��وند. جای آسيه 
دخترخان عمو را كنار خودم باز 
می كنم و تنه ای به او می زنم و...

علاقه من��دان جه��ت تهيه اين 
كت��اب می توانند به فروش��گاه 
انتش��ارات س��ازمان فرهنگ��ی 
تفريح��ی ش��هرداری واق��ع در 
كتابخانه مركزی، جنب س��الن 
اجتماع��ات مراجع��ه ك��رده و 
 ي��ا ب��ا ش��ماره 32231086 

تماس بگيرند.

مسافران مریخ شفق قطبی را می بینند

مطالعات اخير دانشمندان علوم فضايی نشان می دهد مسافران 
آتی مريخ »شفق قطبی« اين سياره را خواهند ديد.

 Aalto مطالعات صورت گرفته توس��ط دانش��مندان دانشگاه
فنلاند نشان می دهد ساكنان آينده مريخ اين امكان را خواهند 
داشت كه از تماشای شفق قطبی حيرت انگيز مريخ لذت ببرند.

درحالی كه مطالعات قبلی وجود ش��فق زيبای قطبی در مريخ 
را تاييد كرده بود اكنون بررس��ی های صورت گرفته در فنلاند 
برای نخستين بار نشان داده كه اين رويداد طبيعی توسط چشم 
انسان قابل رويت خواهد بود.دانش��مندان معتقدند مسافرانی 
كه در آينده راهی سياره سرخ می ش��وند اين فرصت ديدنی را 
خواهند داش��ت كه پس از انفجارهای شديد خورشيدی شاهد 
شكل گيری شفق قطبی بس��يار زيبايی باشند و نكته مهم اين 
اس��ت كه اين پديده به وسيله چشم غيرمس��لح قابل مشاهده 
است.شفق قطبی در زمين كه به عنوان نور شمالگان يا جنوبگان 
شناخته می شود، زمانی روی می دهد كه ذرات باردار خورشيد 

توسط ميدان مغناطيسی زمين به دام می افتند.
همزمان با القای الكتريكی اتمها و مولكول های اتمسفر زمين، 

نور زيبای شفق قطبی توليد می شود.
دانشمندان دريافته اند نور س��بز و قرمزی كه در اين پرتوهای 
نوری مشاهده می شود ناشی از برانگيزش اكسيژن است و اين 
درحالی است كه نورهای آبی و ارغوانی در نتيجه مولكول های 

نيتروژن يونيزه شده ايجاد می شود.
درحالی كه مريخ مدت هاس��ت ميدان مغناطيس��ی ندارد، اما 
دانش��مندان از وجود ميدان های ضعيفی خب��ر می دهند كه 

عمدتا در نيم كره جنوبی اين سياره مشاهده شده است.

چگونگی مراقبت از باتری لپ تاپ  
با گذش��ت زمان، لپ تاپ های بيش��تری با باتری های غير قابل 
تعويض توسط كاربر طراحی و روانه بازار می شوند. مک بوک های 
اپل و الترابوک هايی كه سيستم عامل ويندوز را اجرا می كنند به 
همراه كروم بوک ها - بدون در نظ��ر گرفتن قيمت يا پلتفرم - در 
حال تبديل كردن باتری های غير قابل تعويض به يک جريان رايج 
و هنجار در بازار لپ تاپ ها هستند.در برخی موارد باتری های غير 
قابل تعويض ويژگی خوبی هس��تند. اين لپ ت��اپ ها از ضخامت 
كمتر و جذابيت ظاهری بيش��تری نسبت به گذش��ته برخوردار 
هس��تند و با پردازنده های كم قدرت و طراحی های بدون فن، با 
فاصله نسبت به رقبای حجيم ترشان با باتری قابل تعويض از عمر 
باتری بيشتری سود می برند.اما باتری غير قابل تعويض طول عمر 
محدودتری را به لپ تاپ می بخش��د و در شرايطی كه شايد باقی 
سخت افزار لپ تاپ همچنان از قدرت كافی برای استفاده برخوردار 
هستند باتری توانايی نخستين خود را نداشته و از كار می افتد. اما 
 با برخی اقدامات احتياطی می توانيد از طول عمر بيش��تر باتری 

لپ تاپ هايی با باتری غير قابل تعويض اطمينان حاصل كنيد.

   گرما را زیر نظر داشته باشید
يكی از عوامل اصلی كه بر طول عمر باتری لپ تاپ تاثير می گذارد، 
دماست. دماهای سرد می توانند مساله ساز باشند، اما دماهای بالا 
نگرانی بزرگتری محسوب می شوند. نه تنها شرايط محيطی مانند 
رها كردن لپ تاپ در خودرويی كه زير نور خورشيد قرار دارد بايد 
مد نظر قرار بگيرد بلكه گرما به طور طبيعی توسط پردازنده رايانه 
و ديگر قطعات آن توليد می ش��ود.اغلب توصيه می شود كاربران 
هنگامی كه در حال اجرای بازی هايی با گرافيک بالا، ويرايش ويدئو 
 يا انجام هركاری كه قدرت بالايی می طلبد، هس��تند باتری را از 
لپ تاپ خود جدا كنند. اما انجام اي��ن كار برای لپ تاپ هايی كه 

باتری آنها غير قابل تعويض است، امكان ندارد.
بسياری از اين لپ تاپ ها از قطعات كم قدرت مانند پردازنده های 
اينتل Core M اس��تفاده می كنند كه ب��رای توليد كمتر گرما 
طراحی ش��ده اند. همچنين، كاربر بايد از جريان مناسب هوا در 
اطراف لپ تاپ اطمينان حاصل كند و تمامی منافذ دستگاه را باز 
و تميز نگه دارد. به عنوان مثال نبايد منافذ دستگاه را با قرار دادن 
روی سطوح نرم مسدود كنيد. تلاش كنيد دمای دستگاه زير 35 
درجه سانتيگراد باقی بماند.اگر از لپ تاپ خود در تخت استفاده 
می كنيد بكارگيری يک پايه روش خوبی برای خنک نگه داشتن 
دستگاه اس��ت.يک پرس��ش رايج درباره لپ تاپ ها اين است كه 
هنگام كار از نيروی باتری آنها استفاده كنيم و يا همواره در شرايطی 
كه متصل به برق هستند، مورد استفاده قرار بگيرند. پاسخ كوتاه 
به آن اندكی از هردو اس��ت. به عنوان مثال، اگر در اداره بيشتر از 
لپ تاپ خود استفاده می كنيد اتصال دستگاه به برق مساله آفرين 
نيست. البته گه گاهی بايد اجازه دهيد شارژ باتری تمام شده و آن 
را به طور كامل شارژ كنيد. باتری دستگاه های جديد معمولا بيش 
از حد شارژ نمی شوند و از اين رو به طور مستقيم آسيب نمی بينند 
اما اين نكته مهم را به خاطر داشته باشيد كه شارژ كردن يكی ديگر 

از منابع توليد گرماست.

چگونه تصویر حرفه ای خود را 
ارتقا دهید؟

امروز بايد يک نكته را هميشه به ياد داش��ت: تصوير حرفه ای شما 
بسيار مهم است. فرقی ندارد كه محيط كار شما رسمی يا غير رسمی 
باشد، روشی كه شما با آن خود را نشان می دهيد تاثير گذار است. اين 
موضوع به خصوص در برخوردهای اول بسيار حائز اهميت است. بر 
طبق آخرين تحقيقات دانشگاه پرينستون، مردم ميزان صلاحيت، 
قابليت اعتماد و دوست داشتنی بودن شما را در يک دهم ثانيه و از 
روی ظاهر ش��ما ارزيابی می كنند. محيط های كاری امروز و شيوه 
لباس پوشيدن ، بستگی زيادی به مرزها دارد.  آنچه در عرف پذيرفته 
شده است بر اساس هنجارها بوده و در طول زمان شكل گرفته است. 
از سوی ديگر پوشيدن تی شرت می ش��وند معانی مختلفی داشته 
باشد. تصويرحرفه ای يک ش��خص كه مديرعامل شركتی در چين 
است ممكن است به طور كامل متفاوت با شيوه لباس پوشيدن يک 
مدير در نيويورک باشد.علاوه بر آن تصوير شما در شبكه های مجازی 
 و درگاه های اينترنتی هم می تواند مهم باش��د. ش��ايد بتوان گفت 
براساس شانس، چهره شما كه در ش��بكه ها به اشتراک می گذاريد 
بيش از خودتان ديده می شود! اما چگونه می توانيم تصوير حرفه ای 

مناسبی از خود نشان دهيم؟

   اهداف خود را بشناسید 
به طور مشخص تعيين كنيد كه می خواهيد چه تاثيری داشته باشيد. 
برای يک شخص می تواند اين هدف در نشان دادن چهره ای مصمم 
و جدی باشد و برای شخص ديگر می تواند رويكرد متفاوتی در زمينه 

نشان دادن تصوير مدرن يا به روز باشد. 

   محتوا را بشناسید 
به محيط كاری خود از ديدگاه يک مردم شناس نگاه كنيد. مولفه های 
محيط كار شما چيست؟مهم ترين مخاطبان شما چه كسانی هستند؟ 
مردمی كه شما به آنها احترام می گذاريد چه نوع تصويری از خود ارائه 
می كنند؟ هرقدر بتوانيد محتوای فرهنگی را بهتر درک كنيد، كنترل 

بيشتری بر روی تاثيرگذاری خود خواهيد داشت.

   از افراد حرفه ای کمک بگیرید
 اگر جايگاه مهمی داريد يا دوس��ت داريد تصوي��ر حرفه ای از خود 
داشته باشيد می توانيد از افراد حرفه ای كمک بگيريد. اهداف خود 
را به آنها بگوييد. می توانيد از عكاس��ان حرف��ه ای برای اين منظور 

استفاده كنيد.

   آن را تاثیرگذار کنید  
نكته طلايی در بهبود شكل ظاهری در اين نيست كه زمان زيادی را 
برای انتخاب لباس صرف كنيد. يک طرح ساده و رسمی برای خود 

انتخاب كنيد و در هنگام خريد از نظر افراد حرفه ای استفاده كنيد.
تاثير بهبود تصوير حرفه ای كه از خود عرضه می كنيم تنها در اين 
نيست كه ديگران چگونه ما را می بينند، بلكه بر روی ديدی است كه 
ما از خودمان داريم. در نتيجه ارزش اين دارد كه در اين زمينه دقت 

بيشتری به خرج دهيم.

جالبکافه کتاب
لذت دیدن سینماي جهان را در تالار هنر تجربه کنید؛

سینما سینما از جاده تا اینک آخر الزمان

تولید 80 درصد مواد 
مخدر دنیا در افغانستان  

 دوران قله نشینی
 ادبیات گذشته 

اوضاع مالی تلویزیون 
خوب نیست 

صبر حضرت خدیجه )س( 
مثال زدنی بود 

عکس روز
ایمنا

عطر رمضان در شهر

چرا بسياری از بچه ها به كتابخوانی علاقه ای ندارند 
و از آن گريزانند؟ چرا افراد انگيزه ای برای خواندن 
كتاب ندارند و خواندن كتاب چه كمكی به بچه ها 
در سنين مختلف خواهد كرد؟ در عصر »جهانی 
شدن«  كه رسانه های شنيداری و ديداری جايگاه 
ويژه ای دارند و با فشار دكمه ای می توان به انبوهی 
از اطلاعات دست يافت، خواندن كتاب چه هدفی 
را دنبال می كند؟ در ش��رايطی كه در سراس��ر 
جهان از جمله كش��ور ما، بچه ه��ا دچار بحران 
هويت هس��تند، كتاب از نظر عاطفی، شناختی 
و شخصيتی چگونه می تواند هم لذت بيافريند، 
سرگرم كند و شناخت بدهد و هم هويت آفرينی 
كند؟ چگون��ه می توان بچه ها را ب��ه »خواندن« 
عادت داد؟ در همين راس��تا و برای پاسخ به اين 
سوالات پنجمين »باشگاه كتاب كودكانه« توسط 
كتابخانه ولايت وابس��ته به س��ازمان فرهنگی 
تفريحی ش��هرداری اصفهان برگزار می ش��ود.

اين باشگاه كه در طی 4 دوره از سوی اين مركز 
برگزار شده، به ترويج فرهنگ كتابخوانی در ميان 
كودكان و نهادينه كردن انس با كتاب می پردازد.

اين كارگاه ويژه كودكان 3 تا 4  س��ال است و در 
قالب 10 جلسه برگزار می ش��ود.در اين كارگاه 
به تقويت مهارت های پايه در كودكان همچون 
مهارت  های گفت��اری، ش��نيداری و همچنين 
تقوي��ت قدرت فكر ك��ردن پرداخته می ش��ود.

امينی، از مربيان متخصص در حوزه كار با كودک 
مس��ووليت تدريس و اداره اين كارگاه را بر عهده 
دارد و همچنين در اين كارگاه كودكان با استفاده از 
مواد بازيافتی به ساخت كاردستی نيز می پردازند.

اين كارگاه از ابتدای تيرماه، روزهای يكشنبه و سه 
شنبه هر هفته از ساعت 10 تا 11 برگزار می شود.

علاقه مندان می توانند به كتابخانه ولايت واقع در 
 فلكه  خوراسگان،  خيابان سلمان، ابتدای  كوچه 

شهيد بركت  مراجعه كنند. 

فيلم سينمايی تاريخی مذهبی»رستاخيز« به 
كارگردان��ی و نويس��ندگی احمدرضادرويش با 
حضور اين كارگردان و برخی از عوامل اين فيلم در 
ميان جمعی از هنرمندان و سينماگران در خانه 
هنرمندان اصفهان معرفی می ش��ود. اين پروژه 
عظيم س��ينمايی روايتگر نهضت امام حسين)ع( 
است كه قراراست به مناس��بت عيد سعيد فطر 
به صورت همزمان در سينماهای وابسته به حوزه 
هنری به اكران درآيد.فيلم سينمايی رستاخيز 
درباره واقعه عاشوراست كه با همراهی بكير)فرزند 
حر رياحی ( به قيام حضرت حسين بن علی)ع( 
و متن حوادث واقعه عاش��ورا پرداخته و مقطع 
زمانی مرگ معاويه تا قيام امام س��وم شيعيان را 
در بر می گيرد.گفتنی اس��ت اين فيلم در 2 دی 
ماه سال 92 در س��ينما فرهنگ با حضور برخی 
اعضای دولت اكران خصوصی شد و در 16 بهمن 
ماه همان سال در كاخ جش��نواره فجر همزمان 

با برگزاری س��ی و دومين دوره جش��نواره فيلم 
فجر به نمايش در آمد و با تايي��د برخی مراجع 
قم توانس��ت چهره حضرت ابوالفض��ل عباس را 
با بازی بهادر زمانی نشان دهد.اين فيلم تاريخی 
مذهبی در سی و دومين جش��نواره بين المللی 
فيلم فجر در 11 بخش نامزد دريافت س��يمرغ 
بلورين شد و در نهايت در بخش های بهترين فيلم، 
بهترين كارگردانی، بهترين بازيگر نقش مكمل 
مرد، بهتري��ن فيلمبرداری، بهترين موس��يقی 
 متن ، بهترين جلوه های وي��ژه ميدانی، بهترين 
چهره پردازی، بهتري��ن طراحی صحنه و لباس 
موفق به دريافت سيمرغ گرديد.در اين فيلم 24 
بازيگر اصلی و 40 بازيگر فرعی به همراه 7 بازيگر 
از كشورهای لبنان، عراق، كويت و سوريه به ايفای 
نقش پرداخته اند.شايان ذكر است مراسم معرفي 
اين فيلم روز يكشنبه 7 تير ماه ساعت 10 صبح 
در محل خانه هنرمندان اصفهان برگزار مي شود.

با شرکت در باشگاه کتاب کودکانه؛
فرهنگ کتابخوانی را در کودک خود نهادینه کنید

در میان جمعی از سینماگران و هنرمندان؛
»رستاخیز« در خانه هنرمندان معرفی می شود  
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اذان صبح/  04:18  
طلوع آفتاب/ 05:58  
اذان ظهر/ 13:06  
اذان مغرب/ 20:35  
نیمه شب شرعی/ 00:16

دعوت/ شبکه1 ، 17:00  
احکام ماه رمضان/  شبکه 1 ، 13:20
سریال ایراني دردسرهاي عظیم/  شبکه  3،  17:30
 والیبال ایران – لهستان/ شبکه 3، 21:00 
ماه سپید/ شبکه  3، 23:15

قدس /نهنگ عنبر/ آتیش بازی
ساحل / عصر یخبندان
سپاهان  /گینس
خانواده   / در دنیای تو ساعت چند است؟
فرهنگیان   / جنگ بهارانه
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